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Nie spędzę go na rynku. To nie 
jest mój zakres zainteresowań, 
że tak to ujmę. Ja rozumiem, że 
sylwester ma być imprezą dla 
szerokiej grupy m ieszkańców, 
żeby było licznie, fa jn ie i żeby 
ludzie byli zadow oleni. Kiedy

0  S y l w e s t r z e  n a  j a r o c i ń s k i m  r y n k u

JULIA RZEPKA
koordynatorka Spichlerza Polskiego Rocka w Jarocinie

spojrzymy na to, co się najbar
dziej sprzedaje, to są w łaśnie 
tego typu imprezy.
Mnie tam nie będzie, bo wolę 
spędzić ten czas z dziećmi i ro
dziną w domu na przykład przy 
płytach winylowych. Niekoniecz

nie mam ochotę słuchać tego 
typu muzyki, jaka będzie grana na 
rynku. Nie ukrywam, że nie jest 
to moja bajka. Ale rozumiem, że 
są ludzie, którzy mają inny gust 
niż ja i mogą chcieć się bawić 
przy takiej rozrywce.

1

IRENEUSZ LAMPRECHT
sekretarz powiatu jarocińskiego

Jeszcze nie myślałem o tym , 
jak spędzę sylwestra, ale jest 
duże prawdopodobieństwo, że 
spotkam y się ze zna jom ym i 
na rynku, żeby wypić lampkę 
szampana i później w rócim y 
do domu. Pewnie dopiero po 
świętach zacznę planować, co 
będę robił 31 grudnia.

MARIUSZ KAŻMIERCZAK
radny z Jarocina

,

Niestety, nie spędzę tegorocznego sylwestra w Ja
rocinie, bo opuszczam nasze piękne miasto w tym 
czasie. Tylko powierzchownie zapoznawałem się 
z tematem atrakcji, jakie w tym roku przygotowali 
dla mieszkańców organizatorzy.
Może z dwa razy uczestniczyłem w sylwestrze na 
rynku, ale to było ładnych parę lat temu. Cały rok 
żyję w naszym mieście, więc zdarza się, że czasa
mi opuszczam je, kiedy mam kilka dni wolnych.

INTERNAUCI KOMENTUJĄ iarodnskalCfl
'  Zaŵ e tam. gdzie Ty

Sylwester 2016 na jarocińskim rynku. Co sio bodzie działo?
~  aaa
Abba? Naprawdę? Niech każdy mówi co chce ale najle
piej by było jakieś disco, muzyka k lubow a:-) mogę sie 
założyć że wiecej osob by poszło niz na to co proponuje 
m iasto.:-) jako 23 latka napewno nie pojde na a l’a Abbe 
— kk
Też moim zdaniem jakiś zespół disco byłby najlepszą 
opcją J  n ikt przy takim  zespole jak proponuję nasze

„wspaniałe” miasto nie będzie się chciał bawić! Chyba 
chodzi o to żeby przyciągnąć ludzi a nie ich zniechęcić 
I Tym zespołem na pewno nie przyciągnięcie tłumów. 
Żenada.
— jarocin:)
Jakiś zespól który bedzie grał.lub śpiewał disco polo 
wiecej ludzi bedzie sie baw ić. a potem sie dziwie ze ludzi 
na rynku jarocińskim nie ma . bo wszyscy wyjeżdżają

gdzieś gdzie naprawdę fajnie spiewaja a nie ABBA ■-/ 
~  obserwator
Ludzie tak jak się pojawią przed północą na rynku tak 
po fajerwerkach będą myśleli wracać w większości. 
— Żaneta
Chociaż raz w roku zrobilibyście porządną imprezę.

* zachowano oryginalną pisownię
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► LIST OTWARTY 
JAROCIŃSKIEGO RUCHU 
SAMORZĄDOWEGO

Proszą 
prezydenta 
o zmiany 
w referendach

L is t  o t w a r ty  d o  P re z y d e n ta  R P  A n d rz e ja  
D u d y  n a p is a l i c z ło n k o w ie  J a ro c iń s k ie g o  R u c h u  
S a m o rz ą d o w e g o .  Z w r ó c i l i  s ię  o n i  z p r o ś b ą
0  z m ia n ę  z a s a d  d o ty c z ą c y c h  re fe re n d ó w  lo 
k a ln y c h .  „Wydaje się, że obecnie obowiązujące 
przepisy ustawy o referendum lokalnym nie są 
optymalnym rozwiązaniem zapewniającym wła
ściwy wpływ mieszkańców na ocenę pracy swoich 
władz samorządowych" -  c z y ta m y  w  liś c ie .

P rz e d s ta w ic ie le  J R S -u  o p ie ra ją  s w o je  w n io 
s k i n a  w y n ik a c h  u b ie g ło ro c z n e g o  re fe re n d u m  
w  s p ra w ie  o d w o ła n ia  b u rm is t r z a  J a ro c in a  A d a 
m a  P a w lic k ie g o  i ra d y  m ie js k ie j .  I c h  z d a n ie m , 
p o w in ie n  z o s ta ć  z n ie s io n y  p r ó g  f re k w e n c y jn y , 
c o  p o z w o l i ło b y  p o z b a w ić  p r z e c iw n ik ó w  te j 
in ic ja t y w y  m o ż l iw o ś c i  w p ły n ię c ia  n a  w y n ik  
g ło s o w a n ia .  „We wszystkich jednostkach sa
morządowych przeprowadzano z. pracownika
mi rozmowy sugerując możliwość wyciągnięcia 
konsekwencji służbowych za udział w referendum 
zarówno samych pracowników, jak i członków ich 
rodzin ” - p o d a ją  w  je d n y m  z  p rz y k ła d ó w  a u to rz y  
l is tu .

Z d a n ie m  p o m y s ło d a w c ó w  z m ia n ,  ta k ie  
n a c is k i są  p o p u la r n e  s z c z e g ó ln ie  w  g m in a c h
1 m ia s ta c h  d o  5 0  ty s . m ie s z k a ń c ó w . J a k  tw ie r 
d z ą , w  ta k ic h  je d n o s tk a c h  s a m o rz ą d y  i p o d le g le  
im  in s ty tu c je  s ą  c z ę s to  n a jw ię k s z y m i p r a c o 
d a w c a m i.

(seb)

s a
UST J

Jako syn przebywającego w DPS w Kotlinie 
mojego ojca, jestem zdumiony decyzją o od
wołaniu ze stanowiska dyrektora DPS Pana 
Janusza Krawca. Pan dyrektor według moich 
spostrzeżeń jest człowiekiem kompetentnym 
.kontaktowym, dbającym o dobro znajdujących 
się w DPS w Kotlinie podopiecznych. Jest po 
prostu ludzki, a w związku z tym jest czło
wiekiem na odpowiednim stanowisku. Cała 
„niezdrowa" i niejasna otoczka wokół odwołania 
Pana Janusza Krawca ze stanowiska Dyrektora 
świadczyć może o zaplanowanym usunięciu 
go ze stanowiska. Opisywana sytuacja o złym 
zaksięgowaniu kwoty 160.000 zł nie czyni 
automatycznie Dyrektora winnym całej sytu
acji, zwłaszcza że starosta i burmistrz o tym 
wiedzieli od około roku, a pieniądze wg moich 
wiadomości zostały pobrane na wykończenie 
i oddanie w terminie DPS w Kotlinie, na którą 
to uroczystość miała przyjechać córka byłego 
prezydenta Lecha Kaczyńskiego. Dlaczego od
grzebano sprawę po roku? Dlaczego wykorzy
stano zaufanie Dyrektora Krawca do Starosty 
i Burmistrza? Kwota 160.000 zł może też 
świadczyć o dobrym zarządzaniu Dyrektora 
Krawca finansami, skoro taką kwotę można 
było przekazać z bieżących wydatków DPS 
w Zakrzewie. Przecież ich nie zdefraudował! 
Cała ta sprawa jest GRUBYMI NIĆMI szyta. 
Wiem też, że Dyrektor niechętny był zaan
gażowaniu firmy Sawpol za kwotę 7.000 zł 
i domniemam, że został do tego przymuszony, 
że zapowiedział zredukowanie tej kwoty, to 
uderzył w istniejące układy. Podejrzewam, 
że Starosta i Burmistrz walnie się do tego 
przyczynili i mieli w tym swój interes. Po
dejrzewam również, że Nowy Dyrektor DPS 
w Kotlinie został już dawno wybrany i należy • 
bacznie obserwować, kto zajmie stanowisko 
Dyrektora Krawca.L..)

Tadeusz Kowalczyk

http://www.jarocinska.pl
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Z cmentarza wywozili śmieci, 
żeby nie grzebać w nich zmarłych

Butelki, potłuczone szkło, folie, zakrętki od słoików znajdują pracownicy firm 
pogrzebowych kopiący groby na cmentarzu komunalnym w Jarocinie. - Czy lu d zie  
w n aszym  m ieśc ie  są  g rzeb a n i w  śm iec ia ch ?  - pyta jarocinianin.

Czesław Robakowski - były naczelnik Jarocina
Kiedy ja przyszedłem do Jarocina 

w 1975 roku, to już teren pod cmentarz 
był przygotowany. Zajmowało się tym 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunal
nej i Mieszkaniowej. Nie chciałbym się

wypowiadać w sprawie, w której nie 
byłem siłą sprawczą. Pamiętam, że 
nawet dzwonił do mnie ksiądz prałat 
z parafii św. Marcina i prosił, aby uru
chomić cmentarz komunalny, bo na

parafialnym nie mieli gdzie chować. 
Nie mogę powiedzieć, jaki to był teren 
przed pracami. Na pewno wcześniej 
był tam las. Pochówki na cmentarzu 
komunalnym rozpoczęły się w 1978 r.

O k o ł o  6  h a  w y n o s i  

p o w i e r z c h n i a  c m e n t a r z a  

k o m u n a l n e g o  w  J a r o c i n i e .  

J e s t  z a j ę t a  w  6 0  p r o c e n t a c h .

K i l k a d z ie s ią t  b u t e le k  
i ro z b ite  s z k ło  le ż ą  n a  p ry z m ie  
z ie m i o b o k  w y k o p a n e g o  g ro b u  
n a  c m e n ta r z u  k o m u n a ln y m  
w  J a ro c in ie .  T a k ie  z d ję c ie  d o  
r e d a k c j i  „ G a z e t y ”  n a d e s ła ł  
je d e n  z  n a s z y c h  c z y te ln ik ó w .
-  Bytem na grobach bliskich. 
Pochodziłem sobie trochę po 
cmentarzu. To co zobaczyłem, 
to mnie przeraziło. Na stercie 
ziemi przy wykopanym grobie 
leżało kilkadziesiąt butelek, po
tłuczone szkło. Proszę zainte
resujcie się sprawą. Czy ludzie 
w naszym mieście są grzebani 
w śmieciach? - z a s ta n a w ia  s ię  
in te r w e n iu ją c y  c z y te ln ik .

C z y  f i r m y  p o g r z e b o w e  
p r z y g o to w u ją c  m ie js c e  p o 
c h ó w k u  t r a f ia j ą  n a  ś m ie c i?
-  Tak. Nie jest to tajemnicą. 
Zdarzały się takie przypadki. 
W czasie przygotowywania po 
raz pierwszy grobu do uro
czystości pogrzebowej stara
liśmy się usuwać napotkane 
nieczystości. Jesteśmy firmą, 
która posiada do wykonania 
tych prac niezbędny sprzęt, jak 
i środek transportu. Z  naszej 
strony robiliśmy wszystko, co 
było możliwe. Należy w tym

miejscu nadmienić, że zapis 
w Ustccwie o cmentarzach mó
wiący o zasypywaniu grobu 
ziemią uprzednio wydobytą 
dotyczy grobów już istnieją
cych, w których są, czy były 
już uprzednio dokonywane 
pochówki. Stąd też była moż
liwość i konieczność za zgo
dą administratora cmentarza 
wywozu napotkanych nieczy
stości podczas kopania grobu 
na wysypisko śmieci. Używam 
czasu przeszłego dlatego, że 
administrator cmentarza 
komunalnego podjął decyzję 
o przeznaczeniu terenu innego 
sektora pod groby ziemne. 
- w y ja ś n ia  L e s z e k  C ie ś la k ,  
w ła ś c ic ie l P rz e d s ię b io rs tw a  
P o g rz e b o w e g o  „ J e z ie r s k i ”  
w  J a ro c in ie .

K ie d y  b y ła  o s ta tn ia  ta k a  
s y tu a c ja ?  -  W listopadzie bie
żącego roku -  o d p o w ia d a  
C ie ś la k . S k a rg i, ja k ie  c za s e m  
m ia ły  m ie js c e  b y ły  p r z y jm o 
w a n e  i r o z p a t r y w a n e  p rz e z  
a d m in is t r a t o r a  c m e n ta rz a .

D r u g a  p o d  w z g lę d e m  
w ie lk o ś c i f i r m a  p o g rz e b o w a  
w  J a r o c in ie  n ie  m a  s y g n a 
łó w  o  n a p o ty k a n iu  n a  ś m ie c i 
w  c z a s ie  k o p a n ia  g ro b ó w .  
-  Moi pracownicy nie kopią 
grobów. Na moje zlecenie zaj
muje się tym Zakład Usług 
Komunalnych - m ó w i B a rb a 
ra  P a u l, w ła ś c ic ie la  Z a k ła d u  
P o g rz e b o w e g o  P a u l.

O p in ię  L e s z k a  C ie ś la k a  
p o tw ie rd z a  z a  to  p rz e d s ta w i
c ie l in n e j f i r m y  ś w ia d c z ą c e j 
u s łu g i w  te j b ra n ż y .  - Od lat

wszyscy o tym wiedzą i nic nie 
było robione, a teraz szukacie 
sensacji. Zarządca cmentarza 
doskonale wie, jak sprawa wy
gląda - d o p o w ia d a  w ła ś c ic ie l 
k o le jn e j f i rm y .

Z a rz ą d c a  n e k r o p o l i  n a  
n a d e s ła n e  p is m o  p rz e z  re d a k 
c ję  o d p o w ie d z ia ł  la k o n ic z n ie .  
-  Zakład Usług Komunalnych 
Sp. z o. o. informuje, iż podjęte 
zostały kroki mające na celu 
wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 
W związku z powyższym dalsze 
pochówki we wskazanej kwate
rze zostają wstrzymane do wy
jaśnienia sytuacji - in fo r m u je  
M a r c in  L e ś n ia k ,  p re ze s  Z U K  
J a ro c in .  (era)

Niektórzy mieszkańcy 
Jarocina tw ierdzą, że 
na terenie dzisiejszego 
cmentarza komunalnego 
było dzikie wysypisko 
śmieci. - Nie ma się co 
dziwić, że teraz je wy
kopują przygotowując 
groby. Pamiętam to do
brze - mówi jarocinianin.

Wicestarosta 
potrącony 
na przejściu
Mikołaj Szymczak, wicestarosta jarociń
ski trafił do szpitala, po tym jak został 
potrącony na przejściu dla pieszych. 
Funkcjonariusze zatrzymali prawo jaz
dy kierowcy, który wjechał w samorzą
dowca.

D o  z d a r z e n ia  d o s z ło  
w  p rz e d ś w ią te c z n ą  ś ro d ę  n a  
u l.  W o js k a  P o ls k ie g o  w  J a ro 
c in ie  (s k rz y ż o w a n ie  z  u l. M a 
l in o w s k ie g o )  o  g o d z . 2 2 .1 0 .
-  Kierujący fordem mondeo 
56-letni mieszkaniec gminy 
Jarocin na oznakowanym 
przejściu dla pieszych nie ustą
pił pierwszeństwa pieszemu, 
58-letniemu mieszkańcowi 
miasta i doprowadził do zde
rzenia - in fo r m u je  m ł.  a s p . 
M a c ie j  K a c z m a r e k  z  K o 
m e n d y  P o w ia to w e j P o l ic j i .
-  Pieszy doznał urazu głowy 
i został przewieziony przez 
karetkę do szpitala - d o d a je  
fu n k c jo n a r iu s z .  P o s z k o d o 
w a n y m  o k a z a ł s ię  M ik o ła j  
S z y m c z a k , w ic e s ta ro s ta  ja r o 
c iń s k i. S a m o rz ą d o w ie c  p rz e 
b y w a  n a  o d d z ia le  c h iru rg ic z 
n y m  ja r o c iń s k ie j  le c z n ic y .

„ G a z e t a ”  d o t a r t a  d o  
ś w ia d k a  z d a r z e n ia ,  k t ó r y  
ta k  o p is u je  z a jśc ie  n a  d ro d z e :
-  Wszedł na pasy, ciężarów
ka go strąbila, to się cofnął,

po czym znów wszedł prosto 
pod tę osobówkę - o p o w ia d a ł 
z a ra z  p o  z a jś c iu  je d e n  z  o b 
s e rw a to ró w .

J a ro c iń s k a  p o l ic ja  p r o 
w a d z i w  te j s p ra w ie  c z y n 
n o ś c i n a  o k o lic z n o ś ć  w y p a d 
k u  d ro g o w e g o . -  Z naszych 
wstępnych ustaleń wynika, że 
winnym tego zdarzenia jest 
kierujący. W toku czynności 
będziemy dalej wyjaśniać oko
liczności zdarzenia - m ó w i 
p o l ic ja n t .  F u n k c jo n a r iu s z e  
z a t r z y m a li  p ra w o  ja z d y  k ie 
r o w c y  fo r d a .  W ia d o m o ,  że 
p ro w a d z ą c y  a u to  b y ł  t r z e ź 
w y . P o lic ja  p o tw ie rd z a  z a  to ,  
że  p o d  w p ły w e m  a lk o h o lu  
b y ł  p o s z k o d o w a n y  p ie s zy .

W  d n iu  w y p a d k u  w i 
c e s t a r o s ta  p r z e b y w a ł  n a  
z w o ln ie n iu  le k a rs k im . A s y 
s te n t s ta ro s ty  W o jc ie c h  R aś  
p o in fo r m o w a ł re d a k c ję , że 
M ik o ła j  S z y m c z a k  m a  L 4  o d  
17 g r u d n ia  d o  16 s ty c z n ia .

(era)

I N T E R W E N C J A

Masz problem, pytanie?
Potrzebujesz pomocy dziennikarza?

Dzwoń... (6 2 )  7 4 9  8 6  4 9  Q)
Mieszkaniec: Mają nas gdzieś! 

Sekretarz: Zrobimy

D z iu r y  w  d ro g a c h  są  z m o 
rą  W ita s z y c . M ie s z k a n ie c  u l ic y  
Z a to r z e  z a d z w o n i !  d o  „ G a z e 
t y ”  z  p ro ś b ą  o  p o m o c , b o  - ja k  
s tw ie rd z ił  -  w ła d z e  o  n ic h  z a p o 
m n ia ły .  - Przyjedźcie tu i zobacz
cie, jak wygląda droga, przy której 
są nasze domy. Rozmawialiśmy 
z urzędem w Jarocinie, ale mają 
nas głęboko gdzieś - ż a l i ł  s ię  z d e 
n e rw o w a n y  m ę ż c z y z n a .

Z a rz u ty  o d p ie ra  M ic h a ł  F i 
ja łk o w s k i,  s e k re ta rz  g m in y  J a 
ro c in .  -  Wyrównamy tę ulicę i tak 
wyprofilujemy, żeby woda spływała 
do rowu, który znajduje się wzdłuż 
tej drogi. Chcemy ją też wysypać 
tłuczniem i myślę, że zrobimy to 
jeszcze w tym roku - z a p o w ia d a

u rz ę d n ik .  D r o g a  b y ła b y  ju ż  g o 
to w a , g d y b y  n ie  fa k t ,  że  d o  te j 
p o r y  n a le ż a ła  d o  P o ls k ic h  K o le i 
P a ń s tw o w y c h , k tó re  n ie  k w a p iły  
s ię  z  re m o n te m . - PKP ostatnio 
chętnie przekazuje grunty. Tak było 
i tym razem. Niedawno udało nam 
się przejąć tę ziemię i będziemy 
mogli rozpocząć remont - w y ja ś n ia  
F ija łk o w s k i.  -  Rozmowy trwają też 
w sprawie ulicy Ceglanej w Jaro
cinie, której nawierzchnia też jest 
mocno zniszczona, ale nie możemy 
jej wyremontować, bonie należy do 
nas. Ta sprawa nabiera delikatne
go przyspieszenia, z czego jestem 
bardzo zadowolony i myślę, że ją 
też uda się przejąć od PKP - t łu 
m a c z y  s e k re ta rz  g m in y . (seb)
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4 8 -la te k  odpowieWIEŚCI
KRYMINALNE

1 K i e r o w a l i  p o d  

w p ł y w e m  a lk o h o lu
16 grudnia na ul. Św. Ducha 

w Jarocinie policjanci zatrzymali 
do kontroli mercedesa, którym 
kierował Krzysztof. W. Mieszka
niec gminy Jarocin nadmuchał 
2,6 promila alkoholu.

Tego samego dnia na ul. 
Dworcowej w Golinie sprawdzo
no Adriana K. z gminy Jarocin. 
Kierowca opla nadmuchał 0,5 
promila alkoholu.

2  K o l iz je  z  m a n d a t a m i
Na dachu zakończył jaz

dę 35-letni mieszkaniec gminy 
Jaraczewo. Jak ustaliła policja, 
kierując mitsubishi nie dostoso
wał prędkości do warunków ru
chu i zjechał na pobocze, gdzie 
dachował.

D o  12 la t  w ię z ie n ia  g ro z i 4 8 - la t -  
k o w i z  g m in y  J a ro c in . M ę ż c z y z n a  je s t 
o s k a rż o n y  o  z g w a łc e n ie  2 0 - le tn ie j 
k o b ie ty . P rz y z n a ł s ię  d o  w in y .

A k t  o s k a rż e n ia  to  e fe k t c z te ro 
m ie s ię c z n e g o  ś le d z tw a  ja ro c iń s k ie j 
p ro k u ra tu ry . D o  p rze s tę p s tw a  d o s z ło

w  m ie s z k a n iu  m ę ż c z y z n y  n a  te re n ie  
g m in y  J a ro c in  w  n o c y  z  13 n a  14 
s ie rp n ia .

O rg a n a  ś c ig a n ia  .o  s p ra w ie  p o 
in fo rm o w a ła  p o k rz y w d z o n a . 4 8 - la 
te k  p o d c z a s  p rz e s łu c h a n ia  p rz y z n a ł 
s ię  d o  p o p e łn ie n ia  z a rz u c o n e g o  m u

za g w a łt
c z y n u , o p is u ją c  z d a rz e n ie  w  s p o s ó b  
s p ó jn y  z  re la c ją  p o k rz y w d z o n e j.

-  W czasie śledztwa sąd mienił 
stosowane pierwotnie tymczasowe 
aresztowanie na środki wolnościowe 
w postaci dozoru policji, zakazu opusz
czania kraju oraz zakazu kontaktowa

nia się w jakikolwiek sposób z ofiarą 
- in fo rm u je  p ro k u r a to r  M a r c in  K u 
b ia k , rz e c z n ik  p ra s o w y  P ro k u ra tu ry  
O k rę g o w e j w  O s tro w ie  W ie lk o p o l
s k im .

M ę ż c z y ź n ie  g ro z i o d  2 d o  12 la t 
p o z b a w ie n ia  w o ln o ś c i. (era)

► ZMIANY KADROWE W  JAROCIŃSKIEJ POLICJI

P rzeszli na em eryturę, bo  pracę  
ro zp o c zy n a li jeszcze w  m ilic ji
Jeden z najbardziej licznych wydziaiów jarocińskiej policji - prewencji i ruchu drogowego ma nowych szefów. 
Zmienił się też kierownik rewiru dzielnicowych.

20 grudnia na ul. Wrocław
skiej Stanisław K. nieprawidło
wo cofając toyotą doprowadził 
do zderzenia z mazdą, za co 
został ukarany mandatem.

20  grudnia na ul. Nowy 
Świat w Bachorzewie Leokadia 
S. kierująca fiatem seicento nie 
ustąpiła pierwszeństwa prze
jazdu i zderzyła się z volkswa- 
genem passatem. Mieszanka 
powiatu jarocińskiego za spo
wodowanie zdarzenia została 
ukarana mandatem.

Tak samo zakończyła się 
wtorkowa kolizja na ul. Mara
tońskiej w Jarocinie. Jak ustaliła 
policja, Roman L. jadący ducato 
w czasie cofania w korku ude
rzył w stojącego za nim fiata 
seicento.

Tego samego dnia na ul. 
Wojska Polskiego kieru jący 
nissanem navarą najechał na 
renaulta scenica. W tym sa
mym miejscu i czasie Jacek K. 
jadący skodą octavią najechał 
na ty ł innego nissana navary. 
Sprawcy zdarzeń zostali ukarani 
mandatami.

..........A

We wtorek na ul. Hallera 
w Jarocinie Mateusz L. k ie
rując kią potrącił prawidłowo 
przechodzącą przez przejście 
dla pieszych kobietę. Poszko
dowana doznała niegroźnych 
obrażeń. Nieuważny kierowca 
został ukarany mandatem.

R o s z a d y  w  ja r o c iń s k ie j  k o m e n 
d z ie  t o  e fe k t  „ d o b r e j  z m ia n y ” . N a 
c z e ln ik  W y d z ia łu  P r e w e n c j i  i R u 
c h u  D ro g o w e g o  o ra z  je g o  z a s tę p c a  
i k ie r o w n ik  R e w ir u  D z ie ln ic o w y c h  
K P P  w  J a r o c in ie  z d e c y d o w a l i  s ię  
p r z e jś ć  n a  e m e r y tu r ę  p o  t y m ,  ja k  
J a r o s ła w  Z ie l i ń s k i ,  w ic e m in is t e r  
s p ra w  w e w n ę t r z n y c h  i a d m in is t r a 
c j i  u z n a ł ,  że  fu n k c jo n a r iu s z e ,  k t ó 

r z y  s łu ż b ę  r o z p o c z y n a l i  w  M i l i c j i  
O b y w a t e ls k ie j ,  n ie  p o w in n i  d z iś  
z a jm o w a ć  k ie ro w n ic z y c h  s ta n o w is k  
w  p o l ic j i .

W  ja r o c iń s k im  g a r n iz o n ie  ta k a  
s y tu a c ja  d o t y c z y ła  t r z e c h  m u n d u 
r o w y c h .  -  Funkcjonariusze złożyli 
raporty i odchodzą na emeryturę. Są 
w służbie, zdają wydziały i wspoma
gają kolegów, którzy przejmują ich

obowiązki. To są bardzo doświad
czone osoby, ale to są ich decyzje. 
Nigdy nie ingerowałem i nie będę 
ingerował w decyzje o odejściu na 
emeryturę - m ó w i in s p e k to r  K r z y s z 
t o f  R z e p c z y k , k o m e n d a n t  K o m e n d y  
P o w ia to w e j P o l ic j i .

W  c a łe j W ie lk o p o ls c e  ze  s ta n o 
w is k a m i p o ż e g n a ło  s ię  4 4  o f ic e ró w .

( e r a )

NOWI SZEFOWIE WYDZIAŁÓW
W KPP W JAROCINIE
Wydział Prewencji i Ruchu Drogowego
► naczelnik
p.o. nadkom. Marcin Pierzchalski
► zastępca naczelnika 
p.o. podkom. Błażej Kubiak
► Kierownik Rewiru Dzielnicowych
p.o. asp. szt. Paweł Bednarek

► TLENEK WĘGLA JEST BEZWONNY

Służby mundurowe 
i przedstawiciel 
związku kominiarzy 
wyjaśnili uczniom 
i pracownikom 
lokalnych instytucji 
zagrożenia 
dotyczące czadu 
i złej wentylacji 
pomieszczeń

2 0 %
Polaków twierdzi, że 
tlenek węgla można 
zauważyć lub poczuć

2 0 %
Polaków ma w domu 
czujniki dymu

1 0 %
Polaków wie, 
że w domu jest 
potrzebna gaśnica

Tlenek węgla w liczbach (woj. wielkopolskie)
2011 r. 2012 r. i 2013 r. 2014 r. 2015 r. 

193 209 240 244 217
stan na 21 listopada 2016 r.

I "  v '  ■ m

uśpić cała rodzinę na zawsze

2  P r z y s z l i  p o  k a w ę  i  le k i ?
17 grudnia policja otrzymała 

zgłoszenie o włamaniu do sklepu 
owocowo-warzywnego na osie
dlu Konstytucji 3 Maja w Jaroci
nie. Do zdarzenia doszło w nocy 
z 16 na 17 grudnia. Sprawca 
wyłam ał zamek od drzwi na 
zaplecze, po czym wszedł do 
środka i zabrał kasetkę, w  której 
było 170 zł. Ponadto zrabował 
jeszcze 5 paczek kawy.

Tej samej nocy nieznani 
sprawcy włamali się do apteki 
na ul. Wolności w Jarocinie. Zło
dziej sforsował drzwi wejściowe. 
Zabrał z kasy 300 zł i tabletki.

(era)

S ta ty s ty k i d o ty cz ą c e  t le n k u  w ę 
g la  są  a la rm u ją c e . -  Co roku sporo 
osób ginie w zdarzeniach związa
nych z bezpieczeństwem w miejscu 
zamieszkania. Nasz powiat jest 
w miarę bezpieczny, ale dmuchamy 
na zimne, bo jest dużo do poprawy 
mimo tego, że świadomość ludzi 
z roku na rok wzrasta - p o w ie d z ia ł 
p o d c za s  k o n fe re n c ji „C z a d  i  O g ie ń
- O b u d ź  c z u jn o ś ć ”  k o m e n d a n t  
p o w ia to w y  P a ń s tw o w e j S tra ż y  P o 
ż a rn e j st. b ry g . K a z im ie rz  C ie ś la k .
- Ludzie nie wiedzą, co to jest tlenek 
węgla. Nie wiedzą, czy ma zapach, 
smak i czy można go zobaczyć. Nie 
wiedzą leż, że może on całą rodzinę 
uśpić na zawsze - d o d a ł.

B a rd z o  w a ż n e  je s t  re g u la rn e  
c z y s z c z e n ie  p rz e w o d ó w  k o m in o 
w y c h  i w e n ty la c y jn y c h . - Właściciel

budynku jest zobowiązany przynaj
mniej raz w  roku zlecić przeprowa
dzenie kontroli stanu technicznego 
instalacji gazowych i przewodów 
kominowych, dymowych, spalino
wych oraz wentylacyjnych - w y ja ś n ił 
a sp . M a r iu s z  B a n a s z a k , rz e c z n ik  
p ra s o w y  ja ro c iń s k ie j s tra ż y .

P o ż a rn ic y  z w ra c a ją  te ż  u w a g ę  
n a  g a ś n ic e , d o  k tó r y c h  P o la c y  n ie  
p rz y w ią z u ją  z b y t  d u ż e j w a g i. -  My 
jako policjanci często sprawdzamy 
gaśnice, które są w samochodach. 
Około 80 procent z tych skontrolo
wanych nie miało ważnej legalizacji. 
Kiedy dojdzie do zapalenia się samo
chodu, jedyne co nam pozostanie, 
to ewakuacja. Jednak auto będzie 
w tym czasie płonęło i stwarzało 
zagrożenie dla innych -  p o w ie d z ia 
ła  m l.  a sp . A g n ie s z k a  Z a w o rs k a ,

rz e c z n ik  p ra s o w y  K o m e n d y  P o 
w ia to w e j P o l ic j i  w  J a ro c in ie .

Z w r ó c i ła  te ż  u w a g ę  n a  p r o 
b le m  z  n u m e r a c ją  b u d y n k ó w .
- Jako policja często jesteśmy wzy
wani na interwencje związane z pa
leniem w piecach m in. plastikami, 
ubraniami, styropianami, co powo
duje, że kominy zostają zanieczysz
czone, zwężają się i dochodzi do 
zapalenia sadzy - w y ja ś n iła  rz e c z 
n ic z k a . -  Poza tym zarzuca nam się, 
że jedziemy za długo na miejsce zda
rzenia, ale często spowodowane jest 
to chaosem w numeracji budynków. 
W miejscowościach, w których jest 
ona porozrzucana, jeśli policjant lub 
strażak nie zna dobrze jej układu, 
dotarcie na miejsce się przedłuża
- d o d a ła .

(se b )

Z POWODU TLENKU WĘGLA...
► 2.229 osób na terenie Polski trafiło 
do szpitala w ubiegłym sezonie 
grzewczym
► 50 osób zmarło

Z POWODU POŻARÓW...
► 2.201 osób zostało rannych
► 304 osoby zginęły

JAK UNIKNĄĆ ZATRUCIA?
Jeśli masz duszności, bóle głowy, nud
ności, przyspieszone bicie serca 
- natychmiast przewietrz mieszkanie. 
Nie bagatelizuj tych sygnałów, bo mogą 
być objawami zatrucia tlenkiem węgla. 
Wyjdź na zewnątrz, wezwij straż pożar
ną lub zasięgnij porady lekarza.
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► RUSZYŁA BUDOWA MIESZKAŃ CZYNSZOWYCH W  JAROCINIE

Tak to ski zbiegło
Bez premier, bez ministra budownictwa, za to z udziałem podsekretarza 

stanu władze Jarocina, banku BGK i spółki Jarocińskie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego rozpoczęły budowę kilkuset mieszkań 
czynszowych w gminie. Pierwsze obiekty mają być gotowe już za rok.

W  c z w a r te k  p o  p o łu d n iu  o f i 
c ja ln ie  p rz e k a z a n o  p la c  b u d o w y  
p r z y  u l .  L e s z c z y c e  w  J a r o c in ie  
je d n e m u  z  w y k o n a w c ó w  b lo k ó w  
c z y n s z o w y c h  -  f i rm ie  H a d rz y ń s k i 
z  K o t l in a .  T e re n , a  ta k ż e  d r o g i 
d o ja z d o w e  ju ż  k ilk a  d n i w c z e ś n ie j 
u p rz ą ta ły  e k ip y  p o rz ą d k o w e . -  Szy
kują jak na przyjazd 1 sekretarza 
w  PRL-u, na koniec jeszcze sprzęt 
przywiozą, żeby pracował -  ż a r 
to w a l i  o k o l ic z n i m ie s z k a ń c y . N a  
o s ta tn ie j  s e s ji b u r m is t r z  A d a m  
P a w l ic k i z a p o w ie d z ia ł,  że  w  i n 
a u g u r a c j i  b u d o w y  c z y n s z ó w e k  
w  J a ro c in ie  w e ź m ie  u d z ia ł p re m ie r  
B e a ta  S z y d ło ,  a  ta k ż e  m in is te r  
b u d o w n ic tw a .  Z a m ia s t  s z e fo w e j 
r z ą d u  d o  J a r o c in a  p r z y je c h a ł  
K a z im ie r z  S m o l iń s k i ,  p e łn ią c y  
fu n k c ję  p o d s e k re ta rz a  s ta n u .

W d a d z e  m ia s ta  łą c z ą  p o m y s ł 
b u d o w y  m ie s z k a ń  c z y n s z o w y c h  
z  r z ą d o w y m  p ro g ra m e m  M ie s z 
k a n ie  P lu s . T y m c z a s e m  J a ro c in a  
w c ią ż  n ie  m a  n a  m a p ie  o f ic ja ln y c h

m ie js c , g d z ie  m a ją  p o w s ta ć  lo k a le  
f in a n s o w a n e  w  ra m a c h  N a r o d o 
w e g o  F u n d u s z u  M ie s z k a n io w e g o  
( je s t z a  to  B ia ła  P o d la s k a , g d z ie  
n ie m a l w  ty m  s a m y m  m o m e n c ie  
b u d o w ę  ro z p o c z ą ł s y m b o l ic z n ie  
p re ze s  P iS  J a ro s ła w  K a c z y ń s k i) .  
J e d y n y m  w s p ó ln y m  e le m e n te m  
je s t B a n k  G o s p o d a rs tw a  K ra jo w e 
g o  (z o b a c z  ra m k ę ) .  T o w a rz y s tw o  
F u n d u s z y  In w e s ty c y jn y c h  u d z ie la  
k re d y tu ,  k tó r y  s p ó łk a  b ę d z ie  m u 
s ia ła  s p ła c ić .

- Po dwuletniej pracy doszliśmy 
do momentu podpisania umowy 
i przekazania placu budowy, jed
nego z głównych punktów naszego 
programu, Stowarzyszenia Ziemia 
Jarocińska, ale również rządowego 
programu Mieszkanie Plus, bo tak 
to się zbiegło, że można to połą
czyć w jeden program -  s tw ie rd z i!  
w  tra kc ie  u ro c z y s te g o  p a ra fo w a n ia  
u m o w y  b u rm is t r z  A d a m  P a w lic k i. 
-  Cieszę się, że - Jarocin i Bank Go
spodarstwa Krajowego -pokazali

śmy, jakie efekty mogą być w Polsce, 
jeżeli samorząd współpracuje z rzą
dem. D o  N P M  n a w ią z a ł p r z e d 
s ta w ic ie l r z ą d u .  -  Rozpoczynamy 
realizację programu, który rząd 
uchwalił we wrześniu tego roku. 
Jednym z elementów tego programu, 
są właśnie takie mieszkania, jakie 
tutaj będą budowane we współpra
cy z samorządami. Program prze
widuje wiele instrumentów, wiele 
różnych działań, jednym z nich jest 
właśnie współpraca samorządów 
Z państwem, które w tym wypadku 
reprezentuje BGK - p o w ie d z ia ł  
S m o liń s k i.

P o  p o łu d n iu ,  d z ia ła ją c a  n a  
z le c e n ie  m a g is t r a tu  f i r m a  p i ja -  
ro w s k a , p rz e s ła ła  in fo rm a c ję  d o 
ty c z ą c ą  ro z p o c z ę c ia  in w e s ty c j i .  
„To pierwszy etap jarocińskiego 
programu budowy 400 mieszkań 
czynszowych, który włączony zosta
nie do oferty programu Mieszkanie 
Plus” -  c z y ta m y  w  k o m u n ik a c ie .

(nba)

- Najpierw trzeba co i  usunąć, żeby na tym miejscu coś powstało - powiedziat sekretarz 
gminy Michat Fijałkowski podczas przekazania placu budowy. Dał znak i koparka 
oderwała fragment budynku na Leszczycach, który zostanie zburzony.

Budowę pierwszych 42 mieszkań, przy ul. Lesz
czyce, realizować będzie Firma „Hadrzyński” 
W ramach pierwszego etapu programu powstaną 
trzy osiedla - przy ul. Siedlemińskiej i ul. Leszczyce 
w Jarocinie oraz w Siedleminie. W drugim etapie 
wybudowane zostaną mieszkania w Potarzycy, 
Łuszczanowie i kolejne przy ul. Siedlemińskiej 
w Jarocinie. Pierwotnie program budowy mieszkań 
czynszowych w gminie Jarocin zakładał powstanie 
400 lokali. Mieszkania dwu- i trzypokojowe, o po
wierzchni 35,6 m kw. i 55,1 m kw., będą miały 
indywidualne ogrzewanie gazowe. Wszystkie lokale 
zostaną wykończone „pod klucz” . -  Mieszkania 
będą gotowe do zamieszkania. Wystarczy, że 
rodziny, które otrzymają klucze, przywiozą ze sobą 
meble i będą mogty zamieszkiwać -  powiedziat 
Jerzy Wolski. Stawka czynszu wyniesie od 10

do 11 zt za m kw. i będzie zależna od lokalizacji 
danego mieszkania. -  55-metrowe mieszkanie 
będzie kosztowało rodńnę ok. 600zl miesięcznie. 
To dobra cena i jestem przekonany, że bardzo 
szybko zapełnimy te mieszkania mieszkańcami 
- podkreśli! Wolski. Zgodnie z podpisaną w połowie 
listopada br. umową inwestycyjną, powołana 
została spółka celowa (Projekt Municypalny Ja
rocin 1), do której strona samorządowa wniesie 
nieruchomości gruntowe wielkości blisko 9 ha. 
Z kolei Fundusz Municypalny FIZ AN, zarządzany 
przez Towarzystwo Funduszy Inwestycyjnych 
BGK z Grupy Polskiego Funduszu Rozwoju; 
je s t inwestorem finansowym , który wniesie 
do spółki środki pieniężne w wysokości blisko 
36 min zt. Spółka miejska będzie sptacata kredyt 
przez 25 lat.

► JAROCIN: TO KONIEC WSPÓŁPRACY PIS I ZIEMI JAROCIŃSKIEJ

„Za dwa lata staniemy naprzeciw  siebie w  w yborach"
J a n u sz  K ra w ie c , s z e f s tru k tu r  P iS  

w  pow iec ie  ja ro c iń s k im  p o tw ie rd z ił na m  
w  p ią te k , że w y s y ła ł d o  A d a m a  P a w lic 
k ieg o , p rezesa S to w a rz y s z e n ia  Z ie m ia  
J a ro c iń s k a , d o k u m e n t z  w y p o w ie d z e 
n ie m  w s p ó łp ra c y  ( p a t r z  o g ło s z e n ie  
o b o k ) .

K o n f l ik t  n a ra s ta ł o d  d a w n a , a p o 
g e u m  n a s tą p i ło  je d n a k  w  m o m e n c ie  
z w o ln ie n ia  K ra w c a  z  fu n k c ji d y re k to ra  
k o tliń s k ie g o  D P S . S p ra w ę  o p is a liś m y  
w  o s ta tn im  n u m e rze  nasze j gazety. Jak  
tw ie rd z ił w  w y w ia d z ie  d la  „ G J ”  K r a 
w iec , je d n ą  z  p rz y c z y n  je g o  o d w o ła n ia , 
a  w c z e ś n ie j ta k ż e  w y rz u c e n ia  z  ra d y  
n a d zo rcze j J a ro c iń s k ie g o  T o w a rzy s tw a  
B u d o w n ic tw a  S p o łe czn e g o , m ia ła  b y ć  
„z e m s ta  A d a m a  P a w lic k ie g o ” , k tó r y  
„ c h c ia ł  p rz e ją ć  k o n t ro lę  n a d  P iS -e m  
w  J a ro c in ie ” .

-  Chciał mi wcisnąć ponad dwadzie
ścia deklaracji członkostwa swoich ludzi. 
Byli to jacyś dziwni ludzie ściągani na silę, 
którzy wcześniej pluli na PiS, a teraz nagle 
byli przedstawiani jako nasi gorący sym
patycy. Trochę mi Witek Czarnecki (pose ł, 
d o  n ie d a w n a  s z e f o k rę g u  k a lis k ie g o  
P iS  -  p rz y p . re d .) w tej kwestii pomógł 
i nie doszło do tego przejęcia - m ó w ił.  
P a w lic k i o d p o w ia d a ł n a  w s p o m n ia n e  
z a rz u ty ,  że n ik o g o  n ie  n a m a w ia ł d o  
z a p is y w a n ia  się d o  p a r t i i ,  a  sa m  n ie  je s t 
je j „a n i ja k im ś  w ie lk im  m ito ś n ik ie m . an i 
p rz e c iw n ik ie m ” .

S k o n ta k to w a liśm y  się be zp ośredn io  
z w y m ie n io n y m  p rzez  K ra w c a  po stem , 
b y  z a p y ta ć  g o  o  c a łą  sy tu ac ję . Ten z a 
z n a c z a , że  n ie  p rz y p o m in a  s o b ie  c o  
p ra w d a  „ p ró b y  p rz e ję c ia  P iS ” , je d n a k , 
ja k  d o d a je , to  p e łn o m o c n ik  p o w ia tu  
d e cy d u je  o s ta te c zn ie , c zy  d a n e  c z ło n 
kostwo jest w o g ó le  ro z p a try w a n e

- Jeśli jakaś deklaracja wpłynęła, to może 
ją dać dalej, wyżej. Nie musi jednak tego 
robić, statut tego konkretnie nie określa
- p re cyzu je  W ito ld  C za rn e c k i. P o  c h w ili 
zaznacza , że n ie m a l w szys tk ie , k tó re  d o  
n ie g o  tra fia ły , ro z p a try w a ł p o zy ty w n ie . 
D o d a je  ró w n ie ż ,  że p o m im o  s w o je j 
n ie p a m ię c i w  s p ra w ie  „p rz e ję c ia ” , n ie  
w y k lu c z a  je d n a k , że „c o ś  m o g ło  b y ć ” .
-  Jeśli Janusz tak mówi, to mogb i tak być, 
w polityce dzieją się różzte rzeczy, takie pró
b y  mogą b y ć  podejmowane. -o p o w ia d a .
-  Każdy przypadek przyjęcia w struktury 
partii jest rozpatrywany indywidualnie. 
Możliwe jest, że dam osoba, która chce 
się zapisać, uzyska poparcie dwóch człon
ków PiS, ale są to tzw. „martwe dusze”. 
Wówczas nie musi zostać przyjęta. Na 
przyjęcie można też czekać bardzo dhigo
-  t łu m a c z y  k u lis y  po se ł.

J a k  o p o w ia d a  n a m  z k o le i je d n a  
z  o s ó b  w e w n ą trz  ja ro c iń s k ic h  s tru k tu r  
P iS, p ró b a  w p ro w a d z e n ia  d o  p a r t ii osób  
s y m p a ty z u ją c y c h  z  Z ie m ią  J a ro c iń sk ą  
b y ła  zn a n a . - Chodzib oczywiście o moż
liwość kreowania w przyszłości władz PiS 
w regionie, decydowania na zarządach. Na 
to nie mogło być zgody - o p o w ia d a . Jak  
d o d a je  nasz  ro z m ó w c a , p ró b a  zo s ta ła  
szybko s to rpe do w a na , co d o p ro w a d z iło  
d o  eska la c ji k o n f lik tu .

P ró b o w a liś m y  p o p ro s ić  o  k o m e n 
ta rz  ró w n ie ż  in n e  o s o b y  z lo k a ln y c h  
w ła d z  P iS . N ie s te ty , n ie  w sz y s c y  b y l i  
w  te j s p ra w ie  ro z m o w n i.  H e n ry k  J a m - 
ro z ik ,  s k a rb n ik  k o m ite tu  te re n o w e g o  
s k w ito w a ł ty lk o  k ró tk o : - Nie będę się 
wypowiadał w  tej spranie.

L id ia  C zechak, sekretarz p a rtii, p o d 
k re ś la  z  ko le g  że c a la  s y tu a c ja  z o s ta n ie  
p rz e d s ta w io n a  o fic ja ln ie , ju ż  n a  s p o k o j
n ie , p o  ś w ię ta ch , p o d c z a s  k o n fe re n c ji

p ra so w e j.
J a n u sz  K ra w ie c  w  p ią te k  tw ie rd z ił 

w  ro z m o w ie  z  ja ro c in s k a .p l ,  że  je g o  
z w o ln ie n ie  z  k o t l iń s k ie g o  D P S  n ie  
b y ło  b e zp o ś re d n ią  p rz y c z y n ą  ze rw a n ia  
w s p ó łp ra c y  z  Z ie m ią  J a ro c iń s k ą  - Po
wiem szczerze, pewne dokumenty w tym 
zakresie były przygotowywane wcześniej 
-  z a p e w n ia ł s ze f lo k a ln e g o  P iS  w  ro z 
m o w ie  z  n a s z y m  p o rta le m . -  To się nie 
dziob tydzień czy dwa tygodnie temu, tylko 
można powiedzieć kilka tygodni wcześniej. 
Byliśmy przekonani, co do tego, że tak 
dalej współpracować nie możemy: Na 
pewno jednym z głównych, jeśli nie naj
ważniejszym argumentem za tym, żeby się 
<xlcufć od Ziemi Jarocińskiej, są wybory 
samorządowe za dwa lata -  p o d k re ś la ł.

P o tw ie rd z a  n a m  to  także L id ia  C ze 
ch a k . -  Prawo i Sprawiedliwość będzie 
chciało wprowadzić swoich kandydatów 
do rad gmin i powiatów, to naturalne -  za
znacza . - Zgodnie z. programem partii za 
dwa lata tak i tak staniemy naprzeciwko 
sobie -  p o d k re ś la  K ra w ie c . - To nie jest 
tajemnica, że PiS upatnge szansy w zdoby
ciu jak największej liczby mandatów w ra
dach - do da je . J u ż  dz iś  za p o w ia d a  także, 
że  p a r t ia  w y s ta w i s w o je g o  k a n d y d a ta  
n a  b u rm is trz a  w  k o le jn y c h  w y b o ra c h , 
c o  je s t z  k o le i z a le c e n ia m i o d g ó rn y m i.  
C z y  sa m  b ę d z ie  k a n d y d a te m , ta k  ja k  
w  2 0 1 4  ro k u ?  O  to  p ró b o w a liś m y  g o  
z a p y ta ć  w  p ią te k , n ie s te ty  n ie  o d b ie ra ł 
ju ż  p ó ź n ie j te le fo n u .

N a  kon iec  pozosta je  jeszcze pytan ie : 
czy  p o  z e rw a n iu  w s p ó łp ra c y  z  P iS  u trz y 
m a  się o b e c n a  w ła d z a  w  po w iec ie?  Jak  
w ia d o m o , ju ż  dz iś  Z ie m ia  Jaroc ińska m a  
p ro b le m y  z  w iększośc ią , n ie  u d a ło  się 
m .in . p rz e d  ś w ię ta m i u c h w a lić  b u d ż e tu  
n a  2017  ro k . D o  te m a tu  w ró c im y . (Jan)

O G Ł O S Z E N I E  ---------------

Jarocin 22 .12.2016 r.

Pan
Adam Pawlicki
Prezes Stowarzyszenia Ziemia Jarocińska 
ul. Gołębia 3 
63-200 Jarocin

W związku z Pana ingerencjami w prace Rady Powiatu Jarociń
skiego, jak i Zarządu Powiatu, oraz podejmowanie prób dyskredytu
jących członków partii Prawo i Sprawiedliwość rozwiązujemy umowę
0 współpracy zawartą pomiędzy partią Prawo i Sprawiedliwość, jak
1 pańskim stowarzyszeniem z dniem 22.12 .2016  r.

Chciałbym przypomnieć, że w wyniku porozumienia starostą ja
rocińskim został młody lub bardzo młody człowiek Bartosz Walczak 
z nominacji Stowarzyszenia Ziemia Jarocińska. Jednak jego działania 
wyraźnie wskazują, że starosta jest usługodawcą burmistrza, można 
przyjąć, że jest to przedłużenie władzy Pawlickiego na powiat.

Działania, jakie podejmował burmistrz i starosta związane z re
montem, jak i otwarciem biura poselskiego PiS również były związane 
z próbą wyrobienia sobie tak znajomości, jak i rozbudowy swoich 
wpływów.

Niepokojem napawają jednak próby zastraszania niepokornych, 
czy wyraźnych przeciwników, poprzez powoływanie się na domnie
mane znajomości w strukturach PiS. Sztandarowym przykładem 
zastraszania jest Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jan Szczerbań, 
którego syn został zwolniony z pracy restrykcyjnie, po kolejnych roz
mowach dyscyplinujących przewodniczącego ze strony burmistrza, 
jak i starosty. Rozmowy dyscyplinujące dotyczyły pełnej uległości 
tzn. braku własnego zdania i wykonywania bezkrytycznie poleceń 
wymienianych osób. Występuje tu także nagminna próba dyskre
dytacji, która ma jeden cel - jest nim stygmatyzacja prowadząca do 
dyskryminacji, a co najmniej izolacji przewodniczącego w obszarze 
publicznym.

Dotychczasowa umowa miała wyłącznie dotyczyć w szerokim 
zakresie współpracy na rzecz konsolidacji prawicy na terenie Powiatu 
Jarocińskiego. Porozumienie przede wszystkim miało podejmować 
działania na rzecz lokalnej społeczności.

Biorąc jednak pod uwagę destrukcyjne działania prezesa Stowa
rzyszenia Ziemia Jarocińska Adama Pawlickiego uważam, że dalsza 
współpraca jest niemożliwa.

l/ i w A U
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► POWIAT

Radna 
krzyczała, 
ale miała 
powód

-  W czasie ostatniej komisji 
budżetu faktycznie może zacho
wałam się nie tak, jak powinnam - 
s tw ie rd z iła  na  o s ta tn im  po s iedze 
n iu  R a d y  P o w ia tu  J a ro c iń s k ie g o  
ra d n a  B ro n is ła w a  W ło d a rc z y k .

Z a ra z  je d n a k  w y ja ś n iła , d la 
czego d o sz ła  d o  ta k ie g o  w n io sk u .
-  Chodziło między innymi o to, żeby 
pamiętać również o naszych osie
dlach w mieście. ( . . . )  Uważam, 
ze każdy mieszkaniec Jarocina 
powinien być równo traktowany
- a rg u m e n to w a ła . I  o d n io s ła  się 
d o  a r ty k u łu  z  50 . n u m e ru  „ G a 
z e ty  J a ro c iń s k ie j”  - „ M i l io n y  d la  
J a ro c in a , c z y li a w a n tu ra  o  kasę 
i p r io ry te ty ” . -  W „Gazecie Jaro
cińskiej ” ukazał się artykuł. Są tam 
przytoczone przeze mnie shwa, do 
których nie mam żadnych „ale”. 
Do jednego mam tylko „ale”. Ja 
to już autorce dziś powiedziałam: 
Mianowicie jest napisane, że „wręcz 
krzyczała radna”. Tak, krzyczałam. 
Ale dlaczego? Zezłościło mnie to 
i powtarzać będę nie wiem ile razy, 
że pan wicestarosta Mikołaj Szym
czak powiedział, że na tym osiedlu 
(B o g u s ła w , o s ie d le  n a  k tó iy m  
m ieszka  i k tó re  rep rezen tu je  w  ra 
d z ie  p o w ia tu  ra d n a  B ro n is ła w a  
W ło d a rc z y k  - p rz y p . re d .) nic się 
nie będzie robić, bo to są zastarzałe 
sprawy między panem burmistrzem 
Janxina Adamem Pawlickim a by
łym prezesem Tadeuszem Sytkiem 
(prezes R o ln icze j S p ó łd z ie ln i P ro 
d u kc y jn e j w  K o t lin ie ,  k tó iy  sp rze 
d a ł d z ia łk i b u d o w la n e  n a  o s ie d lu  
B o g u s ła w  - p rz y p . re d .). Proszę 
państwa, ja nie kupowałam ziemi 
w ciemno. Kupowałam działkę, 
która była wystawiona na sprzedaż 
i takich ludzi jest więcej - w y ja ś n iła  
B ro n is ła w a  W ło d a rcz yk . I  d o d a ła :
- Ja imm prośbę do pani redaktor, 
żeby to wybrzmiało, dlaczego tak 
się zachowałam na posiedzeniu 
komisji budżetu. Bo zachowałam 
się może nietaktownie, ale uważam, 
że mieszkańcy tego osiedla powinni 
wiedzieć, co jest u podstaw tego 
sporu -  z a z n a c z y ła  ra d n a .

(ann)
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Jej g ło s  je s t je d n y m  z  w ie lu  a p e lu ją 
cych  o  u ru ch o m ie n ie  w  J a ro c in ie  p o ra d 
n i  d ia b e to lo g ic z n e j. -  Mam pismo rady 
powiatu z października ubiegłego roku, 
tv  którym wnioskujemy do szpitala, żeby 
wszczął kroki zmierzające do powstania 
poradni w Jarocinie. I pytanie, co przez 
dwa i pół roku zrobiliśmy - figę z makiem. 
Uważam to za dużą opieszałość w działa
niach pana prezesa szpitala - s kw ito w a ła  
ra d n a . I  d o d a ła : -  Sama na tę chorobę 
choruję od wielu lat. Ja w zasadzie nie 
potrzebuję konkretnej pomocy, bo mam 
lekarza w Poznaniu i tam jeżdżę, póki 
jeszcze mąż może nmie zawieźć. Ale, jeśli 
dojdzie do takiego stanu, że samochodem 
nie pojadę, do pociągu, do autobusu bę
dzie mi trudno, to będę miała prawdziwy 
problem z dostaniem się do lekarza -  
p o d k re ś la ła  b y ła  d y re k to rk a  lic e u m .

S ta r a n ia  c h o r y c h  i ic h  r o d z in
0  p o ra d n ię  w  J a ro c in ie  s p o tk a ły  się 
ze z ro z u m ie n ie m  n ie  ty lk o  B ro n is ła w y  
W ło d a rc z y k , a le  i w ie lu  in n y c h  ra d n y c h  
p o w ia to w y c h .  Ic h  a rg u m e n ty  m ia ły  
p o s łu ż y ć  d o  p rz e k o n a n ia  k o a lic ji r z ą 
dzące j p o w ia te m  ( ra d n i Z ie m i J a ro c iń 
sk ie j i  P iS -u  - p rz y p . re d .) , a b y  120 tys. 
z ł,  k tó re  w  p rz y s z ło ro c z n y m  b u d ż e c ie  
w p is a n o  n a  o rg a n iza c ję  fe s tiw a lu  d isc o  
p o lo  w  R eszkow ie , p rzezna czyć  n a  u ru 
c h o m ie n ie  p o ra d n i d la  c u k rz yk ó w .

S ta ro s ta  B a rto s z  W a lc z a k  też  o p o 
w ie d z ia ł się za  p o ra d n ią  w  na sz ym  m ie 
ście . - Nie ma w ogóle wątpliwości, że 
ta poradnia powinna być w Jarocinie. 
Kwestia tylko, wjaki sposób ją sfinanso
wać. Druga rzecz jest taka, że pomimo 
usilnych próśb, starań, pism i rozmów 
Narodowy Fundusz Zdrowia nie chce 
dać kontraktu na tworzenie tych porad
ni -  z a z n a c z y ł. M im o  te j d e k la ra c ji ,  
ra d n y  W a le n ty  K w a ś n ie w s k i d o m a g a ł 
się o d  s ta ro s ty  w y ra źn e j de cyz ji. -Ja też 
mam w domu do czynienia z cukrzycą. 
Jeździmy do Pleszewa i za każdym razem 
muszę w samochodzie czekać kilka go
dzin, aż małżonka wyjdzie z umówionej 
na godzinę wizyty - s tw ie rd z ił b y ły  w ó jt  
K o t lin a .  - Dlatego ja chciałbym wiedzieć, 
pan jest za tym, żeby był festiwal, czy żeby 
te pieniądze przeznaczyć na poradnię? 
Jakie jest pana zdanie, niech się pan 
po prostu określi, bo opowiadanie, że to 
jest słuszne i zbawienne, to my o tym już 
wiemy - a p e lo w a ł K w aśn ie w sk i. S ta ros ta  
s tw ie rd z ił k ró tk o : - Panie radny, ja się już 
w tej kwestii wypowiedziałem. Niestety, nie 
mam mandatu radnego, żeby zagłosować.

P o  z a rz ą d z o n e j p rz e rw ie  w  o b ra 
d a ch  i na rad z ie  k lu b u  Z ie m i Ja roc iń sk ie j
1 P iS -u  w  g ło s o w a n iu  w sz ys cy  ra d n i 
o b e c n i n a  p o s ie d z e n iu  p o d n ie ś li ręce 
za  p rz e s u n ię c ie m  120 tys. z ł z fe s tiw a 
lu  d is c o  p o lo  n a  u tw o rz e p ie  p o ra d n i 
d ia b e to lo g ic z n e j w  J a ro c in ie .

ANNA KONIECZNA

C h o r a  
n a  c u k rz y c ę  
m a  p re te n s je  
d o  p re z e s a  
s z p ita la
J  - Ja  m a m  p re ten sje  d o  p a n a  p re ze sa  szp ita la  Jan tasa , 
k tóry  p rze z  dw a  i p ó ł  roku nas zw odzi - mówiła w imieniu 
chorych na cukrzycę Bronisława Włodarczyk, była 
dyrektorka jarocińskiego ogólniaka, obecnie radna 
powiatu jarocińskiego, która przyznała, że od wielu 
lat sama cierpi na tę chorobę.

Bronisława Włodarczyk zarzuciła prezesowi szpitala opieszałość w staraniach 
o uruchomienie poradni diabetologicznej w Jarocinie

BRONISŁAWA
WŁODARCZYK
radna p o w ia tu  ja roc ińskiego

Prosiłam pana prezesa szpita
la o przygotowanie informacji, 
co przez dwa i pół roku zrobił 
w sprawie uruchomienia po
radni diabetologicznej, to po
wiedział, że przedstawi to na 
następnym posiedzeniu. A na 
następnym pan prezes sobie 
bryknął, poszedł na wagary jak 
uczniowie i tyle go widzieliśmy. 
To jest to, że nie mamy odpo
wiednich ludzi odpowiedzial
nych za to, co robią, a raczej 
co powinni robić.

MAGDALENA
ROZUMEK-WENC
rzecznik prasow y 
w ie lkopo lsk iego  oddzia łu  
N arodow ego Funduszu Zdrow ia

Szpital Powiatowy w Jarocinie 
składał wnioski o wszczęcie 
postępowania w kierunku uru
chomienia poradni diabetolo
gicznej i czynił takie starania. 
Natomiast my te usługi mamy 
zakontraktowane na subregion 
i to zabezpieczenie (poradnia 
przy Pleszewskim Centrum Me
dycznym - przyp. red.) jest po
równywalne z innymi, a nawet 
nieco lepsze. Dlatego nie ma po
trzeby i uzasadnienia dla poradni 
w Jarocinie. Gdyby tych usług 
nie było na danym terenie, czyli 
mielibyśmy tak zwaną „białą pla
mę", a byłyby pieniądze, wtedy 
moglibyśmy taki uzupełniający 
konkurs rozpisać. A, że w tym 
zakresie mamy usługi zabez
pieczone, to takiego konkursu 
do tej pory nie było i na pewno 
w pierwszym półroczu 2017 
roku też tego nie będziemy robili. 
Co będzie od połowy roku, nie 
wiemy. Zapowiadane są zmiany, 
ale nie ma jeszcze w tym zakre
sie żadnych wytycznych.

► W  2 0 1 4  r o k u  s z p i t a l  

w  J a r o c in ie  z a t r u d n i ł  

d r  n .  m e d .  H a n n ę  B y k s ,  

i n t e r n i s t k ę  i d i a b e t o l o g a  

z  P o z n a n ia .

► M i m o  n a s z y c h  s t a r a ń ,  p r e z e s  S z p i t a la  P o w i a t o w e g o  

w  J a r o c in ie  M a r c i n  J a n t a s  n i e  z n a l a z ł  c z a s u ,  ż e b y  

s k o m e n t o w a ć  z a r z u t y  r a d n y c h  i w y j a ś n i ć ,  j a k i e  p o d j ą ł  

d z i a ł a n i a ,  ż e b y  u r u c h o m i e n i e  p o r a d n i  d i a b e t o l o g i c z n e j  

w  J a r o c in ie  s t a ł o  s ię  m o ż l i w e .

^  KOTLIN

Podwyżka opłat za wodo i ścieki od Nowego Roku
O  p ię ć  p r o c e n t  w z ro s n ą  c e n y  

z a  w o d ę  i  ś c ie k i w  g m in ie  K o t l in .  
W y ż s z e  s ta w k i b ę d ą  o b o w ią z y w a ły  
o d  N o w e g o  R o k u .

P r o p o z y c ję  n o w y c h  s ta w e k  
p r z e d s ta w i ł  w ó j t  M i r o s ła w  P a te r -  
c zy k . T łu m a c z y ł ,  że p o d w y ż k a  je s t 
s p o w o d o w a n a  ro s n ą c y m i c e n a m i 
e n e r g i i  e le k t r y c z n e j ,  r o z b u d o w ą  
i m o d e rn iz a c ją  s ie c i w o d o c ią g o w e j 
o ra z  k a n a liz a c y jn e j.

J e d n o c z e ś n ie  p r z y p o m n ia ł,  że 
w  ty m  r o k u  o d d a n o  n o w ą  s ta c ję  
u z d a tn ia n ia  w o d y  w  W o l i  K s ią ż ę c e j 
i  w y re m o n to w a n o  o b ie k t  w  K u rc e -

w ie . -  Po wybudowaniu stacji w Woli 
Książęcej i remoncie w Kurcewiw na 
dzień dzisiejszy mogę odetchnąć, bo 
nawet w najgorszym okresie pogodo
wym lipiec, sierpień i wrzesień bie
żącego roku udało nam się uniknąć 
przeogromnych problemów z dostar
czaniem wody, a one były potężne. Nie 
szło dalej ukrywać, bo Kurcew to była 
jedna wielka tragedia. Konsekwencją 
dalszych działań jest wyremontowa
nie Wyszek, które są w takim stanie, 
a nie gorszym jak Kurcew - m ó w i ł  
M i r o s ła w  P a te rc z y k .

(era)

1.684.633,10 Zt
w ydała  gm ina Kotlin na w ybudow an ie  stacji 

uzdatniania w ody w  W oli Książęcej

2015 2016 2017
WODA
gosp. domowe 
pozostali odbiorcy

2 ,59* zł 
3,62 zł

2,67 zł 
3,65 zł

2 ,80 zł 
3,83 zł

ŚCIEKI
gosp. domowe 
pozostali odbiorcy

3,65 zł 
4 ,78  zł

3,76 zł 
4,83 zł

3 ,94 zł
5,0 7 Zł * kW0ty brutto

400.000 Zł
zaplanowano w  przyszłorocznym budżecie gm iny Kotlin na wykonanie drugiego odw iertu  
studni g łęb inow ej w  Wyszkach oraz remont istniejącej stacji uzdatniania wody. Przewidywana 
jest także budowa zbiornika zasobowego celem polepszenia dostarczania wody

207.425,27 zł kosztował rem ont stacji w  Kurcewie

http://www.jarocinska.pl
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ŻERKÓW / JARACZEWO

Mieszkańcy zastanawiąją się, 
jak dojada do szkoły i pracy
J  Likwidacja kursów Jarocińskich Linii Autobusowych do Żerkowa oraz Jaraczewa 
może postawić pod ścianą mieszkańców niektórych wiosek.

- Brak tych autobusów może nas 
odciąć od miasta. To ogromny problem, 
bo przecież nie każdy ma samochód
- p rz y z n a je  E w a  K u b a c k a , s o łty s  o ra z  
ra d n a  C h rz a n a  w  g m in ie  Ż e rk ó w . J a k  
z a z n a c z a , te le fo n y  u ry w a ją  s ię u  n ie j 
o d  ty g o d n ia .  L u d z ie  d z w o n ią ,  b o  są 
z a n ie p o k o je n i p la n o w a n y m  o d w o ła 
n ie m  o d  s ty c z n ia  k u rs ó w  J L A .  J e d n ą  
ze  z lik w id o w a n y c h  l i n i i  m a  b y ć  m . in .  
„ je d e n a s tk a ” , k tó ra  je ź d z i ła  w ła ś n ie  
d o  C h rz a n a ,  a le  ta k ż e  S tę g o s z y  c z y  
P a w ło w ic .  -  Jeśli do tego dojdzie, to 
dotknie to wszystkich - od dzieci, które 
jeżdżą do szkoły po osoby starsze - w y 
lic z a  K u b a c k a .

-  Jeden z- naszych mieszkańców, 
który dojeżdża do pracy, chciał niedaw
no kupić bilet i JLA mu tego odmówiło
- p rz y z n a je  ta k ż e  A n n a  K a c z m a re k , 
s o łty s  w s i S tę g o s z . - Ijak ten człowiek 
ma teraz dostać się do pracy, skoro 
całe życie dojeżdżał autobusem? - p y ta  
re to ry c z n ie . P rz y p o m in a ,  że  je s z c z e  
d w a  la ta  te m u  m ie s zk a ń cy  w s i w a lc z y li 
o  d o d a tk o w e  k u rsy . - Wtedy się udało, 
a teraz, jak się okazuje, może nie być 
już żadnego. To jakiś absurd! - m ó w i.
-  Takich rzeczy nie powinno się robić 
z dnia na dzień, to jest dla mnie po 
prostu nie do pomyślenia. Przygoto
wano nam bardzo ładny „prezent”, i to 
tuż przed świętami -  k w itu je  g o rz k o . 
P a n i s o łty s  p rz y z n a je  je d n o c z e ś n ie , 
że  lu d z ie  g e n e ra ln ie  c z u ją  s ię  z d e z o 
r ie n to w a n i c a łą  s y tu a c ją , n ie  w ie d z ą  
n a w e t,  g d z ie  s z u k a ć  w in n y c h .

S p ra w a  o d w o ła n ia  k u r s ó w  d o  
Ż e rk o w a  o ra z  J a ra c z e w a  to  p o k ło s ie

a w a n tu ry  w  ra d z ie  p o w ia tu . W  z w ią z 
k u  z  u s u n ię c ie m  z p ro g ra m u  o b ra d  
p u n k tó w  d o ty c z ą c y c h  u c h w a le n ia  b u 
d ż e tu  n a  r o k  20 17 , b u rm is trz  J a ro c in a  
A d a m  P a w lic k i s tw ie rd z ił ,  że  s ta w ia  
to  p o d  z n a k ie m  z a p y ta n ia  re a liz a c ję  
p o ro z u m ie n ia  m ię d z y  s a m o rz ą d a m i 
w  z a k re s ie  k u rs ó w  J L A .  - To jest na
sza spółka i ma służyć naszym miesz
kańcom. Jeśli będziemy rozmawiali 
na temat kursów do innych gmin, to 
tylko z burmistrzami i wójtem. Jak tu 
będzie woła współpracy, to nikomu nie 
będziemy robili na złość - k o m e n to 
w a ł ty d z ie ń  te m u  n a  n a s z y c h  ła m a c h  
P a w lic k i.  W ło d a r z  w p ro s t  z a rz u c a ł,  
że  w s p o m n ia n a  s y tu a c ja  je s t  w in ą  
ra d n y c h  p o w ia to w y c h  z g m in  Ż e rk ó w  
o ra z  J a ra c z e w o , k tó r z y  n ie  c h c ie l i  
p rz e g ło s o w a ć  n o w e g o  b u d ż e tu  p o 
w ia tu .

C o  n a  to  ra jc y ?  - Bzdura. Wspo
mniany ruch można ocenić jako swego 
rodzaju zemstę pana Pawlickiego - o ce 

n ia  w p ro s t  A n d rz e j S z la c h e tk a , ra d 
n y  p o w ia to w y  re p re z e n tu ją c y  g m in ę  
Ż e rk ó w . L ic z y , że s y tu a c ja  z o s ta n ie  
je d n a k  s z y b k o  o p a n o w a n a , że d o j
d z ie  d o  p o ro z u m ie n ia  z  p ry w a tn y m  
p rz e w o ź n ik ie m , c z y li f i rm ą  G rz e la k . 
-  Na razie za wcześnie na konkrety, 
jednak myślę, że pomimo tego ruchu 
nikt ostatecznie z mieszkańców nie 
ucierpi, że sytuacja zostanie załago
dzona i rozwiązana - d o d a je .

M a r iu s z  S to le c k i ,  k o le jn y  ra jc a  
r e p r e z e n tu ją c y  w  p o w ie c ie  g m in ę  
Ż e rk ó w , p r z y p o m in a  z  k o le i,  że  s p ó r  
o  k u rs y  J L A  c ią g n ie  s ię ta k  n a p ra w d ę  
o d  d łu ż sz e g o  czasu , d la te g o  z rz u c a n ie  
w in y  n a  ra d n y c h  je s t  w e d łu g  n ie g o  
n ie u c z c iw e . - Już w momencie tworze
nia planu transportowego, w związku 
ze zmianą ustawy i nową organizacją 
transporm, ościenne gminy do Jarocina 
miały różne uwagi, które nie były jednak 
uwzględniane. Chodziło m.in. o dopusz
czenie do kursów poza JLA prywatnej

firmy Grzelak - p rz y p o m in a . -  Pawlicki 
byl temu przeciwny i tak sprawa się 
ciągnie aż do dziś - z a z n a c z a . D e c y z ji  
o  w s p o m n ia n y m  z a w ie s z e n iu  l i n i i  
o d  s ty c z n ia  n ie  ch ce , ja k  z a z n a c z a , 
k o m e n to w a ć  d o s a d n ie , je d n a k  p o d 
k re ś la , że  n a  p e w n o  s p ra w ę  tr z e b a  
s z y b k o  ro z w ią z a ć . -  Rozmawiam na 
ten temat z mieszkańcami, tłumaczę 
im, jak to wszystko wygląda. Na pewno 
nie pozostawimy ich samym sobie, my
ślę, że skoro JLA nie będzie jeździć, to 
podjęte zostaną rozmowy z prywatnym 
przewoźnikiem - k o m e n tu je .

W ło d a rz e  p o s z c z e g ó ln y c h  g m in  
n ie  u k r y w a ją  z  k o le i s w o je g o  z a s k o 
c z e n ia  ta k  n a g ły m  z w ro te m  s p ra w y . 
J a k  p o d k re ś la  b u rm is t r z  Ż e rk o w a  J a 
cek Jęd ra szczyk , je g o  g m in a  n a  p e w n o  
b ę d z ie  s ta ra ła  s ię  s p ra w ę  ro z w ią z a ć , 
c h o ć  n a  k o n k re tn e  d e c y z je  je s t  d z iś  
je s z c z e  z a  w c z e ś n ie . - Zapoznamy się 
najpierw dogłębnie z tym wszystkim i na 
pewno będziemy działać - z a p e w n ia .

W ła d z e  J a ra c z e w a  są  w  n a jb a r 
d z ie j  k o m f o r t o w e j  s y tu a c j i .  -  Nasi 
mieszkańcy kompletnie nie odczują 
planowanego zawieszenia kursów w na
szej gminie - o p o w ia d a  w ic e b u rm is tr z  
S ta n is ła w  A n d rz e jc z a k . J e g o  z d a n ie m  
w s p o m n ia n e  l in ie  są  z a b e z p ie c z o n e  
p rz e z  p ry w a tn e g o  p rz e w o ź n ik a ,  f i r 
m ę  t r a n s p o r to w ą  G r z e la k .  G m in a  
n ie  z a m ie r z a  z a te m  w y d a w a ć  d o 
d a tk o w y c h  p ie n ię d z y  n a  u t r z y m a 
n ie  z a w ie s z o n y c h  l i n i i ,  a  m ie s z k a ń c y  
p o s z c z e g ó ln y c h  w s i m o g ą  c z u ć  s ię  
b e z p ie c z n ie . - Już. raz proponowano 
nam, abyśmy dopłacali ok. 600 tys. zł 
do JLA. Dogadaliśmy się jednak z fimią 
Grzelak i nie musieliśmy dopłacać z bu
dżetu nawet złotówki - d o d a je  za s tę p c a  
b u rm is t r z a .  (jan)

Zawieszone od 6 stycznia 
kursy autobusów JLA:

Linia nr 11
Jarocin - Chrzan

Linia nr 12
Jarocin - Łuszczanów - Żerków

Linia nr 20
Żółków - Dobieszczyzna - Jarocin

Linia nr 13
Jarocin - Góra - Jaraczewo

Linia nr 14
Jarocin - Jaraczewo - Borek Wlkp.

Linia nr 16
Jarocin - Rusko - Borek Wlkp.
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Oświadczenie radnych Klubu Porozumienie 
Samorządowe Powiatu Jarocińskiego

W  o d p o w ie d z i n a  o ś w ia d c z e n ie  
b u rm is trz a  J a ro c in a  A d a m a  P a w lic 
k ie g o  i p rezesa  J L A  M a c ie ja  Z e ga ra , 
k tó re  u k a z a ło  s ię  w  lo k a ln e j p r a 
s ie , in fo rm u ją c e  o  z a w ie s z e n iu  o d  
6 s ty c z n ia  2 0 1 7  r. k u r s ó w  J a r o 
c iń s k ic h  L i n i i  A u to b u s o w y c h  d o  
Ż e rk o w a  i Ja racze w a , K lu b  R a d n y ch  
P o ro z u m ie n ie  S a m o rz ą d o w e  P o 
w ia tu  J a ro c iń s k ie g o  in fo rm u je ,  że: 

Z a w ie s z o n e  k u rs y  d o ty c z ą  l i 
n i i :  11, 12 i 2 0  d o  Ż e rk o w a  o ra z  
13, 14 i 16 d o  J a ra c z e w a . K o m u 
n ik a c ja  n a  z a w ie s z o n y c h  l in ia c h  
b ę d z ie  k o n ty n u o w a n a  p rz e z  in n ą  
f i rm ę  p rz e w o z o w ą . N ie  m a  z a te m  
p o d s ta w  d o  o b a w , że m ie s z k a ń c y  
b ę d ą  m ie l i  p r o b le m y  z  d o ta rc ie m  
d o  m ie js c  p ra c y  c z y  te ż  s z k ó ł n a

te re n ie  P o w ia tu  J a ro c iń s k ie g o .
N a le ż y  je d n a k  p a m ię ta ć , że  n a  

te re n ie  k a żd e j g m in y  o rg a n iz a to re m  
p u b lic z n e g o  t ra n s p o r tu  z b io ro w e g o  
je s t  w ła ś c iw a  je d n o s tk a  s a m o rz ą d u  
te ry to r ia ln e g o  z a p e w n ia ją c a  fu n k 
c jo n o w a n ie  p u b lic z n e g o  tra n s p o r tu  
z b io r o w e g o  n a  d a n y m  o b s z a rz e  
z g o d n ie  z  u s ta w ą  o  p u b l ic z n y m  
t ra n s p o rc ie  z b io ro w y m .

Z a te m  B u r m is t r z  A d a m  P a w 
l i c k i  p o w in ie n  p o d z ię k o w a ć  r a d 
n y m  p o w ia tu ,  z a  z a o s z c z ę d z o n e  
3 m i l io n y  z ło ty c h ,  k tó re  p o z o s ta n ą  
w  b u d ż e c ie  g m in n e j s p ó łk i  J L A .  
W y g lą d a  n a  to ,  że  p o w ia to w i r a d n i 
r o z w ią ż ą  p r o b le m y  s p ó łk i ,  z  k t ó 
r y m i b u r m is t r z  n ie  p o t r a f i ł  s o b ie  
p o ra d z ić .

J e d n o c z e ś n ie  p r a g n ie m y  p o 
in fo r m o w a ć  o p in ię  p u b l ic z n ą ,  że 
p ra c e  n a d  k o n s tru k c ją  b u d ż e tu  p o 
w ia t u  ja r o c iń s k ie g o  n a  r o k  2 0 1 7  
t r w a ją .  Z a a n g a ż o w a l i  s ię  w  n ie  
w s z y s c y  ra d n i p o w ia to w i.  Ó b e c n ie  
p ra c e  są  n a  e ta p ie  ró w n o m ie rn e g o  
lo k o w a n ia  ś ro d k ó w  fin a n s o w y c h  n a  
in w e s ty c je  w e  w s z y s tk ic h  g m in a c h  
p o w ia t u ,  c o  z  p e w n o ś c ią  b ę d z ie  
z  k o rz y ś c ią  d la  w s z y s tk ic h  m ie s z 
k a ń c ó w . P r o je k t  b u d ż e tu  u z y s k a ł 
p o z y ty w n ą  o p in ię  R e g io n a ln e j Iz b y  
O b ra c h u n k o w e j w  P o z n a n iu .  B u 
d ż e t  p o w ia tu  ja r o c iń s k ie g o  n a  r o k  
2 0 1 7  z o s ta n ie  u c h w a lo n y  w  s ty c z 
n iu  p rz y s z łe g o  r o k u .  N ie  m a  z a 
je m  ż a d n y c h  z a g ro ż e ń  p ły n ą c y c h  
z  b ra k u  p r z e d m io to w e j u c h w a ły .

Radni Klubu Porozumienie Samorządowe Mariusz Stolecki -  Przewodniczący
Powiatu Jarocińskiego Zbigniew Kuzdżał, Jan Szczerbań, Mirosław Drzazga

>  KOTLIN _____________________________________________________ ________ _

Podwyższone przejście dla pieszych na jednokierunkowej ulicy
1 0 0  ty s .  z ł  z a p la n o w a n o  

w  p rz y s z ły m  ro k u  n a  p rz e b u d o 
w ę  u lic y  D w o rc o w e j w  K o t lin ie .

O  te j m o d e rn iz a c ji s a m o rz ą 
d o w c y  k o tliń s c y  m ó w ili ju ż  o d  p o 
c z ą tk u  ro k u . W  p rz y s z ło ro c z n y m  
b u d ż e c ie  z a re z e rw o w a n o  ś ro d k i 
n a  te n  cel. R a z e m  z  p rz e b u d o w ą  
m a  b y ć  czę ś c io w o  z m ie n io n a  o r 
g a n iz a c ja  m c h u . W ła d z e  K o t l in a  
ro z w a ż a ją  w p ro w a d z e n ie  m c h u  
je d n o k ie ru n ko w e g o  na  o d c in k u  o d  
k ra jo w e j „ 1 1 ”  d o  u l ic y  N o rw id a .

W  ra m a c h  in w e s ty c ji z a p la 
n o w a n o  p rz e b u d o w ę  c h o d n ik a  
o ra z  n a p ra w ę  p rz e p u s tu . - Nie 
chciałbym zmieniać tego granitu, 
który tam jest na części ulicy. Na 
pewno poprawiony zostanie ten 
dziadowski odlażący asfalt - w y 
ja ś n ia  M ir o s ła w  P a te rc zy k , w ó jt  
K o t l in a .  P ro je k t p rz e d s ię w z ię c ia  
p rz e w id u je  w y k o n a n ie  p ro g u  p ły 
to w e g o  z  p o d w y ż s z o n y m  p rz e j
ś c ie m  d la  p ie s z y c h .

(era)

>  JARACZEWO

Burmistrz w oficjalnej 
reprezentacji Polski 
do Brukseli

D a r iu s z  S tm g a ła  z n a la z ł s ię  
w  o f ic ja ln e j  k r a jo w e j  d e le g a c ji  
d o  E u ro p e js k ie g o  K o m ite tu  R e 
g io n ó w . B ę d z ie  je d n ą  z  21 o s ó b , 
k tó re  m a ją  re p re z e n to w a ć  p o ls k ie  
s a m o rz ą d y  w  B ru k s e li.

O f ic ja ln ą  n o m in a c ję  w ło d a rz  
J a ra c z e w a  o t r z y m a ł  7 g r u d n ia .  
D r o g a  d o  z n a le z ie n ia  s ię w  k ra jo 
w e j d e le g a c ji ro z p o c z ę ła  się je d n a k  
ju ż  k i lk a  m ie s ię c y  te m u . P o  d e s y 
g n o w a n iu  p rz e z  Z w ią z e k  G m in  
W ie js k ic h  RP, b u rm is t r z  s ta n ą ł w e  
w rz e ś n iu  p rz e d  s e jm o w ą  k o m is ją  
d s . U n i i  E u r o p e js k ie j ,  k t ó r a  g o  
p r z e s łu c h a ła ,  a  n a s tę p n ie  p o z y 
ty w n ie  z a o p in io w a ła  je g o  k a n d y 
d a tu rę , k tó r ą  p ó ź n ie j z a tw ie rd z ił  
rz ą d .

S tm g a ła  b ę d z ie  je d n y m  z  21 
c z ło n k ó w  c a łe j p o ls k ie j d e le g a c ji,  
z  W ie lk o p o ls k i p o z a  n im  z n a la z ł 
s ię  w  n ie j ta k ż e  m a rs z a łe k  w o je 
w ó d z tw a  w ie lk o p o ls k ie g o , M a re k  
W o ź n ia k .

- W Europejskim Komitecie Re
gionów już bywałem, teraz jednak 
będę oficjalnym członkiem delegacji 
- k o m e n tu je  w ło d a r z .  J a k  p r z y 
p o m in a ,  o k .  7 0  p r o c .  u n i jn e g o  
p ra w o d a w s tw a  m a  w p ły w  n a  re 
g io n y  i g m in y , c z ło n k o w ie  K o m i
s ji R e g io n ó w  w p ły w a ją  z  k o le i n a  
k s z ta łt p ra w a  u n ijn e g o . N a jb liż s z e  
p o s ie d z e n ie  o d b ę d z ie  s ię w  lu ty m  
2 0 1 7  ro k u . W s z y s tk ie  k o s z ty  z w ią 
z a n e  z  d e le g a c ja m i p o k r y w a n e

Burmistrz Gminy Jaraczewo 
Dariusz Strugała

są  p rz e z  E K R .  S t r u g a ła  b ę d z ie  
d z ia ła ć  w  K o m is j i  Z a s o b ó w  o d p o 
w ia d a ją c e j m . in .  z a  ro z w ó j o b s z a 
ró w  w ie js k ic h , le ś n ic tw o , tu ry s ty k ę  
c z y  p ro d u k c ję  ż y w n o ś c i. K a d e n c ja  
c z ło n k ó w  je s t  p ię c io le tn ia .

(jan)

http://www.jarocinska.pl
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LESZEK MAZUREK, radny powiatu jarocińskiego 
(do Marcina Jantasa)
„P a n ie  p re ze s ie , w idzę , ż e  p a n  s ię  d o b rz e  m a . ( . . . )  
S k o ro  p a n  tu  je s t ,  to  zn aczy , ż e  p a n a  n ie  o d w o ła li  
i d a le j r zą d z i p a n  sp ó łk ą  S zp ita l P ow ia tow y. ”

7 3 .5 5 0  z ł
- TYLE PIENIĘDZY ZAPLANOWANO W GMINIE JARACZEWO NA 
PRZECIWDZIAŁANIE ALKOHOLIZMOWI W ROKU 2017

► JARACZEWO

Lampy niby stoją, 
ale oświetlenia brak

- Dlaczego nowo wybudowany łącznik 
ulic Ogrodowej i Topolowej w Jaraczewie 
nie jest oświetlony, mimo że od pół roku są 
tam zainstalowane latarnie? - p y ta  na sz  
C z y te ln ik .

Ł ą c z n ik  w s p o m n ia n y c h  u l ic  je s z c z e  
n ie d a w n o  s tra s z y !  d z iu r a m i o ra z  b io 
te m . N a  p o c z ą tk u  r o k u  ro z s t r z y g n ię to  
p rz e ta rg  n a  p rz e b u d o w ę  w s p o m n ia n e j 
d ro g i,  p o ło ż e n ie  k o s tk i,  n o w a  m ia ta  b y ć  
ta kż e  k a n a liz a c ja  o ra z  o ś w ie t le n ie . In w e 
s ty c ja  u c ie s z y ła  m ie s z k a ń c ó w , s ta n o w i 
d z iś  b o w ie m  b a rd z o  d u ż e  u d o g o d n ie n ie  
w  d o ta r c iu  z  u l ic y  T o p o lo w e j n a  R yn e k . 
P ro b le m  p o ja w ia  się je d n a k  w  m o m e n c ie , 
g d y  z a p a d a  w ie c z ó r ...

- Po zmroku nie świeci się tam żadna 
latarnia, a na równoległej drodze, 200 m 
dalej, kilkanaście latarni oświetla pole. 
Gdzie tu logika? - p y ta  je d e n  z  n a s z y c h  
C z y te ln ik ó w ,  k t ó r y  p o in fo r m o w a ł na s  
o  s p ra w ie  d z ię k i z a k ła d c e  n a  p o r t a lu  
ja ro c in s k a .p l .

Z a p y t a l i ś m y  o  t o  w ła d z e  g m in y .  
- Inwestycja została zakończona, konieczny 
jestjeszcze jej kompleksowy odbiór - o d p o 
w ia d a  b u rm is trz  g m in y , D a r iu s z  S tru g a ła . 
J a k  za zn a c za , z  p e w n o ś c ią  d o  k o ń c a  ro k u  
la ta rn ie  w  ty m  m ie js c u  b ę d ą  s ię  ś w ie c iły .

(jan)

OGŁOSZENIA DROBNE 
DO GAZETY JAROCIŃSKIEJ 

, TERAZ PRZEZ
INTERNET!

www.jarocinska.pl

ŻERKÓW

S k a r b n ik  B r o n is ła w a  R o g a c k a  
tw ie rd z i,  że je ś l i  g m in a  b ę d z ie  m u 
s ia ła  tw o rz y ć  s z k o ły  o ś m io k la s o w e , 
to  b ę d z ie  k o n ie c z n o ś ć  w y d a tk o w a n ia  
je s z c z e  k o le jn y c h  d w ó c h  m i l io n ó w .  
D o d a ła ,  że  s a m o rz ą d  m o ż e  s ta n ą ć  
p rz e d  k o n ie c z n o ś c ią  łą c z e n ia  o d d z ia 
łó w . - Dzieci mamy mniej, a oddziałów 
i nauczycieli jest tyle samo. Subwencja 
przychodzi na ilość dzieci. Wymagania 
też wzrastają z każdym rokiem. Pojawia 
się konieczność nauczania indywidu
alnego w domach. Jest też możliwość, 
że nauczyciele przechodzą na te zasiłki 
dla poratowania zdrowia. A na to nie 
przychodzi subwencja i jest to wydatek 
samorządów gminnych, więc na pewno 
trzeba będzie oświatę zracjonalizować 
-  t łu m a c z y ła  s k a rb n ic z k a .

B u r m is t r z  J a c e k  J ę d r a s z c z y k  
p o d k re ś la ,  że  p la c ó w k i o ś w ia to w e  
w  g m in ie  m a ją  ju ż  o d p o w ie d n io  w y 
s o k i s ta n d a rd . -  Na razie mamy wiele 
niewiadomych. Na pewno będziemy 
robić tak, żeby było jak najoszczęd
niej - z a p e w n ił ra d n y c h .  P o d k re ś l i ł,  
że  w  ra z ie  k o n ie c z n o ś c i k o re k ty  z a 
t r u d n ie n ia  n a u c z y c ie l i  w  p ie rw s z e j 
k o le jn o ś c i b ę d z ie  ro z p a try w a n e , k to  
z  p e d a g o g ó w  m o ż e  n p . p rz e jś ć  n a  
e m e ry tu rę . -  Myślimy, żeby dowozić te 
starsze roczniki do Żerkowa. Do tej pory 
byli dowożeni gimnazjaliści i nic złego 
się nie stało. A na pewno staniemy przed 
pytaniem, co robić: wozić tych starszych 
czy maluchy, które lepiej, żeby były na 
miejscu. My mamy już wstępnie to po
układane. Jak będzie coś konkretnie 
wiadomo, to się spotkamy i będziemy 
dyskutowali. (...) Ale będziemy to mu
sieli robić w ramach przepisów, które 
nam stworzą. Jeżeli jednak wszędzie 
mają powstać szkoły z klasami od je
den do osiem, to będziemy mieć ręce 
związane. 1 nawet te 5 milionów nie 
wystarczy - m ó w i ł  J ę d ra s z c z y k .

R a d n y  J a n u s z  S z ó s te k  p o d k r e 
ś l i ł ,  że  p o m y s ł  je d n e g o  g m in n e g o

Oświatę 
trzeba będzie 
zracjonalizować
J  Aż pięć milionów złotych dokłada obecnie 
gmina Żerków do funkcjonowania oświaty. 
Wraz z subwencją daje to kwotę 13,5 min. 
W styczniu radni staną przed koniecznością 
wprowadzenia zmian w sieci szkół.

Aby dobrze wykorzystać bazę lokalową gimnazjum po reformie 
oświaty, władze proponują, żeby do Żerkowa dowozić klasy 
siódme i ósme z terenu całej gminy. Nie wiadomo jednak, czy na 
takie rozwiązanie zgodę wyrazi kuratorium

g im n a z ju m  w  Ż e rk o w ie  t o  p rz e d e  
w s z y s tk im  z a s łu g a  n ie ż y ją c y c h  ju ż  
s ekre ta rz  E w y  A n tk o w ia k  i b u rm is trz a  
J a n u s z a  J a jc zy ka . -  Też był Mas i kłót
nia. Gimnazjum miało być budowane 
na terenie wiejskim, a nie miejskim, 
bo będzie większy dodatek. Wszyscy 
się pokłócili. Rada się podzieliła. (...) 
Nie patrzeli na żadne wielkie przepisy, 
ale na to, ile mają pieniędzy. Tak na 
dzień dzisiejszy, tak szczerze mówiąc, 
to ta rada jest po prostu... - w s p o m i-  
ą ą ł J a n u s z  S z ó s te k . W  s ło w o  w s z e d ł 
m u  b u r m is t r z  J ę d ra s z c z y k . -  Ubez
własnowolniona, bo przepisy mówią, 
że jak w tych młodszych klasach jest 
jedno dziecko więcej, to już musi być 
nauczyciel wspomagający, czyli są już 
dwa etaty. Na szczęście w tych starszych 
klasach według przepisów może być 
więcej, do trzydziestu, więc jest jakaś 
furtka. Byleby nam tylko nie mieszali 
i nie narzucali sztywnych przepisów, 
to samorządy sobie poradzą. (...) Jak 
jest dobry nauczyciel, to potrafi tak 
prowadzić rywalizację, że on się mniej 
namęczy, a dzieciaki wychodzą znacznie 
bardziej wyedukowane - d o d a ł w ło d a rz . 
R a d n a  M a r ia  S o łty s ia k  z a a p e lo w a ła , 
ż e b y  w s z y s tk ie  s z k o ły  w ie js k ie  m ia ły  
ta k ie  sam e  z a s a d y  i w a ru n k i.  -  Jak ma 
być sześć klas, to niech będzie wszędzie 
albo nigdzie, bo inaczej wyjdzie na to, że 
jedni są lepsi, a inni gorsi. Jako radna 
mogłabym też ciągnąć w swoją stronę 
i powiem, że szkoła musi być w Chrza
nie, a radny Andrzej, że w  Komorzu. 
Iw końcu tak ten budżet rozciągniemy, 
że nie będzie nic - s tw ie rd z iła  ra d n a  ze 
S tęgoszy. W ic e p rz e w o d n ic z ą c y  G rz e 
g o rz  A n d ra s z a k , k tó r y  je s t  n a u c z y c ie 
le m , p y ta ł  o  to ,  c z y  p rz e p is y  b ę d ą  te ż  
d o ty c z y ć  s z k ó ł n ie p u b l ic z n y c h .  -  Nie 
może być tak, że stowarzyszenie będzie 
prowadziło tylko klasy I-IY a VI-VIII 
przez gminę - z g ła s z a ł s w o je  w ą tp l i 
w o ś c i.

(Is )

JARACZEWO

Zróbcie tu chodnik, nim dojdzie do tragedii!
10 lat. Tyle trwa walka mieszkańców Noskowa o chodnik przy wylocie w stronę Jarocina. - S trach  tęd y  ch o d zić , to  cud, ż e  n ie  d o szło  tu  

je s z c z e  d o  traged ii - opowiadają ludzie.

-  O, proszę spojrzeć - B ro n is ła w  
K o w a ń d y ,  m ie s z k a n ie c  d o m u  z n a j
d u ją c e g o  s ię  tu ż  p rz y  z a k rę c ie  d ro g i,  
p o k a z u je  n a  tra s ę , k tó r ą  c o d z ie n n ie  
u czę sz cz a ją  lu d z ie  z  N o s k o w a . -  Dzie
ci idą do szkoły, starsi do sklepu czy 
kościoła -  w y l ic z a .  -  Wystarczy mały 
deszcz, by brodzili tu w błocie, a nieza
leżniejuż od pory roku jest to zwyczajnie 
niebezpiecznie z powodu przejeżdża
jących aut - d o d a je . S a m  w ie le  ra z y  
b y ł ś w ia d k ie m  d ra m a ty c z n y c h  s y tu 
a c ji.  -  Raz dzieci ledwo odskoczyły od 
pędzącego auta. Innym razem jechały 
naprzeciwko siebie dwa tiry i ludzie 
nie mieli gdzie się schować. To cud, że 
nie doszło jeszcze do tragedii - d o d a je  
d o b itn ie .

M ie s z k a ń c y  w s i o  p o m o c  w  s p ra 
w ie  b u d o w y  c h o d n ik a  p ro s z ą  w ła d z e  
p o w ia tu  o d  w ie lu  la t. - Dziesięć, co naj
mniej! -  w y lic z a  szybko  ra d n y  E d m u n d  
K o w a lc z y k ,  k tó r y  a k ty w n ie  lo b b u je

w  te j s p ra w ie . N ies te ty , k o le jn e  w n io s k i 
m ie s z k a ń c ó w  są p rz e z  w ła d z e  p o w ia tu  
ig n o ro w a n e . -  Tak nie może być, nie 
można oszczędzać na bezpieczeństwie 
ludzi. Zresztą, o jakich my kosztach 
mówimy, przecież to niewielki odcinek 
- d o d a je  K o w a lc z y k .

-  Na zebraniach wiejskich wątek 
chodnika jest poruszany konsekwentnie, 
cały czas - z a z n a c z a  r ó w n ie ż  s o łty s  
N o s k o w a , R o m a n  D w o r z y ń s k i .  N a  
d o w ó d  p o k a z u je  p ro to k ó ł z te g o ro c z 
n e g o  z e b ra n ia ,  k tó re  o d b y ło  s ię  w e  
w rz e ś n iu .  -  Nie rozumiem, dlaczego 
pomimo naszych licznych próśb od lat 
ta inwestycja nie może doczekać się 
realizacji. Rok temu odmówiono nam 
„z powodów ekonomicznych I tak 
jest cały czas. Nie możemy się z tym 
pogodzić - m ó w i s o łty s .

W  z w ią z k u  z  t y m ,  że  in w e s t y 
c ja  je s t  w  k o m p e te n c ja c h  s ta ro s tw a , 
w  s p ra w ę  z a a n g a ż o w a n o  r a d n e g o

p o w ia to w e g o  z J a ra c z e w a , T e o d o ra  
G ro b e ln e g o .  P o  w iz y ta c j i  n a  m ie js c u  
p rz y z n a je  o n ,  że  w n io s e k  m ie s z k a ń 
c ó w  N o s k o w a  je s t  ja k  n a jb a r d z ie j  
z a s a d n y . -  Kwestie bezpieczeństwa są 
tutaj niepodważalne - z a z n a c z a . C z y  
s ię u d a ?  -  Mam nadzieję, że po naszych 
sygnałach starosta przemyśli jeszcze 
sprawę. Nie może być też tak, że na na
szą gminę w całości zaplanowano ledwie 
75 tys. zł na inwestycje, a na Jarocin 
15 min. Dlatego m.in. przełożyliśmy 
glosowanie nad budżetem powiatu na 
2017 rok. Liczę, że władze się jeszcze 
opamiętają - d o d a je .

D o  s ta r o s tw a  a p e lu ją  r ó w n ie ż  
b e z p o ś re d n io  s a m i m ie s z k a ń c y . -  Tu 
przecież nie chodzi o żadne drogie inwe
stycje. To kwestia budowy dosłownie 200 
metrów chodnika. Nie można oszczę
dzać na zdrowiu ludzi! - z a z n a c z a  n a  
k o n ie c  B ro n is ła w  K o w a ń d y .

JAKUB NOWAK

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl


ZDZISŁAWA PILARCZYK, 
radna (Ziemia Jarocińska)
(podczas sesji rady miejskiej)

„Ja się już nabudowałam w życiu 
K  dużo i naprawdę mam rozeznanie. ”
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dni zostało do przyspieszonych wyborów na terenie gminy 
Jarocin, które wojewoda wielkopolski wyznaczył na niedzielę 
5 marca. Wyborcy w okręgu nr 6 (Wilkowyja, Kąty, Radlin) 
uzupełnią skład rady miejskiej po wygaszeniu mandatu rad
nej Katarzyny Szymkowiak (PSL). Głosowanie rozpocznie się 
o godzinie 7.00 i potrwa do 21.00. INFORMACJE

KOTLIN

Po drobce i do  k ib e lka  z d ykty  w  b ib lio te c e
J  Kotlińskiej bibliotece brakuje pieniędzy na uregulowanie faktur za zakup książek oraz zapłacenie bieżących rachunków. Radna 
i bibliotekarka w jednej osobie wnioskuje o zwiększenie dotacji. W odpowiedzi wójt mówił coś o drabinie, kibelku z dykty, a ostatecznie 
dał do zrozumienia, że być może sławoszewska filia nie jest potrzebna.

Dyskusje o budżecie odbywały się nawet w przerwie posiedzenia

ELŻBIETA MIKOŁAJCZAK 
dyrektor Biblioteki Publicznej 
w Kotlinie

Przez pięć lat od momentu pozyskania dotacji jesteśmy 
zobowiązani zakupić 12 wolum inów na 100 mieszkańców, 
czyli około 1 .100  książek, w tym  też muszą być książki 
obcojęzyczne oraz około 2 0  ty tu łów  czasopism. Do tej pory 
wywiązywaliśmy się z projektu, ale zabrakło nam pieniędzy, 
aby zapłacić trzy ostatnie faktury za książki. Nie m am y też 
na ogrzewanie i gaz. Zwróciłam się do wójta gm iny o przy
znanie dotacji w  wysokości 10 tys. zł.
Plan finansowy na przyszły rok przygotowałam na 2 50  tys.zł, 
ale gmina przyznała 2 0 5  tys. zł. Jeżeli dotacja nie zostanie 
zwiększona, to w  przyszłym roku sytuacja automatycznie się 
powtórzy. Od maja 2 0 1 4  r. mamy nową siedzibę z większą 
powierzchnią, a budżet cały czas jest taki sam. Dopiero na rok 
2017  został zwiększony o 5 tys. zł. Wcześniej wynosił 200  
tys. zł. Zadowalałaby nas kwota 2 3 0  tys. zł.

MIROSŁAW 
PATERCZYK 
wójt Kotlina -SE
Jakąś kwotę postaram się znaleźć 
dla b ib lio teki. Nie określę, jaka 
to  będzie suma. N ie będzie to 
kwota porażająca. W  ciągu roku 
budżetowego można także zreali
zować wniosek o zwiększenie czy 
zmniejszenie dotacji.
W  stosunku  do tego roku bu 
dżet b ib lio teki został zwiększony 
o 5 tys. zł. Myślę, że uda się jesz
cze coś znaleźć, ale nie chcia ł
bym tego przesądzać. Na pewno 
nie będzie to  taka kwota, o któ
rą w n ioskow a ł przewodniczący 
rady.

W ła d z e  g m in y  K o t l in  c h w a li ły  s ię 
n ie je d n o k ro tn ie  n o w o c z e s n ą  b ib l i o 
te k ą , k tó r ą  o tw a r to  w  m a ju  2 0 1 4  r. 
B ib l io te k a r k i  n a  w y p o s a ż e n ie  o b ie k 
t u  p o z y s k a ły  d o ta c je  z m in is te rs tw a  
k u ltu ry .  W  ra m a c h  p ro je k tu  z d o b y ły  
9 7 .5 0 0  z ł,  a  g m in a  d o  je g o  re a liz a c ji 
d o ło ż y ła  3 2 .5 0 0  z ł. J e d n y m  z  w a r u n 
k ó w  m in is te r ia ln e g o  p ro g ra m u  b y ło  
z w ię k s z a n ie  p rz e z  p ię ć  la t  k s ię g o 
z b io ru .  P ro b le m  w  ty m , że p la c ó w c e  
b ra k u je  p ie n ię d z y  n a  z a k u p  n o w y c h  
k s ią że k . -  Jeżeli tego nie dotrzymany, to 
będziemy musieli zwrócić te środki w ca
łości. Żeby to podtrzymać, musimy co 
roku zakupić minimum 1.100 książek. 
Nie mogą to być jakieś szmiry. Koszt 
jednej książki to około 30 zł, musimy

też nabywać książki w języku obcym 
oraz prenumerować około 20 czasopism 
rocznie - m ó w iła  n a  w s p ó ln y m  p o s ie 
d z e n iu  k o m is j i  k o t l iń s k ie j ra d y  B e a ta  
S k o w ro ń s k a ,  r a d n a  i b ib l io te k a r k a  
w  f i l i i  w  S ła w o s z e w ie . D o w o d z i ła ,  że 
b ib lio te k a  n a  z a k u p  ks ią że k  m u s i w y 
d a ć  o k o ło  5 0  tys . z ł.  -  Na dzień dzisiej
szyjest złożone pismo w Urzędzie Gminy 
Kotlin o zwiększenie dotacji. Braku
je nam na rachunki około 10 tys. zł 
-  p rz e k o n y w a ła  S k o w ro ń s k a . P rz y p o 
m n ia ła ,  że p o  w y b u d o w a n iu  n o w e j 
s ie d z ib y  z w ię k s z y ła  s ię  p o w ie rz c h n ia  
p la c ó w k i,  a  b u d ż e t p rz e z  o s ta tn ie  t rz y  
la ta  w y n o s i 2 0 0  tys. z ł. -  Wzrosły koszty 
utrzymania. Wiem, że budżet gminy nie 
rozciąga się jak leginsy, które założę

sobie na pupę. Realnie trzeba spojrzeć, 
że do utrzymania są dwie jednostki. 
Nam nie chodzi, żebyśmy dostali pod
wyżki, bo nie mamy ich od 8 lat i tyjemy 
- t łu m a c z y ła  ra d n a .

W  p rz y d łu g a w e j 
w y p o w ie d z i  w ó j t a  
n ie  p a d ła  d e k la r a 
c ja ,  c z y  b ib l i o t e k a  
o t r z y m a  b r a k u ją c e  
ś ro d k i. -Ja się cieszę, 
że w tej chwili ma pani 
tę swobodę, że na głowę pani nie pada. 
Cieszę się, że ma pani po schodach jak 
wejść. Jak przypominam sobie poprzed
nika, to niedługo by pani po drobce 
wchodziła. ( Z a  k a d e n c ji M ir o s ła w a  
P a te rczyka  w y b u d o w a n o  n o w e  s ch o d y

W iem , ż e  b u d że t gm in y  
n ie  rozc iąga  s ię  j a k  
leginsy, k tó re  za ło żę  

so b ie  na pu pę .

d o  b u d y n k u  b ib l io te k i w  S ła w o s z e w ie  
i  o b ie k t  p rz y s to s o w a n o  d o  p o tr z e b  
o s ó b  n ie p e łn o s p r a w n y c h  -  p r z y p .  
re d .)  Trochę się zmieniło. Tylko ten 
kibelek z dykty, kleju i pianki, który ma 

pani. Niejednokrot
nie nie udaje się pani 
z tego skorzystać, to 
jest ta wielka rzecz, 
która tam była. Przy
pominam sobie ta
kie jedno znamienne 

zdarzenie w Racendowie. Po co dwa 
samochody w  Racendowie? Po co nowy 
i po co stary? Równie dobrze powiem, 
po co w Sławoszewie biblioteka, skoro 
tutaj ( w  K o t l in ie  - p rz y p .  re d .)  jest 
tak rozbudowany obiekt - z a g r o z i ł

M i r o s ła w  P a te rc z y k . - Kiedy gmina 
wchodziła w program, pan wójt po- 
dopisywał pismo, że zobowiązuje się 
utrzymać certyfikat Biblioteki Plus po
przez dofinansowanie na zakup książek 
- p r z y p o m n ia ła  ra d n a .

P rz e w o d n ic z ą c y  ra d y  T o m a s z  K o 
s iń s k i z a p ro p o n o w a ł,  a b y  z m n ie js z y ć  
k w o tę  p r z e w id z ia n ą  n a  b u d o w ę  p a r 
k in g u  p rz y  u l. K o n o p n ic k ie j i  3 2 .5 0 0  z ł 
p rz e k a z a ć  b ib lio te c e . Z a p ro te s to w a ła  
s k a rb n ik  I re n a  A n tc z a k  i w y ja ś n iła ,  że 
z  w y d a tk ó w  m a ją tk o w y c h  n ie  m o ż n a  
p rze ka za ć  p ie n ię d z y  n a  w y d a tk i b ie ż ą 
ce. Z  k o le i s z e f ra d y  w y r a z i ł  n a d z ie ję , 
że w ło d a rz  g m in y  z n a jd z ie  b ra k u ją c e  
ś ro d k i.

(era)

► POWIAT

Szpital kupił nowy aparat do badań, 
których nie wykonuje dla każdego

S ta ro s tw o  P o w ia to w e  
w  J a ro c in ie  n a  s w o je j s t r o 
n ie  in te rn e to w e j d o n o s i,  że 
o d  p o n a d  m ie s ią c a  w  ja r o 
c iń s k im  s z p ita lu  w y k o n y 
w a n e  są  b a d a n ia  n o w y m  
a p a ra te m  u l t r a s o n o g r a -  
f ic z n y m . P ro b le m  w  ty m , 
że  o d  p ó ł  r o k u  w  n a s z e j 
le c z n ic y  ta k ic h  b a d a ń  n ie  
p rz e p ro w a d z a  się d la  k a ż 
d e g o . S ą  o n e  w y k o n y w a n e  
ty lk o  w  p rz y p a d k u  p a c je n 
tó w  s z p ita la . O d p ła tn ie  n ie  
m o ż n a  s ię  o  n ie  s ta ra ć , b o  
n ie  m a  ic h  k to  ro b ić .

-  Pani doktor od czerw
cajest na urlopie macierzyń
skim - in fo r m u je  n a s  k o 
b ie ta  w  re je s tra c ji.  -  Będzie 
prawdopodobnie po Nowym

Roku - d o d a je .
N o w y  a p a r a t  k o s z 

to w a ł 160 ty s . z ł  i  z o s ta ł 
z a k u p io n y  d la  D z ia łu  D ia 
g n o s ty k i O b ra z o w e j, g d z ie  
m a  s łu żyć  d o  w s z e c h s tro n 
n e j d ia g n o s ty k i.

N a b y ty  s p rz ę t z a s tą 
p i ł  d o ty c h c z a s o w y  a p a ra t, 
k tó ry  p ra c u ją c  p rz e z  10 la t 
w  s z p ita lu  u le g ł z n a c z n e 
m u  z u ż y c iu . Z d a n ie m  k ie 
ro w n ic tw a  p la c ó w k i ryz y ko  
a w a r i i  i u n ie ru c h o m ie n ia  
s p rz ę tu  w y n ik a ją c e  z  w y 
e k s p lo a to w a n ia  b y ło  c o ra z  
w ię k s ze  i  n a w e t p r a w id ło 
w e  s e rw is o w a n ie  n ie  g w a 
ra n to w a ło  s tu p ro c e n to w e j 
c ią g ło ś c i w y k o n y w a n ia  b a 
d a ń . (a n n )

► W Szpitalu Powiatowym w Jarocinie 
rocznie wykonuje się ok. 4.800 badań. 
Najwięcej dotyczy usg brzucha i przestrzeni 
zaotrzewnowej - ok. 3.000, w następnej 
kolejności są badania kończyn dolnych 
- ok. 700 i naczyń szyjnych - ok. 500.
300 to badania usg piersi.

Zadaliśmy prezesowi Szpitala Powiatowego 
w Jarocinie Marcinowi Jantasowi kilka pytań 
dotyczących badań USG, niestety, nie znalazł 
czasu, żeby na nie odpowiedzieć:
1. Od kiedy w jarocińskim szpitalu nie wykonuje 

się badań ultrasonograficznych i dlaczego?
2. Jakie działania podjął szpital, żeby zmienić 

tę sytuację?
3. Gdzie wykonuje się badania usg pacjentów 

szpitala?
4. Kiedy ta sytuacja się zmieni i.badania będą 

wykonywane w szpitalu?

O G Ł O S Z E N I E

V l S I O N  O P T Y K
(obok kina „Echo”)

63-200 Jarocin, ul. Wyszyńskiego 4
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- Nigdy nie m ia łam  w ryciu lekko, 
ale takiej starości nie wyobrażałam solne 
w najgorszych snach,,, p a n i A n n a *  chowa 
w  d ło n ia c h  s w o ją  tw a rz . S ie d z im y  w  n ie 
w ie lk im  p o k o ju  w m ie s z k a n iu , w k tó ry m  
ży ta  p r /e z  o s ta tn ie  k ilk a d z ie s ią t la t. W  p o 
ło w ie  g ru d n ia  z o s ta ło  z l ic y to w a n e  p rze z  
k o m o rn ik a . Uraz czekam na eksmisję ju k  
na wyrok .. - o p o w ia d a  d rż ą c y m  g ło s e m  
k o b ie ta .

Małżeństwo jak koszmar
D o  J a ro c in a  p a n i A n n a  t r a f i ła  w ie le  

la t  te m u . - Przyjechałam lu la j: innego 
miasta. ho stądpochodził mój drugi mcii - 
o p o w ia d a . P ierw szy z m a r ł n ies te ty  s zy b k o  
p o  ś lu b ie , w  m o m e n c ie , g d y  b y ła  w  c ią 
ży z d r u g im  d z ie c k ie m .  S p r o w a d z i ła  
s ię  tu ta j .  c h o ć .  ja k  w s p o m in a ,  d ru g ie  
m a łż e ń s tw o  o k a z a ło  s ię p r a w d z iw y m  
k o s z m a re m , - Hyla iii okropnie /niklowana, 
alkohol i przemoc to była niemal codzien
ność1 - w s p o m in a  p o  la ta c h . P ija n y  m ą ż  
n ie  m ia ł  l i to ś c i  n a w e t w te d y , gdy  b y ła  
w c ią ż y . - /.rzucił mnie :,e schodów, moje 
mecie dziecko rodziłam ze złamana ryku 
- o p o w ia d a .  N a  p o r z ą d k u  d z ie n n y m  
b y ły  w y z w is k a . Juz. z ulicy, gdy wracał 
pijany do domu. wyzywał mnie od najgor
szych -  m ó w i. K o s z m a r  t r w a ł k ilk a  la t .  
w k o ń c u  z n a la z ła  s ilę , by p o w  ie d z ie ć  
„ d o ś ć "  i o d e jś ć  o d  s w o je g o  d rę c z y c ie la . 
P ra c o w a ła  c ię ż k o , b y  u t r z y m a ć  t ró jk ę  
d z ie c i.  W te d y  te z . p o  ro z w o d z ie ,  t r a f i ła  
d o  m ie s z k a n ia , w  k tó r y m  ży ta  w  m ia rę  
s p o k o jn ie .  A ż  d o  te ra z ...

Przepisanie
Z  cza se m  u d a ło  się je j wy k u p ie  w s p o 

m n ia n e  lo k u m  n a  w ła s n o ś ć . D z ie c i rosły., 
a  o n a  c h c ia ła  ja k  n a jle p ie j z a b e z p ie c z y ć  
ic h  p rz y s z ło ś ć . ( id y  je j syn  b y ł ju ż  p e łn o 
le tn i i m y ś la ł o  z a ło ż e n iu  s w o je j ro d z in y , 
w tra k c ie  ro z m ó w  p o ja w i ła  s ię k w e s tia  
p rz e p is a n ia . - Dyskutowaliśmy o tym ja 
kiś czas, w  ile przewijał się tak ie  wałek 
mojego drugiego mera. Pyłu obuwa, że 
mógłby sobie roście’ kiedyś jakieś prawu do 
lego mieszkania ud (>si u lecznic syn mnie 
przekona! do przepisania, zaznaczyliśmy 
jednak, ze mogę lu la j mieszkać do śmierci 

o p o w ia d a  p a n i A n n a . B y ł ro k  1998.

Grom z jasnego nieba
P rzez  p ie rw s z e  la ta  n ie  b y ło  ż a d n y c h  

p ro b le m ó w . S y n  o ż e n ił s ię. z a m ie s z k a ł 
z z o n ą  w in n y m  m ieśc ie . Psuć z a c z ę ło  się 
w  ro k u  20 07 . Wtedy syn wziął kredyt pod 
zastaw lego mieszkania Obawiałam się. 
odi ad: ulani mu lo, jednak i lak ostatecznie 
nic mogłam nic zrobić -  w s p o m in a .

P rzez  p ie rw sz e  la ta  n ie  me w s k a z y w a 
ło , ze c o ś  jest n ie  ta k , je d n a k  w  k o ń c u  t ło  
d o m u  za cz ę ły  p rz y c h o d z ić  n ie p o k o ją c e  
lis ty  z b a n k u  Przyrłiodzib' lulaj, choć syn 
mieszkał w mm iii mieście Nic otwierałam 
u li. ho lo b\ ła jego korespondent ja, i r  koń 
cii leilnak. gd\ lycli lislou było coraz więcej, 
dendowułum sir /eden otworzyć. 1 lam 

lak grom . jasnego nieba dowiedziałam 
się, e nie spłaca rai. u tedy był chyba jiiz 
do tyłu na ok Jd lys I m ó w i ze  łz a m i 
w o c z a c h  k o b ie ta ,  ( i d y  p o d ję ta  p ró b ę  
w y ja ś n ie n ia  z o s ta ła  ic d y n ic  z a k rz ye za n a . 
ze o lw ic ia  c u d z ą  k o re s p o n d e n c ję ...

Spirala długu
lak opowiada, ezęśe kredytu jej syn 

przeznaczył na potężny remont .. wy
najmowanego uraz z zoną mieszkania.
Wio.yl tum kilkadziesiąt tysięcy. Niepo- 

li uliy to mmi > dliii ego tyle wydal na me 
swoje lokum i i io w i d z iś  ro z trz ę s io n a . P o 
le m , ja k  o p o w ia d a  b y ły  k o le jn e  s y tu a c je , 
k tó re  d o w o d z iły ,  ze p ie n ią d z e  u c ie ka ją  |c| 
d z ie c k u  p rze z  pa lce  Największy żułmum 
do synowe/, klotu zaw sze lubiła się postu 
u/< /loka. nc luk sus IIii lobii lak. „żelu 
było n porządku' Ali więt dobrze b\l 
dóbr i samochód dna ra i i i toku wyjazd 
lin w tikitt je Po. un j dopiciu się oka. i wn 
lo i ud i len dobiohyi hiulowiun lwimi 
kołeptu li kleili Uleli o p o w i.u la  z p la
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nad n jtd w ą
- N ie  p o t r a f i ę  j u ż  n o r m a ln ie  ż y ć ,  s p a ć  - roztrzęsiona 71 -latka 

ociera łzy chusteczką. Płacz i niekończący się stres wypełniają 
jej dni od miesięcy. - N ie  w ie m ,  c o  z e  m n ą  b ę d z ie  p o  e k s m i 
s j i . . .  -  dodaje po chwili cicho. Przez długi syna schorowana 

kobieta została pozbawiona mieszkania.

c ze m . D o  d z iś  n ie  m o ż e  z ro z u m ie ć , ja k  
w p a d l i  w ta k  p o tę ż n e  d łu g i.  - N ie  m a ją  
żadn ych  m dogów : n ie  p i ją .  n ie  j ia lą .  D z iś  
p ra c u ją  n a  d w ó ch  e ta ta c h  i  m a ją  k o m o r 
n ik a  n a  p e n s ja c h . J a k  m o ż n a  b y ło  d o  le go  
d o p u ś c ić ? -  p y ta . Z a z n a c z a , ze s a m  syn  
p rz y z n a ł je j z czasem , ze „ d o b i ły "  ie lt Iz u . 
„ c h w  i ló w k i " .  - B a n k  już, n ie  c h c ia ł da w ać , 
w ięc b r a ł  je  n a  różne okazje . .4 m m  pro ce n ty  
są przecież, o g ro m n e ... -  w z d y c h a  c ię ż k o .

Komornik u drzwi
- W cześniej mogłam jedynie prz.eez.nw ae. 

te coś jest nie lak Pewnego dnia zapukał 
do moich drzwi komornik, poinformował
0 długach syna. Meble nawet ml p<szpikowo 
zajął, ho myślał, że także są zapisane na 
niego. Dopiero po wizycie u radcy praw
nego napisałam pismo, że należą do mnie 
-  o p o w ia d a  7 1 - la tk a .

N ie s te ty , b y ł t o  ju ż  czas . g d y  s p ra w a  
m ie s z k a n ia  z o s ta ła  p ra k ty c z n ie  p rz e s ą 
d z o n a . W  z w ią z k u  z ty m . ze b y ło  p rz e 
p is a n e  n a  s y n a  p a n i A n n y .  k o m o r n ik  
w y s ta w  i ł  je n u  lic y ta c ję . - Poszło za nieco 
ponad 100 lys. zł. Teraz kwestią czasu 
jes t moja eksmisja -  k o b ie ta  p o n o w n ie  
w y b u c h a  p ła c z e m .

Niepewny los
N a  s to le , p rzy  k tó ry m  ro z m a w ia m y , 

w id a ć  p u d e łk o  p e łn e  le k ó w , o  k rz e s ło  
o p a r ta  je s t k u la . - Ciężko choruję, byłam 
niedawno dwa razy te szpitalu, ledwo cho
dzę - t łu m a c z y  p a n i A n n a . N ie  p o t r a f i  
w y o b ra z ić  s o b ie  le g o . c o  się /  n ią  s ta n ie  
p o  p la n o w a n e j za ja k iś  czas eksm is ji. - Dziś 
jestem kłębkiem nerwów. Nie śpię i r  nocy 
wybucham płaczem. Taki los zgotował m i 
syn nu stare latu.., - m ó w i d rż ą c y m  g łosem .

W ie . ze  m ie s z k a n ia  n ie  d a  s ię  ju ż  
u ra to w a ć . R o z m o w a  i w y rz u c e n ie  z s ie 
b ie  le j d ra m a ty  c z n e j h is to r i i  je s t  d la  n ie j 
p e w n ą  fo rm ą  u lg i.  ju k  o p o w ia d a  tn . in .  
d la te g o  z a d z w o n i ła  d o  n a sz e j re d a k c ji.  
C h c e  je d n a k  ta k ż e  p rz e s trz e c  in n y c h , h o  
ta k ic h  h is to r i i  je s t p rz e c ie ż  w ię c e j.

- Gdybym wiedziała, juk  m się skończy, 
nic przepisałabym zu życia lego mieszkaniu. 
Może wtedy mogłabym umrzeć w spokoju, 
bez lakic li dramatów , jakie przeżywam od 
dawna -  m ó w i.  .lak  z a z n a c z a , n a jg o rs z a  
je s t  n ie p e w n o ś ć , b o i s ię ta k ż e , ze  t r a 
f i  g d z ie ś  p o z a  s a m  J a ro c in .  Tu mam  
lekarza, do którego muszę chodzić dw a 
razy w tygodniu. W moim  w ieku i przy 
mojej chorobie nie będę ir sianie pokonać 
dłuższych odcinków, by dojść na autobus

m ó w i p rz e ra ż o n a . J a k  o p o w ia d a ,  cło 
c ó re k  n ie  m o ż e  iść . b o  w  ic h  d o m a c h  
f iz y c z n ie  n ie  m a  p o  p ro s tu  m ie js c a . D o  
syn a . ę lto ć  d a l o s ta te c z n ie  ta k ą  | t r u p o / )  
c ję . je ch a ć  n ie  z a m ie rz a . Widzę, ze sam 
jest kłębkiem nerwów, nie wiem zrcszią, 
co będzie z. ich mieszkaniem skoro mają 
takie długi - m ó w i p rz e z  łzy.

N ie  z o s t a w i ą  b e z  p o m o c y ?
O  to , ja k  m o ż n a  p o m ó c  p a n i A n n ie ,  

p y ta m  w  M ie js k o - G m in n y m  O ś r o d k u  
Pi tn io e y  S p o łe cz n e j. Na pewno nie zosta
wimy lej pani bezjiomocy jednak najpierw 
musimy poi ck iicna wyrok sądu, a z. lig o  
co wiciu,jcszi .egom em u  m ó w i nu  Ig o i 
A r m o n ,  d y re k to r  M G O P S  w  J a ro c in ie .  
J a k  z a z n a c z a , w s z y s tk o  z a le ż y  o d  le g o , 
czy  zaw  a rty  b ę d z ie  w  n im  na ka z  e k s m is ji 
d o  lo k a lu  s o c ja ln e g o . -Jeśli luk to będzie 
to dla lej pani . pewnością lepu /, wiedy 
hęd-tc mogła je otrzymać poza kolejnością
1 lisią tłu m a c z y  . Jeś li n ie . sp raw  a b ę d z ie  
u t r u d n io n a ,  ic d i ta k  je s t je s z c z e  o p c ja  
u m ie s z c z e n ia  je j w  iz w  m ie s z k a n iu  e l i to  
n io n y m , k tó re  p rz e z n a c z o n e  są w ła ś n ie  
i l la  ta k ic h  o s ó b  ja k  p a n i A n n a .  J e d n o  
w o lm . m ie jsc e  je s t jeszcze  w  I u s z c /a i io -  
w ie . II międzyczasie n io jiu  także osobno 
. łożyć wniosek o lokalsocjaln i i r  in .ęd. ie 
miejskim i l i im a e z y  d u e k io i  Pilotujemy 
sprawę h j  pani m l\ e.as - z a p e w n ia  n a  
k o m e t

l i n i i  l im  i i i n n r  
JAKUli NOWAK

- F
oto

lia.
com
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Cały rok chcą świętować jubileusz 
miasta, a potem następne

R o k  2 0 1 7  u s ta n o w io n y  
został „R o k ie m  ju b ile u s z u  
7 6 0 -le c ia  J a r o c in a ”  -  ta k  
zdecydow a ła  ra d a  m ie jska . 
In ic ja to re m  p rze d s ię w z ię c ia  
jest w ic e b u rm is trz ,  R o b e r t  
K azm ierczak.

-  Zapraszam do współ
pracy wszystkich, którzy mają 
ciekawy pomysł na świętowa- 
nie jubileuszu naszego miasta
~ zachęca b u rm is tr z  A d a m  
Pawlicki. 1 w ym ie n ia : o rg a n i
zacje sam o rzą d o w e , pa ra fie . 
Placówki ośw ia tow e  o ra z  k u l-  
n ifa lne . - To doskonały wstęp 

roku 2018, w którym wca- 
yui kraju obchodzone będą 
waine rocznice: 100-lecia 
°dzyskania niepodległości

po 123 latach zaborów oraz 
szczególnie ważna dla nas 
Wielkopolan -  100. rocznica 
wybuchu Powstania Wielkopol
skiego - a rg um en tu je  w ło d a rz  
gm in y .

Z d a n ie m  b u r m is t r z a  
w  u s t a n o w ie n ie  „ R o k u  
7 6 0 - le c ia  J a ro c in a ”  t ra fn ie  
w p is u ją  s ię p la n y  zw ią z a n e  
z  re w ita l iz a c ją  p a rk u  o ra z  
g r u n t o w n y m  r e m o n te m  
p a ła c u  R a d o liń s k ic h . A d a m  
P a w lic k i u w a ża , że p rz e n ie 
s ien ie  s ie d z ib y  m u z e u m  d o  
p a ła c u  s ta n ie  s ię  d o b ry m  
p re te ks te m  d o  p rz y p o m n ie 
n ia  n ie  ty lk o  h is to r ii sam ego 
m ie jsca , a le  ró w n ie ż  d z ie jó w  
ro d z in y  R a d o liń s k ic h , z w ią 

zane j z m ia s te m  o d  p o ło w y  
X V I I  w ieku .

K a le n d a rz  im p re z  k u ltu 
ra ln ych  zw iązanych  z  ro k ie m  
ju b iie u s z u  je s t o tw a rty , (ann)

W 2017 roku upłynie

7 6 0  la t
od pierwszej wzmianki 
o Jarocinie. Ważnym 
elementem bogatej hi
storii miasta jest naj
starsza parafia - p.w. 
św. Marcina, która rów
nież będzie obchodzić 
swój jubileusz 760-le
cia.

► POWIAT

Stypendia premiera dla najlepszych

S z e ś c io ro  u c z n ió w  
szkó ł p o n a d g im n a z ja ln y ch  
z  p o w ia tu  ja ro c iń s k ie g o  
o t r z y m a ło  S ty p e n d ia  
Rrezesa R a d y  M in is t ró w . 
Z n a le ź li s ię o n i w  g ro n ie  
308 s ty p e n d y s tó w  z  w o je 
w ó d z tw a  w ie lko p o lsk ie g o .

N a  u ro c z y s to ś c i w rę 
c z e n ia  w y ró ż n ie ń , k tó ra  
o d b y ła  się w  u rz ę d z ie  w o 
je w ó d z k im ,  n a jle p s z y m  
u c z n io m  z n a k o m ity c h  
w y n ik ó w  p o g r a tu lo w a 
l i  w o je w o d a  w ie lk o p o l
s k i Z b ig n ie w  H o f fm a n n

o r a z  w ie lk o p o ls k i  k u 
r a t o r  o ś w ia t y  E lż b ie ta  
L e szczyń ska . O b o k  s łó w  
u z n a n ia  d la  s typ e n d ys tó w  
p o d z ię k o w a n ia  u s ły s z e li 
ró w n ie ż  ic h  n a u c z y c ie le , 
w y c h o w a w c y  i  ro d z ic e .

(ann)

2 . 5 8 0  z t
wynosi Stypendium Prezesa Rady 
Ministrów, wypłaca je wojewoda 
w dwóch ratach: do 30 listopada 
' do 30 kwietnia

Stypendium Prezesa Rady 
Ministrów przyznaje się 
uczniowi, który otrzymał 
promocję z wyróżnieniem, 
uzyskując przy tym najwyż
szą w danej szkole średnią 
ocen. Stypendium może 
także uzyskać uczeń, który 
wykazuje szczególne uzdol
nienia w co najmniej jednej 
dziedzinie wiedzy, uzysku
jąc w niej najwyższe wyniki, 
a w pozostałych dziedzinach 
wiedzy wyniki co najmniej 
dobre.

Stypendyści ze szkół 
ponadgimnazjalnych powiatu 

jarocińskiego:

Patrycja Krzyżoszczak - Zespół 
Szkół Ogólnokształcących 

w Jarocinie

Jędrzej Sobczak - Zespół Szkół 
Ogólnokształcących w Jarocinie

Grzegorz Łabędzki - Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 

w Jarocinie

Szymon Piasecki - Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 

w Jarocinie

Sebastian Wach - Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 

w Jarocinie

Sylwia Warocka - Zespół Szkół 
Przyrodniczo-Biznesowych 

w Tarcach

► POWIAT

Poświęcona karetka 
tra fiła  do szpitala

P rz e d  ja r o c iń s k im  R a t u 
s z e m  o d b y ło  s ię  p o ś w ię c e n ie  
i  p rz e k a z a n ie  n a s z e m u  s z p i ta 
lo w i n o w e j k a re tk i p o g o to w ia .  
P rz e c in a ją c  w s tę g ę  n a  n o w e j 
k a re tc e  w s z y s c y  ż y c z y li  s o b ie , 
a b y  n ig d y  n ie  b y ło  p o w o d u  d o  
je j  w z y w a n ia .

P o ja z d  k o s z to w a ł 355 tys. z ł. 
N a  z a k u p  z ło ż y ły  s ię  w s z y s tk ie  
s a m o r z ą d y  p o w ia t u  ja r o c iń 
sk ie go . K w o ty , k tó re  p rz e k a z a ły  
g m in y , b y ty  u z a le ż n io n e  o d  l ic z 
b y  m ie s z k a ń c ó w . N o w a  k a re tk a  
to  f i a t  d u c a to ,  n a  w y p o s a ż e n iu  
k tó re g o  są : d e f ib r y la to r ,  re s p i
r a t o r  i  n o sz e .

P o  u ro c z y s to ś c i o d b y ła  się 
k o n fe re n c ja  p ra s o w a  z  u d z ia łe m  
p re ze sa  s z p ita la , w ło d a rz y  g m in  
i  s ta ro s ty . B u r m is t r z  Ż e rk o w a

Jace k  J ę d ra s z c z y k  p o d k re ś li ł ,  że 
w s z y s tk ic h  b a rd z o  c ie s z y  n o w y  
n a b y te k  s z p ita la .  P rz y z n a ł je d 
n a k , że  o d  p e w n e g o  c z a s u  b y ł 
p e łe n  o b a w . -  Uchwała o przy
znaniu środków na zakup karetki 
zapadła w Żerkowie już dawno. 
Realizacja też miała być wcze
śniej. Dobrze, że się wszystko 
udało jeszcze w tym roku zrobić, 
bo pieniądze czekały, a skarbnicy 
zastanawiali się, co dalej. No, ale 
się udało i cieszymy się bardzo - 
p o w tó r z y ł  w ło d a r z  Ż e rk o w a .

Z  k o le i b u r m is t r z  D a r iu s z  
S tru g a ła  p o in fo rm o w a ł,  że ja ra -  
cze w scy  ra d n i n ie  m ie l i ż a d n y c h  
w ą tp liw o ś c i,  a b y  p rz e k a z a ć  p ie 
n ią d z e  n a  z a k u p  k a re tk i.  - Gmi
na Jaraczewo jest dalej otwarta 
na pomoc w zakupach sprzętu,

który jest potrzebny, a którego 
kosztów na pewno sam szpital nie 
będzie w stanie ponieść - z a d e 
k la ro w a ł S tru g a ła . I  d o d a ł:  -Ja 
byłem niedawno w jarocińskim 
szpitalu i muszę powiedzieć, że 
to, co mnie spotkało, spowodo
wało pozytywne zdziwienie. Może 
trafiłem na dobry oddział - była 
to ortopedia i tam jest już po 
remontach. W każdym razie mia
łem do wybom Poznań, Śrem, ale 
zdecydowałem, że skoro jestem 
mieszkańcem powiatu, to będę 
się leczył w szpitalu powiatowym 
i muszę państwu powiedzieć, że 
spotkało mnie dużo dobrego. Dla 
tego dalej deklarujemy współpra
cę i pomoc dla szpitala - z o b o 
w ią z a ł s ię b u rm is t r z  J a ra c z e w a .

(ann)

JAROCIN

P a m i ę t a l i  o  o f i a r a c h  s t a n u  w o j e n n e g o

W uroczystości wzięty udziat między innymi poczty sztandarowe jarocińskich szkót

K w ia t y  i  z n ic z e  d la  
u p a m ię tn ie n ia  o f ia r  s ta 
n u  w o je n n e g o  z ło ż y l i  
p o d  p o m n ik ie m  „ S o l i 
d a r n o ś c i ”  w  J a r o c in ie  
m ie s z k a ń c y  m ia s ta ,  d e 
le g a c je  s z k ó ł, o rg a n iz a c ji 
s p o łe c z n y c h ,  z w ią z k ó w  
z a w o d o w y c h  o ra z  k o m 
b a ta n c i i  p rz e d s ta w ic ie le

w ła d z  s a m o r z ą d o w y c h  
g m in y  i  p o w ia tu .

W  in te n c j i  o f ia r  s ta 
n u  w o je n n e g o  m o d l i l i  
s ię  r ó w n ie ż  w ie r n i  w  k o 
ś c ie le  p w . św . M a r c in a  
w  J a r o c in ie .  E u c h a r y 
s t i i  p r z e w o d n ic z y ł  k s . 
d z ie k a n  D a r iu s z  M a t u -  
s ia k . P o  je j  z a k o ń c z e n iu

u c z e s t n ic y  w y s łu c h a l i  
p r o g r a m u  a r t y s ty c z n e 
g o  w  w y k o n a n iu  u c z n ió w  
N ie p u b lic z n e g o  G im n a 
z ju m  im .  T a d e u s z a  K o 
ś c iu s z k i w  J a ro c in ie .  N ie  
z a b ra k ło  „ B a l la d y  o  J a n 
k u  W iś n ie w s k im ”  o ra z  
„ M u r ó w ”  J a c k a  K a c z 
m a rs k ie g o .  (ann)

35 lat temu o go
dzinie 6 .00  rano 
Polacy usłysze
li k o m u n ik a t
0 wprowadzeniu 
stanu wojennego. 
Wojskowe i m i
licy jne oddziały 
rozpoczęty ogól
nopolską masową 
akcję aresztowań 
działaczy opozy
cyjnych. Wśród in
ternowanych było 
12 działaczy jaro
cińskiej „Solidar
ności: Mieczysław 
Barański, Henryk 
Kasprzak, Michał 
Lisiak i Kazimierz 
P a trya s , Lech 
J a k u b o s z c z a k
1 Jerzy Zawisła, 
S tan is ław  Koń- 
czalik, Stanisław 
Szymczak, Jerzy 
Walczak, Andrzej 
S iankowski, Ju
liusz Szymczak 
i Leszek Dąbrow
ski.
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► JAROCIN

M a u z o le u m  
bez s ierpa i m ło ta

Z  m a u z o le u m  z n a jd u ją c e g o  
s ię  n a  c m e n ta rz u  p a ra f ia ln y m  
w  J a ro c in ie  z n ik n ą ł s ie rp  i  m io t.  
N ie  je s t to  e fe k te m  w a n d a liz m u , 
a le  re m o n tu , ja k ie m u  z o s ta ł p o d 
d a n y  c a ły  o b ie k t.  -  Odnowione 
mauzoleum dopiero teraz nale
życie upamiętnia wspólne miejsce 
martyrologii obywateli polskich 
i radzieckich - z a z n a c z a  R o b e rt 
K a ź m ie rc z a k , z a s tę p c a  b u r m i
s trz a  J a ro c in a .

W  p a ź d z ie rn ik u  i  lis to p a d z ie  
te re n  p r z y  m a u z o le u m  z o s ta ł 
u p o rz ą d k o w a n y , a  p o m n ik  z y 
s ka ł n o w ą  e lew ac ję . W  ra m a c h  
p ra c  p rz e p ro w a d z o n o  ren o w a c ję

z n ic z y  i w y k o n a n o  n o w y  sa rko fag  
o ra z  p ły tę .

N ie  o b y ło  s ię be z  z m ia n  n a  
p ły c ie  p o m n ik a , z k tó re g o  z n ik 
n ą ł s y m b o l ic z n y  s ie rp  i  m ło t .  
W  m ie js c e  s łó w : „ B o h a te r o m  
A r m i i  C z e rw o n e j i  W o js k a  P o l
s k ie g o ” , p o ja w i ł s ię n a p is : „ Ż o ł 
n ie r z o m  P o ls k im  p o le g ły m  
w  o b r o n ie  o jc z y z n y  p o d c z a s  
I I  w o jn y  ś w ia to w e j” . N a  p ły c ie  
z n a la z ł się ta kż e  n a p is  w  ję z y k u  
ro s y js k im : „ Ż o łn ie r z o m  A r m i i  
C z e rw o n e j p o le g ły m  w  1945 r.” , 
k tó ry  u p a m ię tn ia  p o c h o w a n y c h  
w e  w sp ó ln e j m o g ile  z  ż o łn ie rz a m i 
p o ls k im i p o le g ły m i z  p o cz ą tk ie m

G m i n a  J a r o c in  s t a r a  

s ię  o  d o f i n a n s o w a n i e  

r e m o n t u  P o m n ik a  

P o w s t a ń c ó w  

W i e l k o p o l s k i c h  

o r a z  d o f i n a s o w a n i e  

b i e ż ą c e g o  u t r z y m a n i a  

k w a t e r y  ż o łn i e r s k i e j  

-  u c z e s t n i k ó w  

w o j n y  1 9 2 0 / 1 9 2 1  

i r e m o n t u  d w ó c h  t a b l i c  

p a m i ą t k o w y c h  p r z e d  

m a u z o l e u m .

Mauzoleum na jarocińskim 
cmentarzu i jego otoczenie 
wyremontowano 
i uporządkowano za 
140 tysięcy złotych

U  w o jn y  ś w ia to w e j, 6 0  ż o łn ie rz y  
A r m i i  C z e rw o n e j.

M a u z o le u m  n a  ja ro c iń s k im  
c m e n ta r z u  p o w s ta ło  b l is k o  
7 0  la t  te m u . Z  b ie g ie m  c z a s u  
o b ie k t  c o ra z  b a rd z ie j n is z c z a ł. 
A b y  n ie  d o p u ś c ić  d o  d a ls z e j 
d e g r a d a c j i ,  s a m o r z ą d  g m i 
n y  J a ro c in  ro z p o c z ą ł s ta ra n ia
0  re m o n t te g o  m ie js c a . N a  w y 
k o n a n ie  p ra c  p o z y s k a n o  6 0  tys. 
z ł z  R a d y  O c h ro n y  P a m ię c i W a lk
1 M ę c z e ń s tw a , 3 0  ty s . z ł  -  o d  
w o je w o d y  w ie lk o p o ls k ie g o  o ra z  
5 0  ty s . z ł  g m in a  d o ło ż y ła  ze  
s w o je g o  b u d ż e tu .

(ann)

► POWIAT

Poświęcili nową siedzibę 
na dworcu

N o w a  s ied z iba  P o w ia to w e g o  
C e n tru m  P o m o c y  R od z in ie , k tó ra  
z n a jd u je  się te ra z  n a  ja ro c iń s k im  
d w o rc u  k o le jo w y m , z o s ta ła  p o 
św ię c o n a  i o f ic ja ln ie  o d d a n a  d o  
u ż y tku .

P o św ię ce n ia  d o k o n a ł ks. k a 
n o n ik  R a fa ł S ob ie ra j, a d m in is tra 
to r  p a ra f i i pw . C h ry s tu s a  K ró la  
w  J a ro c in ie , a  w stę gę  p rz e c ię li:

s ta ro s ta  ja ro c iń s k i B a rto s z  W a l
czak , b u rm is trz  J a ro c in a  A d a m  
P a w lic k i,  w ic e p rz e w o d n ic z ą c y  
ra d y  p o w ia tu  L e sz e k  B a jd a  o ra z  
d y r e k to r  P C P R -u  P rz e m y s ła w  
M a s ło w s k i.

Z  ż yc z e n ia m i d o  g o s p o d a rz y  
p rz y b y li lic z n i gośc ie , w ś ró d  k tó 
ryc h  n ie  z a b ra k ło  p rz e d s ta w ic ie 
l i  in s ty tu c ji p o m o c y  s po łeczn e j.

W  c z a s ie  u r o c z y s to ś c i s ta r o 
s ta  B a rto s z  W a lc z a k  p o d k re ś lił:  
- PCPR ma teraz lepsze warun
ki do tego, by spełniać swą misję 
w stosunku do najbardziej po
trzebujących mieszkańców, często 
schorowanych, z ograniczeniami 
ruchowymi i zdrowotnymi.

P C P R  w  no w e j siedzib ie fu n k 
c jo n u je  o d  p a ź d z ie rn ik a , (ann)

► N o w a  s ie d z i b a  P o w i a t o w e g o  C e n t r u m  P o m o c y  R o d z in ie  m ie ś c i  s ię  w  J a r o c in ie  

p r z y  u l i c y  D w o r c o w e j  2 ,  n a  p i e r w s z y m  p i ę t r z e  b u d y n k u  d w o r c a  k o l e j o w e g o .  

P la c ó w k a  m a  t e r a z  o  4 0  m 2 w ię k s z ą  p o w i e r z c h n i ę  n i ż  w  p o p r z e d n i e j  s i e d z i b i e  

p r z y  u l .  S z u b i a n k i .  J e s t  t a m  8  b iu r ,  s a la  k o n f e r e n c y jn a ,  g a b i n e t  le k a r s k i  o r a z  

p o m i e s z c z e n ie  d o  i n d y w i d u a l n y c h  s p o t k a ń .

Jak kupić
„G azeta
Ja roc ińską ”

Wystarczy zamówić prenumeratę 
„Gazety Jarocińskiej" u listonosza 
lub na poczcie (min. 3-miesieczną), 
a co tydzień listonosz przyniesie Ci

za 2 ,5 0  z t?  f  TAŃSZĄ GAZETĘ

W prenumeracie

TANIEJ!!!
+ dodatek 
telewizyjny

_ — — — www.jarocinska.pl

ZBIGNIEW
KUZDŻAŁ
Dochody

8.712,73 zt z tytułu stosunku pracy w gabinecie
weterynaryjnym, 6.755,30 zt z tytułu zasiłku 
chorobowego, 4.106,66 zt z tytu łu umowy 
zlecenia z Urzędem Miasta i Gminy Żerków, 
27.002,24 zt dieta radnego Rady Powiatu 
Jarocińskiego

Oszczędności

54.384,22 zt 

Nieruchomości

mieszkanie o pow. 63,10 m2 o wartości 110.000 zt, 
współw łasność, boks garażowy 14,50 m2, 
ogródek o pow. 0.03 ha, budynek mieszkal- 
no-handlowy o pow. 90 m2 na dziatce o pow. 
62 m2 o wartości 100.000 zt, współwłasność

WALENTY
KWAŚNIEWSKI
Dochody

59.709 zt z tytułu świadczenia emerytalne
go, 11.931,25 zt dieta radnego Rady Powiatu 
Jarocińskiego, 420 zt z Funduszu Socjalnego 
Urzędu Gminy Kotlin

Oszczędności 

67.000 zt 

Nieruchomości

dom o pow. 160 m2 o wartości 220.000 zt, 
współwłasność małżeńska

Samochody i inne pojazdy

renault twingo, 2008 r.

MATEUSZ
WALCZAK
Dochody

3.260 zt przychód z tytułu prowadzenia dzia
łalności gospodarczej Truck Partner Mateusz 
Walczak (6.741,11 zt - strata), 24.588,02 zt 
dieta radnego Rady Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności

25.000 zt

Samochody i inne pojazdy

skoda fabia 2006 r.

JANINA V ,
NICKE
Dochody

inkaso podatków

BRONISŁAWA
WŁODARCZYK

25.724,42 zt z tytułu świadczenia emerytalne
go, 21.439,38 zt z dieta radnej Rady Powiatu 
Jarocińskiego, 3.780 zt dieta sołtysa, 932,31 zt

Dochody

45.588,69 zt z tytułu świadczenia emerytal
nego, 25.771,25 zl dieta radnej Rady Powiatu 
Jarocińskiego

Oszczędności

I .  000 zt

Nieruchomości

dom o pow. 158 m2 o wartości 300.0 
współwłasność

Kredyty

I I .  880,99 CHF kredyt mieszkaniowy w PKO BP

KAROL
MATUSZAK
Dochody

1.053,63 ztzgospodarstwa rolnego, 250.1?4 1 
z tytułu prowadzenia dziatalności gospł1 
czej, 21.061,20 zt dieta radnego Rady P^J1 
Jarocińskiego

Oszczędności

80.000 zt

Nieruchomości jj
,„ it

dom o pow. 162 m2 o wartości 
małżeńska wspólność majątkowa, mies4|, 
o pow. 46,11 mz, miejsce postojowe 
garażowej i skrytka lokatorska o wai
500.000 zt, małżeńska wspólność mająt 
gospodarstwo rolne o pow. 2,27 ha o
140.000 zt, zabudowania gospodarcze0 
142,80 m2 o wartości 200.000 zt, rnałżf 
wspólność majątkowa, obiekty mag3; 
we o pow. 280 m2 na dziatce o pow.
o wartości 400.000 zt, dziatka o pow 
o w artośc i 900 zt, małżeńska współ’ 
majątkowa, hurtownia wędlin i drobiu® 
84,69 m2na dziatce o pow. 178 m?owr
210.000 zt, małżeńska wspólność maj
budowa ZP0W o wartości 25.000 zł, mi 
wspólność majątkowa, 1/3 z potowy u10] 
o wartości 253.000 zt, na który sktada si 
dynek mieszkalny oraz grunt o pow. 0.410(7. 
spadek po ojcu 5.

Samochody i inne pojazdy

f ia t ducato, 2006 r. o wartości 25.02°l 
peugeot 206 plus, 2009 r. o wartości 2 0 %  
n i s s an  q a sq a i ,  2 0 0 7  r. o waRon
30 .000 zt, agregaty chłodnicze °|Gii 
to śc i 45 .00 0  zt, w yposażenie tiuhan 
ni o w artości 560.000 zt, wózek
o w artośc i 54.000 zt, f ia t  doblo, 
o wartości 40.000 zt, f ia t ducato,  ̂
o wartości 62.115 zt (leasing)

Kredyty

2.237,19 zt pozostało do spłaty z kret 
potecznego na zakup mieszkania, 2 0 0 Jj 
kredyt obrotowy

ANDRZEJ
SZLACHETKA
Dochody

92.471,93 zł z tytułu prowadzenia gosPj 
stwa rolnego, 2.602,81 zł z tytułu proW 
dziatalności gospodarczej Usługi Rolni 
drzej Szlachetka, 9.056,05 zt z tytułu za: 
w radzie nadzorczej Banku Spółdzjjj 
w Jarocinie, 27.378,26 zt z tytułu d o P
pośrednich z Agencji Restrukturyzacji i 0 
nizacji Rolnictwa, 21.172,38 zt dieta < 
Rady Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności 

15.000 zt 

Nieruchomości

dom o pow. 110 m2 o wartości i
własność, gospodarstwo rolne o pow. 1 
o wartości 945.000 zt, własność, dz 
o pow. 39,40 ha

Samochody i inne pojazdy

agregat uprawowo-siewny, 2009 r. o*
26.000 zt, ciągnik rolniczy, 2015 r. o*
300.000 zt, ciągnik rolniczy, 2011 r.o #
175.000 zt, deszczownia szpulowa, 
o wartości 40.000 zt, kosiarka, 2011 r.oj] 
ści 18.500 zt, pług, 2009 r. o wartości 24 
przyczepa rolnicza, 2009 r. o wartości $
frt-n-iiiłml/ Annmili/i Ofillll tr a ihai4aaAI IIJ**rozrzutnik obornika, 2009 r. o wartości $  
samochód osobowy opel, 2014 r. o *
65.000 zt, prasa rolująca, 2014 r. o " T 6d
110.000 zt 99.

Kredyty

133.333 zt cztery kredyty obrotowe *  i 
Spółdzielczym w Jarocinie, 119.140 d 
kredyty w Banku Spółdzielczym we Wn

http://www.jarocinska.pl
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Ś W I A D C Z E N I A  M A J Ą T K O W E  -  P O W I A T  J A R O C I Ń S K I

wiatowi bogacze z
D o c h o d y  7 z  19 r a d n y c h  
'a tu  ja ro c iń s k ie g o  w  2 0 1 5  
i zdecydow an ie  p rz e k ra c za ły  

O IW s ię c y  z ło ty c h  - ta k  w y n ik a  
gospaializy o ś w ia d c z e ń  m ą ją tk o -  
jy Pott za te n  o k res .

^ 'g r o n ie  p o w ia to w y c h  „b o -  
tzV z n a le ź li s ię : M i r o s ła w  
p g a ,  P rz e m y s ła w  F ra n cz a k , _ 
N s z  M a ły n ic z ,  J a n  S z cz e r- 
fy \nd rze j S z lache tka , M ik o ła j 

j f t O f * *  o ra z  S ła w o m ir  W ą - 
niesz(s^ '  L e s z k o w i M a z u r k o w i 
wevi uj e D o te g o  p ro g u  n ie c a łe  
wartys\ z ł > a K a r o l  M a tu s z a k  

igjątlCzn,e p rz e k ra c z a  tę  g ra n ic ę  
0#*>° r°c zn e  d o c h o d y  w  20 15  
czeo®t o p ó h a d  2 7 0  tys . z ł. 
natże P i a t o w i  ra jcy  zaoszczę dz ili 
agaz w'e m i l io n  z ło ty c h  i n ie c a -  
n.n 
)0W- 
'spó!
biu o i 
3 wa4

łe  c z te ry  tys ią ce  e u ro . Z n a c z n ą  
część te j k w o ty  s ta n o w ią  „za sk ó r
n ia k i”  b y łe g o  s ta ro s ty  i  b u r m i
s trz a  J a ro c in a  S ta n is ła w a  M a r -  
tu za lsk ie go , k tó ry  na  kon iec  2015 
ro k u  n a  „c z a rn ą  g o d z in ę ”  m ia ł 
p ra w ie  7 8 0  tys. z ł. S y tu a c ja  ra d 
n e g o  n ie  b y ła  je d n a k  aż  ta k  „ r ó 
ż o w a ” , p o n ie w a ż  je g o  zad łużen ie  
znaczn ie  p rzew yższa  o szczędn o 
ś c i i  w y n o s i p o n a d  3 0 0  ty s ię c y  
C H F (  1 .224 .625 ,84  z ł - w g  k u rs u  
N B P  z  13 g ru d n ia ) .

W ś ró d  z o b o w ią z a ń  w p is a 
n y c h  d o  o ś w ia d c z e ń  je s t k w o ta  
n ie c a ły c h  130 tys. z ł n a  k o n c ie  
L e s z k a  B a jd y  z  ty tu łu  e g z e k u 
c ji k o m o rn ic z e j n a  rz e c z  S z k o 
ły  P o d s ta w o w e j i  G im n a z ju m  
w  W ita s z y c a c h  z  p o w o d u  w y p ła 

ty  z a w y ż o n e g o  w y n a g ro d z e n ia  
z  o d s e tk a m i.

N a jd łu ż s z ą  l is tę  p o ja z d ó w  
o  w a r to ś c i p o w yż e j 10 tys . z ł w y 
p is a ł ra d n y  A n d rz e j S z la c h e tka  
z  g m in y  Ż e rk ó w , k tó ry  p ro w a d z i 
g o s p o d a rs tw o  ro ln e . S ą  w ś ró d  
n ic h  m ię d z y  in n y m i d w a  n o w e  
c ią g n ik i - je d e n  w a r t  30 0 , a  d ru g i 
175 tys . z ł  o ra z  p ra s a  ro lu ją c a  
o  w a r to ś c i 110 tys. z ł.  R a d n e m u  
z  K o m o r z a  P rz y b y s ła w s k ie g o  
n ie w ie le  u s tę p u je  p rz e d s ię b io rc a  
z  G o lin y  -  K a ro l M a tu s z a k , k tó ry  
o p ró c z  o ś m iu  p o z y c ji w  r u b ry 
ce „ s a m o c h o d y  i  in n e  p o ja z d y ”  
w p is a ł p o d o b n ą  ilo ś ć  n ie ru c h o 
m o ś c i, k tó ry c h  je s t w s p ó łw ła ś c i
c ie le m .

ANNA KONIECZNA

na 
yrcai
dasiphody

|y-448,60 zł z ty tu łu  zasiłku rentowego, 
f  '^1 ,25  zł dieta radnego Rady Powiatu 
pańskiego 

5 (^obowiązania

m ies iecznie 1 ty tu łu  egzekucji 
!  o ? ° rniczeł na rzecz Szkoły Podstawowej 
" a lrnnazjum w Witaszycach z powodu wypłaty 

jj p°nego  wynagrodzenia z odsetkami (ogólna 
,? alezność 129.000 zł)

’’ .....■ ii"*r - Ł a j................ ,.....  'f' vS
............................ ........ '..... . „4

£7.932,67 zł z tytułu zatrudnienia w Staro- 
l|e Powiatowym w Jarocinie 

:®ZQdności 
^579,06 zł 

chomości

j p  o pow. 130 m2 o wartości 130.000 zt, 
r o s iPÓłwtasn°ść majątkowa małżeńska, miesz- 
iw a i1,16 0 pow- S2 m2, własność żony 

mc-dochody i inne pojazdy

3Si eVrolet cruse o wartości 37.950 zł, 2012 r.

MARIUSZ
STOLECKI
Dochody

23.880,12 zł z tytułu zatrudnienia w Poczcie 
Polskiej, 25.771,25 zł dieta radnego Rady Po
wiatu Jarocińskiego

Oszczędności

68.596,68 zł

Samochody i inne pojazdy

opel astra, 2006 r. o wartości 13.000 zt

MARIUSZ
MAŁYNICZ
Dochody

150.534,72 zt z Zakładu Gospodarki Odpadami 
(członek zarządu) i Przedsiębiorstwa Wodocią
gów i Kanalizacji w Jarocinie (członek rady nad
zorczej), 195,80 zł z innych źródeł, 18.388,25 zł 
dieta radnego Rady Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności

102.000 zł, 20 euro, 20 USD 

Nieruchomości

dom o pow. 120 m2 o wartości 420.000 zt, wła
sność, działka o pow. 1 ha z budynkiem miesz
kalnym o pow. 36 m2 o wartości 120.000 zł, 
współwłasność 

Samochody i inne pojazdy

, 0 0  ^ 0 , 7 2  zt z tytułu zatrudnienia, 9.300 
l(%  tu nałmu mieszkania, 21.954,70 zł dieta 

jziełj eg0 RadV Powiatu Jarocińskiego 

Szczędności 

1^5 ,17  zt, 300 euro 

|Vv?' mchomości

1 T ° P0W' m2 o wartości 900.000 zł, wta- 
' maiątek odrębny, mieszkanie o pow. 47,6 
i. ' 0wartości 289.000 zł, własność majątkowa, 
• “ Jjj ̂ ru c h o m o ś c i: pow. 3.076 m2 o wartości 

zt, własność majątek odrębny

jg.(l rn°chody i inne pojazdy
* f ota avensis, 2009 r. o wartości 45.000 zł

706,15 zt kredyt hipoteczny, 30.000 zt dwa 
. odnawialne, 39.500 zł lim it na trzech 

t f f " ach kredytowych 
Zł

MIROSŁAW
DRZAZGA
Dochody

126.042,66 zł z tytułu zatrudnienia w Staro
stwie Powiatowym w Jarocinie oraz Zespole 
Szkół Techniczno-Elektrycznych w Kaliszu, 
72.65 zł dieta z tytuły pełnienia obowiązków 
społecznych i obywatelskich, 1.120 zt z tytułu 
umowy zlecenia w ZDZ Kalisz

Oszczędności

11.520 zt 

Nieruchomości

dom o pow. 134,44 m2 o wartości 420.000 zt, 
własność, mieszkanie o pow. 76,8 m2 o wartości
120.000 zł, własność w 1/2

Samochody i inne pojazdy

chevrolet cruse, 2012 r.

BARTOSZ WALCZAK 
- STAROSTA JAROCIŃSKI
Dochody

136.383,10 zł z tytułu zatrudnienia w Staro
stwie Powiatowym w Jarocinie

Oszczędności 

47.200 zt, 50 euro 

Samochody i inne pojazdy

toyota corolla verso, 1,8 benzyna, 2006 r. 
o wartości 18.000 zt

STANISŁAW
MARTUZALSKI
Dochody

11.489,90 zł z tytułu zatrudnienia w Urzędzie 
Miejskim w Jarocinie, 9.818,75 zł z tytułu umo
wy o pracę w Darsan sp. z o.o., 17.559,66 zł 
z tytułu zasiłku z ubezpieczenia społecznego, 
6.039 zł dieta radnego Rady Powiatu Jaro
cińskiego

Oszczędności

274.111,40 zł, 375 akcji pracowniczych PKO 
BP na kwotę 9.000 zł

Nieruchomości

dom o pow. 109 m2, budynek gospodarczy 
o pow. 30 m2 na działce o pow. 1.519 m2 
o łącznej wartości 400.000 zt, budynek miesz- 
kalno-handlowy o pow. 156 m2, gospodarczy 
o pow. 175 m2 położone na działce o pow. 
338 m2 o wartości 450.000 zł, udział w 1/6 
współwłasność majątkowa małżeńska

Samochody i inne pojazdy

ford mondeo, 2007 r. o wartości 16.000 zł 

Kredyty

291.370,26 CHF kredyt mieszkaniowy w PKO BR 
1.602,43 CHF kredyt mieszkaniowy w PKO BP

I b mercedes C200,2007 r. o wartości 40.000 zt, 
współwłasność

LESZEK
W  : ' M MAZUREK
f  ~  M ■ L

53.345,38 zł z tytułu zatrudnienia w zarzą
dzie spółki Jarocin Sport, 28.065,72 zt z tytułu 
świadczenia emerytalnego, 9.480,12 zt dieta 
radnego Rady Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności

30.688,55 zt 

Nieruchomości

dom o pow. 140 m2 o wartości 300.000 zt, 
współwłasność, dom o pow. 160 m2 o wartości
450.000 zł, współwłasność, działka o pow. 
400 m2, działka o pow. 500 m2 z pawilonem 
handlowym o wartości 50.000 zł

Samochody i inne pojazdy

opel insignia, 2010 r.

Kredyty

25.000 zt na zakup domu w Banku Spółdziel
czym w Jarocinie

JAN
SZCZERBAŃ
Dochody

99.030,88 zt z tytułu zatrudnienia w ZSP nr 2 
Jarocin, ZSP-B Tarce, ZSO Jarocin, 26.680,51 zt 
dieta przewodniczącego Rady kwiatu Jarocińskiego

Nieruchomości

dom o pow. 110 m2 o wartości 120.000 zt, 
współwłasność, rola i łąka o pow. 0,91 ha 
i o pow. 0,38 ha o wartości 15.000 zł

Samochody i inne pojazdy

fia t punto evo, 2010 r., hyundai i2 0 ,2009 r. 

Kredyty

11.000 zt na zakup samochodu w Banku 
Spółdzielczym w Jarocinie (spłata do 2018 r.)

.... ..............

i
i i

S Ł A W O M IR
WĄSIEWSKI I W
Dochody

145.018,39 zt z tytułu zatrudnienia w Wojewódz
kim Urzędzie Pracy w Poznaniu, 21.172,38 zł 
dieta radnego Rady Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności

25.018,65 zt, 20.005,05 CHF, 3.500 euro 

Nieruchomości

dom o pow. 138 m2o wartości 250.000 zt, współ
własność, gospodarstwo rolne o pow. 2,49 ha 
o wartości 50.000 zł, własność, działka zabu
dowana o pow. 1.887 m2 o wartości 18.000 zt, 
własność żony

Samochody i inne pojazdy

volkswagen golf, 1996 r. o wartości 3.000 zł, 
volkswagen „garbus", 1974 o wartości 3.000 zł 

Kredyty

16.938,64 zł, 20.998,83 CHF kredyt hipoteczny 
na budowę domu

TEODOR
GROBELNY
Dochody

25.833,48 zł z tytułu świadczenia emerytalne
go, 21.978,20 zt dieta radnego Rady Powiatu 
Jarocińskiego

Oszczędności

2.053,03 zł 

Nieruchomości

dom o pow. 80,75 m2 o wartości 115.000 zł, 
małżeńska współwłasność majątkowa, gospo
darstwo rolne o pow. 2,80 ha o wartości 95.000 zł

Samochody i inne pojazdy

volkswagen golf, 1999 r. o wartości 10.500 zł

JULIAN
ZEGAR
Dochody

17.999,96 zt z tytułu świadczenia rentowego, 
6.810,18 zł umowa zlecenie, 3.780,00 zł die
ta sołtysa, 25.771,25 zt dieta radnego Rady 
Powiatu Jarocińskiego

Oszczędności

11.000 zł 

Nieruchomości

dom o pow. 110 m2 o wartości 300.000 zł, 
współwłasność, garaż o pow. 60 m2 o wartości
35.000 zł, współwłasność

Samochody i inne pojazdy

renault clio, 2009 r.

http://www.jarocinska.pl
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JAROCIN

P r a w ie  4  m ilio n y  do  ro z d a n ia
J  Burmistrz Jarocina ogłosił trzy otwarte konkursy ofert dla organizacji pozarządowych w 2017 roku. Na 
wykonanie zaproponowanych zadań zarezerwowano ponad 3,7 min zł.

P ie rw s z y  k o n k u rs  z o s ta ł o g ło s z o n y  
w  z a k re s ie  p o m o c y  s p o łe c z n e j o ra z  
o c h ro n y  i p r o m o c j i  z d ro w ia .  Z a p la 
n o w a n e  ś ro d k i m a ją  z o s ta ć  w y d a tk o 
w a n e  g łó w n ie  n a  ś w ia d c z e n ie  u s łu g  
o p ie k u ń c z y c h ,  p ro w a d z e n ie  ś w ie t l ic  
s o c jo te ra p e u ty c z n y c h  i o p ie k u ń c z o -  
w y c h o w a w c z y c h  d la  d z ie c i i  m ło d z ie 
ż y  o ra z  o rg a n iz a c ję  p rz e d s ię w z ię ć  
p ro m u ją c y c h  z d ro w y  s ty l ż y c ia  w ś ró d  
o s ó b  s ta rs z y c h . -  W odróżnieniu do lat 
ubiegłych zadania w tym konkursie ogło
szone są na krótszy okres. Nie znaczy to 
jednak, że w drugim półroczu pozostaną 
one bez dofinansowania. Gmina planuje 
ponowić konkursy na zadania w drugim 
półroczu i ogłosić nowe na organizację 
półkolonii i obozów w okresie letnim 
- w y ja ś n ia  B o ż e n a  K u b a c k a , d y re k to r  
w y d z ia łu  o ś w ia ty  i s p ra w  s p o łe c z n y c h  
w  ja r o c iń s k im  m a g is tra c ie . -  Po raz 
pierwszy przewidziano również środki 
na organizację półkolonii w trakcie ferii 
zimowych - d o d a je .

D r u g i  z  k o n k u rs ó w  d o ty c z y  k u l
tu r y  i  s p o r tu . I  ta k  w  z a k re s ie  k u ltu ry ,  
s z tu k i, o c h ro n y  d ó b . k u l tu r y  i t ra d y c ji 
w y o d r ę b n io n o  c z te ry  z a d a n ia .  N o 
w o ś c ią  je s t  m o ż l iw o ś ć  u b ie g a n ia  s ię
0  d o ta c je  n a  p rz e d s ię w z ię c ia  zw ią z a n e  
z  k u lty w o w a n ie m  i p o d trz y m y w a n ie m  
t r a d y c ji  lo k a ln y c h ,  p r o m o c ją  k u ltu r y
1 h is to r i i  M a łe j O jc z y z n y  o ra z  k re o w a 
n ie m  p ro d u k tó w  tu ry s ty k i k u ltu ro w e j.

N a jw ię c e j ś ro d k ó w  w  ra m a c h  te go

Niektóre zmiany 
w konkursach
- doprecyzowane zostały kryteria oceny 
ofert, zniknęły kryteria „uznaniowe” , 
których ocena zależała tylko od prefe
rencji członków komisji konkursowej, 
teraz każde kryterium ma przypisane 
kilka poziomów punktacji
- wprowadzono maksymalne kwoty wnio
skowanej dotacji, ta regulacja pojawiła 
się na wniosek organizacji pozarządo
wych zgłoszony podczas konsultacji 
programu współpracy
- w kulturze pojawiło się dodatkowe 

zadanie „Kultywowanie i podtrzymywa
nie tradycji lokalnych, promocja kultury 
i historii Małej Ojczyzny oraz kreowanie 
produktów turystyki kulturowej” , czy
li wszelkiego rodzaju przedsięwzięcia 
związane z regionalistyką, o co wnio
skowały organizacje podczas konsultacji
- zadania na organizację imprez kultu
ralnych oraz promocję i ochronę zdrowia 
są ogłoszone na krótszy niż dotychczas 
okres, nie znaczy to, że w drugim półro
czu pozostaną one bez dofinansowania, 
planowany jest drugi konkurs; po raz 
pierwszy ogłoszono konkurs na orga
nizację zajęć podczas ferii zimowych
- nie ogłoszono konkursów na prowa
dzenie świetlic wiejskich, przedsięwzięć 
promujących idee skautingu i prowa
dzenie edukacji muzycznej, ponieważ 
na ich realizację w tym roku podpisano 
umowy trzyletnie i w latach 2017-18 
zadania te będą kontynuowane na mocy 
już podpisanych umów

Za pieniądze uzyskane z konkursów na 
granty w Jarocinie organizowanych jest 
wiele imprez kulturalnych, także tych 
międzynarodowych

k o n k u rs u  - 150 tys. z ł  z a p la n o w a n o  
n a  p r z e d s ię w z ię c ia  z w ią z a n e  z  o r 
g a n iz a c ją  p r o je k tó w  a r ty s ty c z n y c h ,  
w  ty m  fe s t iw a li,  k o n c e r tó w , w y d a rz e ń  
ju b ile u s z o w y c h .

W  „ s p o r t o w e j ”  c z ę ś c i k o n k u r 
s u  o r g a n iz a c je ,  t a k  ja k  w  la ta c h  
u b ie g ły c h ,  m o g ą  u b ie g a ć  s ię  ta k ż e  
o  ś ro d k i n a  p ro w a d z e n ie  s z k o le n ia  
s p o r to w e g o  o ra z  u d z ia ł  w e  w s p ó łz a 
w o d n ic tw ie  s p o r to w y m  d z ie c i i m ło 

d z ie ż y . W  b u d ż e c ie  n ie  z a p o m n ia n o  
ró w n ie ż  o  z a b e z p ie c z e n iu  ś ro d k ó w  
n a  o rg a n iz a c ję  im p re z  s p o r to w y c h  
o ra z  s p o tk a ń  w  ra m a c h  c y k lic z n y c h  
ro z g ry w e k  o  z a s ię g u  o g ó ln o p o ls k im .

P ro w a d z e n ie  s c h ro n is k a  d la  b e z 
d o m n y c h  z w ie r z ą t  w  R a d l in ie  je s t  
e le m e n te m  trz e c ie g o  z  o g ło s z o n y c h  
k o n k u rs ó w , k tó r y  d o ty c z y  g o s p o d a rk i 
k o m u n a ln e j i  o c h ro n y  ś ro d o w is k a .

(ann)

► 2.422.577 zł
przeznaczonych jest na konkurs ofert 
w zakresie pomocy społecznej oraz 
ochrony i promocji zdrowia

► 931.600 zł
jest na zadania związane z kulturą 
i sportem

► 360.000 zł
mają organizacje na gospodarkę 
komunalną i ochronę środowiska, 
czyli prowadzenie schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Radlinie

NOWE MIASTO

Czasem rodzice krzyczą bardziej niż dzieci!
M a ją  o d  4  d o  12 la t  i łą c z y  ic h  n a  p e w n o  

je d n o  - p iłk a  n o żn a . O k . 80  d z ie c i b ie rze  u d z ia ł 
w  tre n in g a c h  o rg a n iz o w a n y c h  p rz e z  L e c h  
P o z n a ń  F o o tb a ll A c a d e m y .

- To był chyba nasz najlepszy start spośród 
wszystkich oddziałów. Nigdzie na pierwszych 
zajęciach nie było tak wielu chętnych - prawie 
100 dzieci - c h w a li d y re k to r  L P F A  D o m in ik  
C z a p c z y k  szkó łkę , k tó ra  u tw o rz o n a  z o s ta ła  
w  N o w y m  M ie ś c ie .

T re n in g i o d b y w a ją  s ię  o d  s ty c z n ia  te g o  
ro k u  - w  N o w y m  M ie ś c ie  i w  C ho c iczy . W  szko
le n iu  u c ze s tn ic zy  ok . 8 0  d z ie c i z  g m in y  N o w e  
M ia s to  i o k o lic  -  o d  4 - te g o  d o  12 -tego  ro k u  
ż yc ia , ćw ic z ą c y c h  w  4  d ru ż y n a c h . Ic h  tre n e ra 

m i są  M a rc in  W o jtc z a k , F ry d e ry k  C h a re m s k i 
i  G rz e g o rz  F il ip ia k . M a l i  p iłk a rz e  w y je ż d ż a ją  
n a  lic z n e  tu rn ie je  i  ro z g ry w k i lig o w e . L a te m  
z o rg a n iz o w a n o  d la  n ic h  p ó łk o lo n ie . -  Wszy
scy mają bilety na mecze „Lecha” za darmo. 
Ich rodzeństwo, do 13-tego roku życia, również, 
a rodzice płacą nie więcej niż 50 % ceny biletu. 
Uczestnicy treningów biorą udział w  Dziecięcej 
eskorcie - wyprowadzają piłkarzy przed meczem 
ligowym na murawę - d o d a je  D o m in ik  C z a p 
czyk.

- Te dzieciaki tym żyją! Za każdym razem są 
takie emocje, pełne zaangażowanie! W połowie 
przypadków Rośniej krzyczą rodzice niż dzieci. Im 
też zależy, żeby tę piłkę dobrze kopały - p o d k re ś la

ra d n y  z  C h o c ic z y  A r tu r  B o rk o w s k i, k tó ry  w ra z  
z  P io tre m  N o w a k o w s k im , d y re k to re m  Z e spo
łu  S z kó ł w  N o w y m  M ie ś c ie , b y ł in ic ja to re m  
p o w s ta n ia  o d d z ia łu  LP F A ."

P iłka rze  z  n o w o m ie js k ie j s z k ó łk i m a ją  
ju ż  n a  sw y m  koncie  sukces - zw yc ięży li w je d -  
ne j z  e d yc ji L ig i  L e c h  P o z n a ń  F o o tb a ll A c a 
dem y. - Pomysł chwycił - my jesteśmy daleko od 
Poznania. Ten głód piłki, ta możliwość poczucia tej 
atmosfery to jest coś. W Pbznaniu dzieci mają to 
na co dzień. U nas jest to trudniejsze - w budżecie 
na przyszły rok w ramach konkursów pieniądze 
są zabezpieczone. Myślę, że zainteresowanie 
nadal będzie - m ó w i w ó jt  g m in y  A le k s a n d e r 
P o d e m sk i. anna kopras-fijołek

ARTUR BORKOWSKI
radny z Chociczy

Początki były pełne obaw. 
Nie wiedzieliśmy, czy uda się 
tę szkółkę otworzyć. Natomiast 

to, co się wydarzyło już podczas 
pierwszego spotkania, przeszło nasze 

najśmielsze oczekiwania.
Zarówno dzieci, jak i ich rodzice są bardzo zado

woleni. Na zajęciach widać, jakie ich pociechy robią 
postępy. Zdecydowanie jest to już inna gra niż na począt
ku treningów. Dzieci są też bogatsze w doświadczenia 
związane z turniejami, szkoleniem. Same widzą, jak 
dużo się już nauczyły.

. Rodzicom bardzo zależy. Pewnie każdy chciałby, 
żeby właśnie jego dziecko w przyszłości stało się tą 
najjaśniejszą gwiazdą. Cieszy nas to, że taka osoba 
może „wypłynąć” właśnie z naszej gminy.

DOMINIK CZAPCZYK
dyrektor LPFA

Współpraca z władzami gminy 
Nowe Miasto jest wzorcowa. 
Dogadujemy się prawie bez słów. 
To dofinansowanie, które gmi

na przekazuje, bardzo pomaga 
w naszej działalności. I myślę, że 

pomaga niejednej rodzinie w decyzji, 
czy postać dziecko na treningi.

10 tys. zł
takie dofinansowanie 

na szkółkę przekazała 
rada gminy

Dzięki dofinansowaniu z budżetu gminy rodzice dzieci z gminy Nowe  
Miasto p łacą 6 9  zł miesięcznie.
Koszt udziału w  zajęciach w Poznaniu wynosi 1 4 9  zł, 
w miejscowościach oddalonych od Poznania o 2 0  km i więcej - 1 19  zł.

http://www.jarocinska.pl
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ZYGMUNT WITKOWIAK
*■ 80 (Poręba)
BOŻENA WOJTKO

[ I- 72 (Kotlin)

ALBINA NAWROCKA
I. 70 (Jarocin) 
HELENA IGNASIAK
I. 88 (Jarocin)

MARIANNA KOKOT
I. 98 (Jarocin) 
MARIAN TOMCZAK
I. 59 (Gizałki)

ROZALIA KOŚCIELNA IRENA WOŹNIAK
I. 86 (Jarocin) I. 86 (Witaszyce)
ROMAN WIŁA
I. 49 (Jarocin)

________  Rodzinom zmarłych składamy wyrazy współczucia ZATRZYMAJ SIĘ
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0 pokój na świecie, szczególnie w ogarniętej wojną 
Syrii modlono się w czasie Warsztatu Pieśni Uwielbienia 
,.Peace&Love", który odbyt się w parafii św. Antoniego 
Padewskiego w Jarocinie.

W trakcie adoracji Najświętszego Sakramentu rozwa
żano m.in. słowa modlitwy św. Franciszka z Asyżu. Ojciec 
Kordian Szwarc wyjaśnił zebranym symbolikę obrazu „Omran, 
anioły są tutaj” , który byt wielokrotnie wyświetlany w czasie 
spotkania w kościele. Stanowi on nawiązanie do znanej ikony 
„Trójca Święta” Andrieja Rublowa. Dzieło amerykańskiej 
malarki Judith Mehr stało się symbolem cierpienia i strachu, 
jakie przechodzą ludzie w pogrążonym w wojnie Aleppo.

Do refleksji i religijnej zadumy zachęcały też utwory 
wykonywane przez uczestników warsztatów muzycznych, 
Które kilka godzin wcześniej we franciszkańskiej parafii

poprowadzili profesjonaliści z Kalisza - dyrygent Jakub 
Tomalak i ksiądz Grzegorz Mączka. W zajęciach oprócz 
jarociniaków wzięli udział też członkowie zaprzyjaźnionej 
scholi „Vox Dei”  z Choeza. Przy organizacji zajęć pomogła 
również Anna Mazurkiewicz, prezeska Towarzystwa Mu
zycznego „Canticum Gaudium” , dzięki której w Jarocinie 
odbywały się już wcześniej podobne inicjatywy.

Na koniec spotkania ojciec Kordian wskazał na moż
liwości pomocy ofiarom wojny w Syrii. Poprosił o to, żeby 
oprócz modlitwy podejmować też konkretne działania -  
pisać listy do prezydenta i premiera z prośbą o pomoc dla 
ofiar wojny, informować innych o sytuacji i wyrażać swoją 
solidarność poprzez udział w takich akcjach jak chociażby 
modlitewne spotkanie w kościele. Istnieje też możliwość 
przekazania pomocy finansowej dla obszarów objętych

wojną. Akcje pomocowe prowadzą m.in. Caritas i Polska 
Akcja Humanitarna. -  Do Polskiego Centrum Pomocy 
Międzynarodowej ostatnio, kilka dni temu pojechał mój 
przyjaciel - Piotr Żyłka, który zdaje na bieżąco relację.
Jest tam kilkunastu Polaków, którzy dają bardzo piękne 
świadectwo miłości chrześcijańskiej - podkreślił francisz
kanin. -Jeżeli chcesz zrobić jakąś akcję informacyjną np. 
w szkole, czy napisać list, to przyjdź do nas. My jesteśmy 
tu na miejscu. Usiądźmy razem, może wymyślimy jakiś 
zupełnie inny sposób pomocy. Jeżeli uważasz, że wszystkie 
działania są daremne i przynoszą tylko krótkotrwały skutek, 
to rób to, co możesz robić zawsze: módl się za Syryjczyków,
0 pokój we wszystkich miejscach, w których panuje wojna
1 niesprawiedliwość.

(Is) •

General poprosił dzieci o modlitwa
U r o c z y s te  p r z y ję c ie  d z ie s ię c iu  

n o w y c h  m in is t r a n tó w  d o  L i t u r g ic z 
nej S łu ż b y  O łta r z a  o ra z  p o ś w ię c e n ie  
n ie d a lik ó w  p o n a d  se tce  d z ie c i,  k tó re  
" '  p rz y s z ły m  r o k u  p r z y s tą p ią  p o  ra z  
P ie rw s z y  d o  K o m u n i i  św . o d b y ło  
?*? w  u r o c z y s to ś ć  N ie p o k a la n e g o  
P o c zę c ia  N a jś w ię ts z e j M a r i i  P a n n y  
Wc fra n c is z k a ń s k ie j p a r a f i i .  -  Maryja 
P°kazuje nam, że Jezus Chrystus może 
Urodzić się tylko w sercu, które jest 
ôlne od wszelkiego grzechu -  p o d -  

K reś lit o jc ie c  p ro b o s z c z  J o e l K o k o t t .
K a z a n ie  w y g ło s i ł  o jc ie c  L e s ła w  

S z y m b o rs k i,  g w a r d ia n  ja r o c iń s k ie 
g o  k la s z to r u ,  k t ó r y  o m ó w i ł  is to tę  
d o g m a tu  o  N ie p o k a la n y m  P o c z ę -  
C,H. - Odpowiedź jest bardzo krótka 
1 Prosta. Polega on na wolności od 
Czechu pierworodnego. Otóż grzech 
Ądama spadł na wszystkich ludzi. 
Każdy przychodzący na świat jest pod 
udadzą księcia ciemności - szatana. 
edyny wyjątek od tego powszechnego 

Prawa uczynił Pan Bóg wobec tej, którą 
Wybrał na matkę Swojego syna. Od 
Qhwilt poczęcia była przeczysta. Była 
îłą w oczach Pana Boga. Zawsze

jaśniała mocą Bożej łaski i wielkości 
- w y ja ś n i ł  f r a n c is z k a n in .  D o d a ł ,  że 
k a ż d y  z w ie r z ą c y c h  p o w in ie n  s ła 
w ić  B o g a  z a  to ,  że  go s tw o rz y ł ,  a le  
i  n ie u s ta n n ie  w s p ó łp r a c o w a ć  z  ła 
s k ą  B o ż ą ,  s z c z e g ó ln ie  w  o b r o n ie  
ż y c ia  p o c z ę te g o . N a  k o n ie c  m s z y  św.

w s z y s tk ie  d z ie c i m o d l i ły  s ię w s p ó ln ie  
w  in te n c j i  p o k o ju .  P ro ś b ę  o  p o d ję c ie  
te g o  d z ie ła  o d  p ie rw s z e j n ie d z ie l i  
A d w e n tu  s k ie ro w a ł d o  n a jm ło d s z y c h  
o jc ie c  M ic h a e l  P e r ry  -  g e n e ra ł Z a 
k o n u  B ra c i M n ie js z y c h .

(Is)
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Serdecznie dziękujemy wszystkim, którzy uczestniczyli 

w ostatniej drodze

ś. tp .
JERZEGO RYFY

rodzinie, przyjaciołom, sąsiadom, lekarzowi Pani Iwonie 
Ulatowskiej, delegacjom: OTL Jarocin, „Polwos”,

Kołu Łowieckiemu nr 24 „Szarak” w Kotlinie 
oraz firmie pogrzebowej „Jezierski”

Pogrążona w smutku 
żona z rodziną

J

Serdeczne podziękowanie za okazane współczucie, złożone 
wieńce i kwiaty, zamówione intencje mszalne, za liczny udział 

delegacjom, rodzinie, sąsiadom, znajomym i przyjaciołom 
w uroczystości pogrzebowej naszej kochanej 

mamy, teściowej, babci i prababci

ś. tp-
HELENY IGNASIAK

składają 
dzieci z rodzinami

J

ł ir tC J W e tO W IA  OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

w w w . j e z i e r s k i s c . p l

^  DYŻUR 
CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI OD NAS... JSSfSSLi Ml wKOMPLEKSOWA pnM U lk l
OFERTA USLUC r u m rm i
CMERTARNO

POCRZlBOWrCM

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ
6 3 -2 0 0  J a r o c in ,  u l .  S z p ita ln a  4  

Biuro obsługi klienta czynne o d  8 .0 0  do 1 7 .0 0  
iftel: k o i ) i . ł5 0 9 / 6 6 0 - <) 4 S . tc m ło d o h o \Y V ,5 0 () / 3 2 0 - l  21

NAJTAŃSZE USŁUGI P

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul. Moniuszki lOa 
tel (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17.00 
całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNA OBSŁUGĘ

U

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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ORGANIZUJEMY WESELA
WARIANTY CENOWE. I * 140 ZŁ II -160 ZŁ III -180 ZŁ /  OSOBA
oraz wszelkie imprezy okolicznościowe

r
l © I f
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Hotel Park Restauracja w Klęce
Rezerwacje tel. 61287 35 80 f j  Hotel Park Klęka
Jan Raczkiewicz - 606 370 089, Katarzyna Szymkowiak - 500114135
e-mail: hotelkleka@gmail.com

GARAŻE BLASZANE 
- WZMOCNIONE 

BRAMY GARAŻOWE 
KOJCE DLA PSÓW

PRODUCENT
(65) 537-81-20. (61) 610-13-39,509-038-426

1 POSZUKUJEMY PRACOW

SPAWACZ

/NIKÓW NA STANOWISKA:

PIACOWNM DO PIASKOWANIA 
KONSTRUKCJI STALOWYCHOSOBA 00 PRAC WYKOŃCZENIOWYCH 

KOTŁÓW C.O. 0PB1AT0R PLAZMY 
(OFERUJEMY SZKOLENIE)PRACOWNIK PRODUKCJI

MAGAZYNIER OPERATOR PRASY KRAWĘDZIOWEJ 
(OFERUJEMY SZKOlfNE)KIEROWCA KATO.

1 Żerków ul. Kolejowa 18, tel. 62 740-31-12, biuro@bktrade.pl |

W* DEKA
BIURO HANDLOWE: ul D^rwskttgu 16,63-200 Jarocin 
tel. (62) 505-25-60, fdeka@tten.pl, www.deka-jafoctn.pl

RATY, PROMOCJE 
B E Z P L A T N Y ^ k

*  _  s s V H U T »
POMIAR

NAJWYŻSZA KLASA A
t l  ZNUDŹ NAS” '  FUH DEKA OGRODZENIA. BRAMY. OKNA. DRZWI

m m u z m m m iia m ,
a  a  m ii $ z c  u  d  a n  s

MASZYNY 00  SZYCIA, HAFCIARKI 
SPRZĘT PRASOWALNICZY i  
AKCESORIA 
DO SZYCIA I HAFTU

SPRZEDAŻ NAPRAWA d*
PRZEGLĄDY TECHNICZNE 
DORADZTWO I WYPOSAŻANIE 
PRACOWNI KRAWIECKICH
(pomoc przy założeniu działalności gospodarczej)

Tel. 602 /128-512

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

D R E W N A

O P A Ł O W E G O
STANOS Sp. z o.o.

Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 
. tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073 J '

2UJCC
sO<Z
Q

O
0
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<

O
CCa.

ZEWNĘTRZNEGO LABORATORIUM

B L O C Z K I
FUNDAMENTOWE

B-6 “12", B-6 “14”
DOWÓZ I ROZŁADUNEK

• DEKLARACJE JAKOŚCI •  ATESTY •

PPH "DAKAR", WIECZYN 26a 
te l./fax: (62 ) 741 6 8  37 

kom. 6 0 2  713  2 7 9  
oraz 6 0 4  2 6 5  4 3 5  

e-m ail: dakarbet@ wp.pl
•WARUNKI PŁATNOŚCI DO UZGODNIENIA*

AGR0BEX
F i r m a  A G R O B E X  z a t r u d n i :

FIRM Y PO D W YKO N AW CZE  
W S Z Y S T K IC H  B R A N Ż

n a  b u d o w y

z l o k a l i z o w a n e  w j a r o c i n i e

I n f o r m a c j e  p o d  n u m e r e m  t e l e f o n u :

6 6 4  9 2 9  8 4 3
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http://www.jarocinska.pl
mailto:hotelkleka@gmail.com
mailto:biuro@bktrade.pl
mailto:fdeka@tten.pl
http://www.deka-jafoctn.pl
mailto:dakarbet@wp.pl
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NAJTAŃSZA
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

m

Tel. 517 817  208

G A R A Ż E  B l a s z a n e  B R A M Y  G a r a ż o w e  
K O J C E  d l a  P s ó w  W i a t y  K o n t e n e r y

N ajn iższe  m m  
Różne w ym ia ry  
D ogodne
T ra n sp o rt i m on taż  

c a ły  K R A J
■ P i i  S

w w w .k o n s ta l-g a r a z e .p l
6 1 -8 1 2 -5 4 -6 9  6 2 -5 8 6 -0 7 -8 3  6 3 -2 7 8 -6 2 -2 5  5 0 9 -5 7 4 -6 4 4  
6 5 -6 1 9 -3 4 -1 5  6 3 -2 2 0 -2 6 -4 6  6 8 -4 19 -0 3 -3 9  5 0 9 -0 5 8 -3 8 8

O KNA I D R Z W I PCV p r o f i l  -
A LU PLA ST 5 - i  6 -k o m o ro w e  1
-  d r z w i  z e w n ę t r z n e ,  b r a m y  g a r a ż o w e
- r o le t y  z e w . a lu m in io w e  i w e w .  t k a n in o w e
- ż a lu z je  p io n o w e  i p o z io m e  /  /  i  N.
-  m o s k i t i e r y ,  p a r a p e ty  /  /
WITASZYCZKI 36a A C j L /
tel. (62) 7 4 0 -1 9 -2 2 , 5 0 6 /5 8 5 -7 5 1

M O N T A Ż .  P O M I A R .  T R A N S P O R T  - G R A T I S !

CENTRUM MONITORINGU

D C H R D N A TIGER SECURITY JARDCIN

w w w . t i g B r - s e c u r i t y . p l

tel.: (G2) 74719 29 kom.: GB4 069 GG7 
G3-200 Jarocin, ul. Podchorążych 2a

MOCNA papa 
zgrzew alna

4 2  z ł
EKO PV250 S52 - 5m2

z g rz e w a ln a  -V60 S30
rolka 10 m2 już od 3 9 ,  oo
100%  m o d y fik o w a n a  SBS 
PO LO  PV250 S52 A Q  n n
rolka 5 m2 tylko
tra d y c y jn a  W /400 A C
rolka 15 m2 tylko H ‘° ’uu
M asa d o  iz o la c ji d a c h ó w  
D Y S P E R B E X  0 7
wiaderko 20 kg ^  1
S P R A W D Ź  IN N E  P R O M O C J E

Prom ocja do 3 0  lipca 2 0 1 6  r.

IZ O L A C J A  -  J A R O C IN  S .A .
S K L E P  F IR M O W Y  

J a ro c in , ul. P o zn a ń s k a  24  
te l. 0 6 2  7 47 -0 4 -7 1

Autoryzowany Dealer
SPRZEDAŻ SERW IS
Jarocin, ul. Maratońska 1, tel. 531-014-100

P Ł O T Y
B R A M Y
K O T ŁY

P U P H
STAL WŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
WILKOWYJA 

Tel. 503 /670-611

Z A K Ł A D
K A M I E N I A R S K I

Z. Tomczak
N o w e  M ia s to  n . W a r tą  

u l.  Ś re m s k a  5 
te l .  ( 6 1 )  2 8 7 - 4 4 - 6 1  

te l .  k o m . 6 0 1 / 7 8 7 - 6 2 0

o fe ru je :
■  płyty granitowe 

z całego świata
■  nagrobki (granit, lastriko)
■  parapety, schody, blaty, 

płytki
■  liternictwo
■  tablice nagrobkowe
■  elementy granitowe 

wg własnego projektu
■  kostka granitowa

([)c y c o c (A f- t o  p i ę k n o ,  k t ó r e  t w o r z y m y  d l a  P a ń s t w a  i  p i e l ę g n u j e m y  p r z e z  l a t a . . .

M i j a  k o l e j n y  r o k  w s p ó ł p r a c y  i  p a r t n e r s k i c h  r e l a c j i  z  n a s z y m i  k l i e n t a m i .  

P l a n u j e m y  j u ż  s e z o n  2 0 1 7  l i c z ą c  n a  k o l e j n e  u d a n e  p r z e d s i ę w z i ę c i a .

^ z a  3>0 lat-■ pctt̂ iopui jzęccj jnac#  — ----------------------  ---------------------------- ------------ --------------—

CuHfrtG- 'fttyicztzb. jPioti.'
o utocz.

Z ie lo n i

TEL. 5 0 9  317 723 
WWW.ZIELONY-ZAKATEK.EU

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

http://www.jarocinska.pl
http://www.konstal-garaze.pl
http://www.tigBr-security.pl
http://WWW.ZIELONY-ZAKATEK.EU
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Czuje sie oszukany, 
ale szczęśliwy

W takiej koszulce lekkoatleta 
promował w Australii nasze firmy

M ie s z k a n ie c  J a ro c in a  (6 3 1 .) w ie le  
m ie s ię c y  p r z y g o to w y w a ł s ię  d o  z a 
w o d ó w , a le  m im o  d o b ry c h  w y n ik ó w , 
c z u je  n ie d o s y t.

Bieg na przetarcie
J a n  T o m c z a k  w a lk ę  o  m e d a le  

ro z p o c z ą ł o d  s p r in tu .  - W ogóle się 
nie denerwowałem. Traktowałem ten 
start jako fazę przejściową przed sko
kiem w dal. Trenując na jarocińskim 
stadionie, biegałem 60 metrów, żeby 
przygotować się właśnie do skoku w dal, 
ale stwierdziłem, że nic nie szkodzi, żeby 
zgłosić się dojeszcze jednej konkurencji 
i wybrałem bieg na 100 metrów -  w y 
ja ś n ia  le k k o a t le ta .

D o  6 0 . m e t r a  w s z y s c y  b ie g l i  
p ra w ie  ró w n o .  D o p ie r o  w  k o ń c ó w 
ce c z o łó w k a  o d s k o c z y ła , a T o m c z a k  
n ie  w y t r z y m a ł s p r in te rs k ie g o  te m p a  
i z o s ta ł z  ty łu .  -  Dobiegłem jako piąty, 
co nie pozwoliło mi wejść do półfinału 
- t łu m a c z y  le k k o a t le ta . -  Wyniki in
nych biegaczy były szokujące. Zawodnik 
startujący w kategorii wiekowej 65-70 
przebiegł setkę w  12,02 sekundy - d o 
d a je  p e łe n  u z n a n ia .

Z sędziami nie wygrasz
K ie d y  p r z y s z e d ł  d z i e ń  s t a r t u  

w  s k o k u  w  d a l,  J a n  T o m c z a k  m y ś la ł 
ty lk o  o  je d n y m . - Jechałem po medal. 
Niestety, nie udało mi się go zdobyć. 
Kolega-sportowiec z Lublina powiedział 
mi: „Kangury cię załatwiły” - w s p o m in a  
s p o r to w ie c . - Było sześć skoczni i rów
noległe odbywały się na nich konkursy. 
Okazało się, że nie wszystkie miały belki 
z paskiem plasteliny, na którym odciska 
się but, kiedy spali się skok. Niektóre 
były plastikowe, co utrudniało pracę 
sędziemu. Ja skakałem właśnie na takiej 
z plastikową belką - in fo rm u je .

J a ro c iń s k i le k k o a t le ta  c h c ia ł s ię 
w y k łó c a ć  o  w y n ik ,  a le  n ie  z n a ł a n g ie l
s k ie g o  i t r u d n o  b y ło  m u  s ię  d o g a d a ć  
z  a r b i t r a m i .  - Jeden z zawodników, 
któremu sędzia nie uznał skoku, wziął 
miarę i zmierzył odległość. Okazało się, 
że miał rację i próba była prawidło
wa. Protest został uznany - o p o w ia d a  
w e te ra n . - On skakał po mnie, a gdy
bym wcześniej to widział, zrobiłbym 
tak samo. Po swoim skoku poszedłem 
rozmawiać z sędzią głównym, a jego 

' pomocnik w tym czasie zagrabił pia
skownicę i nie było czego sprawdzać. 
Zostałem na lodzie i nie wszedłem 
do finału. Dopiero na końcu razem 
z kolegami zrozumieliśmy, w czym był 
problem. Sędzia chciał, żeby medal 
zdobył Australijczyk i tak też się stało. 
Wszystkim, którzy daleko skakali, nie 
zaliczano prób - d o d a je  ro z c z a ro w a n y .

- Z jednej strony jestem zadowolony 
z tego wyniku i 9. miejsca, ale z drugiej 
mam uraz, bo wiedziałem, po co jadę. 
Było mi bardzo przykro, że tak się stało. 
Chociaż można też spojrzeć na to inaczej. 
Żaden lekkoatleta z naszego terenu nie 
zaszedł na wielkiej imprezie tak date-

J Dziewiąte miejsce 
w skoku w dal 
i ćwierćfinał w biegu na 
100 metrów to wyniki
Jana Tomczaka podczas

/
Mistrzostw Świata 
Weteranów w Lekkiej 
Atletyce, które odbyły się 
w australijskim Perth.

ok. 9 .
kosztowała wyprawa do Australii 
na Lekkoatletyczne Mistrzostwa 
Świata Weteranów

Z t

Jan Tomczak 
podczas jednej 
z prób skoku 
w dal

ko, jak ja - w y ja ś n ia  w e te ra n . - Mimo 
wszystko, jestem zadowolony ze startów. 
Zresztą prezes Polskiego Związku Wete
ranów Lekkiej Atletyki powiedział mi po 
konkurencji skoku w dal: „Czym ty się, 
chłopie, martwisz ? Tu tylu ludzi startuje, 
niektórzy jeżdżą 20 lat, a ty w debiu
cie zająłeś 9. miejsce. Każdy wziąłby je 
w ciemno" - w s p o m in a  z a w o d n ik .

Życie w Australii
J a n  T o m c z a k  s p ę d z ił w  k ra ju  k a n 

g u ró w  d w a  ty g o d n ie , p o d c z a s  k tó ry c h

m ia ł m n ó s tw o  c z a s u  n a  z w ie d z a n ie . 
P r z e je c h a ł P e r th  w z d ł u ż  i w s z e rz .
-  Dwa tygodnie w tym mieście pozwoliło 
mi tut zobaczenie praktycznie wszyst
kiego. Oprowadzała nas miejscowa 
Polonia i zjechaliśmy chyba z tysiąc 
kilometrów. Mogłem sobie na to po
zwolić, bo na starty zarezerwowane 
miałem tylko dwa dni. Pozostały czas 
wykorzystałem więc, jak chciałem
-  o p o w ia d a .

- W Australii są przepiękne miasta. 
Wieżowce robią ogromne wrażenie.

Wszędzie jest tylko szkło i aluminium. 
Mam bardzo dużo wspomnień, zdjęć, 
filmów. Perth jest piękne i zrobiło na 
mnie duże wrażenie - o p is u je  s p o r to -  
w ie c -w e te ra n .

T o  n ie  b y ło  je d y n e  m ia s to ,  k tó re  
m ia ł o k a z ję  z o b a c z y ć . -  Najpiękniejsze 
jest chyba Melbourne. Tam mieszka 
mój chrześniak, który zasponsorowal 
mi przelot. Żeby przejechać cale miasto 
z jednego krańca na drugi, trzeba po
konać 45 km. Jest po prostu ogromne 
-  d o d a je .

Gdyby nie przyjaciele...
J a n  T o m c z a k  w ie , że  g d y b y  n ie  

p o m o c  f in a n s o w a  p r z y ja c ió ł  i s p o n 
s o ró w , je g o  s ta r t  w  A u s t r a l i i  n ig d y  n ie  
d o s z e d łb y  d o  s k u tk u . -  Trudno ubrać 
mi wdzięczność w słowa i myślę, że 
w takich sytuacjach proste „dziękuję” 
zawiera wszystko, co chciałbym wyrazić. 
Dziękuję też burmistrzowi Koźmina 
Wlkp., który dołączył do grona spon
sorów w ostatniej chwili i przyczynił się 
do mojego wyjazdu - m ó w i le k k o a tle ta .

Nasze firmy znają już 
w Australii

M ie s z k a n ie c  J a ro c in a  p rz e z  p rz y 
p a d e k  z a c z ą ł n a w e t p ro m o w a ć  ty c h , 
k tó rz y  w s p a r li je g o  w y s tę p  w  m is t rz o 
s tw a c h  ś w ia ta . -  Gdy szedłem w ko
szulce z logami firm, podeszła do mnie 
pewna pani i przedstawiła się, że jest 
z Polskiej Izby Handlowej w Australii. 
Zapytała, co to załoga. Powiedziałem, 
że to sponsorzy mojego wyjazdu. Spyta
ła, czy mógłbym ją z nimi skontaktować, 
żeby nawiązać kontakty gospodarcze. 
Oczywiście wręczyłem jej wizytówki
-  o p o w ia d a  T o m c z a k .

N a  ra z ie  n ie  w ia d o m o ,  c z y  u d a ło  
s ię n a w ią z a ć  n o w e  re la c je  b iz n e s o w e  
i c z y  p ro d u k ty  z  J a ro c in a  b ę d ą  s p rz e 
d a w a n e  n a  a n ty p o d a c h .

Obiecał, że mi się 
zrewanżuje

O p ró c z  z n a jo m o ś c i b iz n e s o w y c h , 
le k k o a t le ta  z a w ią z a ł te ż  p r z y ja ź n ie  
c z y s to  s p o r to w e . - Poznałem bardzo 
sympatycznego Australijczyka. Biegł 
ze mną na 100 metrów, a kiedy które

goś dnia siedziałem pod stadionem 
i czekałem na autobus, podszedł 

do mnie i zaczął coś mówić po 
angielsku. Nic nie rozumia

łem, ale po chwili poja
wił się jeden z moich 
kolegów i zaczął tłu
maczyć - o p o w ia d a  
T o m c z a k .

- Byl ostatni, ale 
zapowiedział, że 

w Maladze ( w  2 0 1 8  
ro k u  - p rz y p . re d .)  na pewno będzie 
przede mną. Odpowiedziałem mu, że 
w Maladze będę biegał 100 metrów 
tak, jak teraz 60, więc będzie mu ciężko
- ś m ie je  s ię  n a s z  re p re z e n ta n t .

P od czas  ty c h  z a w o d ó w , le k k o a tle 
ta  z  J a ro c in a  b ę d z ie  m ó g ł s ta r to w a ć  
w  n o w e j k a te g o r i i  w ie k o w e j d o  65  
la t .  -  Będę wtedy najmłodszy w mojej 
grupie, a przewaga trzech czy czterech 
lat nad rywalami to w tym wieku bardzo 
dużo - d o d a je .

Przygotowania czas zacząć
J a n  T o m c z a k  p o  p o w ro c ie  z  A u 

s t r a l i i  n ie  o d p o c z y w a ł  z b y t  d łu g o  
i ju ż  w r ó c i ł  d o  tre n in g ó w . - Przygo
towuję się do kolejnych startów. Na 
razie chodzę na siłownię, a od stycz
nia będę wprowadzał odpowiednie 
ćwiczenia. Z podobnych korzystał 
mój syn, który jako reprezentant Pol
ski startował w trójskoku - w y ja ś n ia  
w e te ra n .

N a jb liż s z e  z a w o d y  cz e k a ją  g o  ju ż  
w  m a rc u .  B ę d ą  t o  h a lo w e  m is t r z o 
s tw a  P o ls k i.  -  Tym razem na pewno 
wrócę z medalem. Jestem tego pewien
- z a rz e k a  s ię  ja r o c iń s k i  le k k o a t le ta . 
M a r z y  m u  s ię  ta k ż e  k o le jn y  d a le k i 
w y ja z d .  -  W kwietniu chcę lecieć na 
taki odpowiednik igrzysk olimpijskich, 
ale dla weteranów. Zawody odbędą się 
w Auckland w Nowej Zelandii. Mam 
nadzieję, że uda mi się zdobyć sponso
rów -  m ó w i T o m c z a k .

P rz e d  n im  je s z c z e  lip c o w e  M i 
s trz o s tw a  E u ro p y  w  A a rc h u s  w  D a n i,  
a  w  2 0 1 8  H a lo w e  M is t rz o s tw a  Ś w ia ta  
w  T o ru n iu  o ra z  ic h  o d p o w ie d n ik  n a  
s ta d io n ie  w  h is z p a ń s k ie j M a la d z e .

(seb)

http://www.jarocinska.pl
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UKS-u „Przełaj" 
Żerków podczas 
turnieju w Kaliszu

Ż erkó w  w y g ra ł 
o pół punktu

D u ż y m  sukcesem  U K S -u  „P rz e 
ła j ”  Ż e rk ó w  z a k o ń c z y ! s ię  H a lo w y  
W ie lo m e c z  M ia s t  w  L e k k ie j A tle ty c e  
w  k a te g o r i i m ło d z ik a .  W  z a w o d a c h  
ro z e g ra n y c h  w  K a lis z u  w y s ta r to w a li 
s p o r to w c y  z  P o z n a n ia ,  O s t r o w a  
W lk p . .  P le szew a , Ś ro d y  W lk p . ,  Ż e r 
k o w a  i K a lis z a .

W  s i ln ie  o b s a d z o n y m  tu r n ie 

j u  m ło d z i  s p o r to w c y  z  n a s z e g o  
te re n u  w y g r a l i  p u n k ta c ję  d r u ż y 
n o w ą , w y p rz e d z a ją c  r ó w ie ś n ik ó w  
z  P le s z e w a  o  p ó l p u n k tu .  Z a w o d 
n ic y  U K S - u  „ P r z e ła j”  Ż e rk ó w  in 
d y w id u a ln ie  z d o b y l i  14  m e d a l i  
(4  z ło te ,  5 s re b rn y c h  i ty le  s a m o  
b rą z o w y c h ) .

(seb)

WYNIKI ZAWODNIKÓW Z ŻERKOWA

ZŁOTY MEDAL
•  Agnieszka Wypychowska • chód 
na 1.000 m •  Kacper Wieruszewski
- bieg na 300 m * Nikodem Nowak
- skok wzwyż •  Dawid Urbaniak, 
Łukasz Łysiak. Nikodem Nowak 
i Kacper Wieruszewski - sztafeta 
4x200 m

SREBRNY MEDAL 
•  Dawid Aleksandrowicz - chód na 
1.000 m * Michał Stawicki - bieg 
na 60 m przez plotki 'Łukasz Łysiak 
-  bieg na 300 m •  Korneliusz 
Jacoszek - bieg na 600 m * Szymon 
Juszczak - skok w dal

BRĄZOWY MEDAL
• Sandra Grodzka -  bieg na 60 m 
przez plotki 'Sandra Grodzka -  skok 
w dal • Szymon Konopielko -  bieg 
na 60 m przez plotki •  Kacper Wie
ruszewski - skok w dal •  Joanna 
Pawlaczyk, Martyna Andrzejewska, 
Angelika Jankowska i Sandra 
Grodzka -  sztafeta 4x200 m

KLASYFIKACJA KOŃCOWA
I. Żerków 151,5 pkt. III. Środa Wlkp. 139,5 pkt. V. Ostrów Wlkp. 82 pkt
II. Pleszew 151 pk t IV. Kalisz 109 pkt. VI. Poznań 32 pkt.

Awansowali 
do wielkopolskiego 
finało

D u ż y m  s u kc e s e m  z a k o ń c z y ły  się 
d la  n a s z y c h  re p re z e n ta n tó w  z a w o 
d y  b a d m in to n o w e  w  P rz e ź m ie ro w ie . 
D z ie w c z ę ta  i c h ło p c y  ze  S z k o ły  P o d 
s ta w o w e j n r  2  w  J a ro c in ie  w y g r a l i  
r y w a liz a c ję  w  F in a le  R e jo n u  P o z n a ń  
T e re n  W s c h ó d  i  a w a n s o w a li d o  d a l
s z y c h  ro z g ry w e k .

(seb)

Wyniki dziewcząt:
SP 2 Jarocin -  SSP Kaczanowo 3:0 
SP 2 Jarocin-SP 2 Luboń 3:1
SP 2 Jarocin - SP Przeźmierowo 3:2 
SP 2 Jarocin - 2S Targowa Górka 2:3

Wyniki chłopców:
SP 1 Puszczykowo -  SP 2 Jarocin 0:3 
SP Dolsk-SP 2 Jarocin 0:3
SP 2 Jarocin - SSP Kaczanowo 3:0 
SP 2 Jarocin - SP Radzewo 3:0
SP 2 Jarocin - ZS Targowa Górka 3:1

■ Szkolą
i Podstawową nr 2 
|  reprezentowali:

# Marta Kurzawa 
~ Aneta Olejniczak
i  Martyna Antoniewicz 
ł  Kacper Urbaniak
*  Wiktor Mąka

**> *

Reprezentacja „dwójki" w Przeźmierowie

B ork iew icz  
p o b ił  trz y  

rek o rd y  
i w y s tą p ił 

w  te lew izji

Andrzej Borkiewicz z medalem 
„Poznań Weightlifting Challenge" 

po ustanowieniu nowych 
rekordów Polski

B a rd z o  u d a n y  s ta r t  w  z a w o 
d a c h  P o z n a ń  W e ig h t l i f t in g  C h a l
le n g e  z a lic z y ! A n d rz e j B o rk ie w ic z . 
W e te ra n  w  p o d n o s z e n iu  c ię ż a ró w  
z  T a rz e c  p o p r a w i ł  r e k o rd y  k ra ju  
o  k i lo g r a m  z a r ó w n o  w  r w a n iu  
(5 7  k g ) ,  ja k  i p o d rz u c ie  (5 9  k g ) , 
c o  w  d w u b o ju  o l im p i js k im  d a ło  

| ró w n ie ż  re k o rd  (1 1 6  k g ) .
A n d r z e j B o rk ie w ic z  s ta r tu je  

w  ty m  ro k u  w  V I I I  g ru p ie  w ie k o 
w e j (p o w y ż e j 7 0  la t )  i  w  k a te g o r i i 
6 9  k g , w  k tó re j n ie  m a  s o b ie  r ó w 

n y c h .  P o  z m ia n ie  k a te g o r i i  je s t  
n a jm ło d s z y  i p o p ra w ia  w s z y s tk ie  
d o ty c h c z a s o w e  w y n ik i  u z y s k a n e  
w  P o lsce .

S ta r t  n a u c z y c ie la  i  t r e n e r a  
z  Z e s p o łu  S z k ó ł P r z y r o d n ic z o -  
B iz n e s o w y c h  w  T a rc a c h  t r a n s m i
to w a ł p o z n a ń s k i o d d z ia ł T e le w iz ji 
P o ls k ie j,  a  n o w y  re k o rd z is ta  o p o 
w ie d z ia ł n a  a n te n ie  o  p o d n o s z e n iu  
c ię ż a ró w  w  s z k o le  i  s w o ic h  s ta r 
ta c h  w  w ie lu  k ra ja c h  ś w ia ta .

(seb)

t  M  GAZITA ■ W<-Jarocińska
Nakład: do 8 .500  egz. I S S N  1 2 3 0 - 8 5 1 X

ADRES REDAKCJI
63-200 Jarocin, ul. Kasprzaka la 
tel./fax (62) 747-37-60, 747-15-31 
e-maih redakcja@jarocinska.pl 
www.jarocinska.pl

R ED A K TO R  N A C ZE LN Y
Anna Legowicz-Gogotkiewicz, a.gogolkiewicz@jarocinska.pl

S E K R E TA R Z RED AKC JI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl

R ED A G U JE ZES PÓ Ł:
Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijołek,
Beata Frąckowiak-Piotrowicz, Bartosz Nawrocki,
Aleksandra Pilarczyk, Piotr Piotrowicz, Elżbieta Rzepczyk,
Lidia Sokowicz, Przemysław Szeszuła. Sebastian Matyszczak

W S P Ó ŁP R A C U JĄ :
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek Tomczak, 
Paweł Witwicki

G R A FIK A , S K Ł A D  I Ł A M A N IE
(62) 749-86-46
Dariusz Fijołek, d.fijolek@jarocinska.pl 
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b.piotrowicz@jarocinska.pl 
Barbara Dzierla, b.dzierla@jarocinska.pl 
Łukasz Zięciak, l.zieciak@jarocinska.pl 
Szymon Mofina, s.mofina@jarocinska.pl

D Z IA Ł  R E K LA M Y
tel. (62) 747-47-47
Artur Antczak (508/318-922)
a.antczak@jarocinska.pl
Angelika Włodarczyk (509/082-772)
a. wlodarczyk@jarocinska. pl
Paulina Horbacz

Czytaj nas. też ma;- facefccok com/GazetaJarocr^ka

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(6 2 )332 -20 -33 . 500/191-014

B IU R O  O G ŁO S ZEŃ
Jarocin, ul, Kilińskiego 1 (wejście od al Niepodległości), tel. (62) 505-30-00 
czynne w poniedziałki 8 .00 - 16.00

P U N K T Y  P R Z Y JM O W A N IA  O G ŁO S ZEŃ
Jaraczew o, ul. Kaliska 4A, tel. (62) 740-80-68
K otlin , Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG
N o w e M iasto , ul. Poznańska 40, tel. (61) 287-43-78
Żerków , Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (62) 740-31-31

A D M IN IS T R A C J A : Justyna Kurzawa, tel. (62) 749-86-40

KO LPO R TA Ż: Jarosław Jerzyński, tel. (62) 749-86-40

D R U K : Drukarnia AGORA S.A., 64-920 Piła, ul. Krzywa 35

W Y D A W C A
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o. 
Jarocin, ul. Kasprzaka la

P R E Z E S  W Y D A W N IC T W A
Piotr Piotrowicz

S E K R ETA R IA T
Karolina Piechalak (62) 747-15-31 
k. piechalak@jarocinska pl

Anonimów nie publikujemy. Materiałów nie zamówionych 
nie zwracamy Zastrzegamy sobie prawo skracania i adi
ustacji tekstów oraz zmiany ich tytułów. Wykorzystanie 
i rozpowszechnianie redakcyjnych materiałów publicystyc
znych wymaga zgody wydawcy.

P R E N U M E R A T A  
R E A LIZO W A N A  
P R Z E Z  R U C H  S .A . *
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www. prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-maiL pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub 
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klienta 
pod numerem: 801 800 803 
lub 22  717 59 59 - czynne 
w godzinach 7.00 - 18.00. 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.

Dzieci walczyły z rodzicami
N ie c o d z ie n n y  tre n in g  z o rg a n iz o w a li 

d la  s w o ic h  p o d o p ie c z n y c h  in s tru k to rz y  
Ip p o n u  J a ro c in . M ło d z i  ju d o c y  ć w ic z y li 
ty m  ra z e m  z ro d z ic a m i.  - Przygotowali
śmy dla nich różne ćwiczenia i konkuren- 

I  cje, ale najciekawsze byty walki w parte- 
k rze i nauka rzutów - m ó w i A le k s a n d ra  
|  G ry g ie l ,  t r e n e r k a ju d o .  
g  T o  ju ż  d r u g i ta k i  t r e n in g  w  h is to r i i

k lu b u .  U b ie g ło ro c z n y  ta k ż e  z g r o m a 
d z i ł  s p o r o  z a in te re s o w a n y c h .  -  Tym 
razem przyszło ponad 40 osób, co - jak 
na możliwości naszej sali - jest bardzo 
dużo. Oprócz zawodników i rodziców na 
nasz trening przyszio też rodzeństwo mło
dych judoków. Było wesoło, świątecznie 
i rodzinnie -  d o d a je .

(seb)
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Złotka i Ali Stars najlepsi wśród absolwentów7 * '  WIEŚCI 
E  Z JAROTY

T

Danielak wrócił do 
Jarocina

Z a k o ń c z y !  s ię  t r z e c i i z a ra z e m  
o s ta tn i  t u r n ie j  u n ih o k e ja  z  o k a z j i  
2 0 - le c ia  U K S - u  K o t l in .  T y m  ra z e m  
w  s a li s p o r to w e j ta m te js z e g o  g im n a 
z ju m  ry w a liz o w a li a b s o lw e n c i s z k o ły  
w  k a te g o r ia c h  d z ie w c z ą t i  c h ło p c ó w .

N a jle p s z y m  k o b ie c y m  z e s p o łe m  
b y ły  Z ło tk a , k tó re  pew n ie  w y g ra ły  swoje 
m ecze. D la  c h ło p c ó w  s tw o rz o n o  d w ie  
g ru p y , b o  z g ło s i ło  s ię aż  sześć d ru ż y n . 
W  na jlepsze j fo rm ie  te go  d n ia  b y li Z ło c i 
C h ło p c y  i  A l i  S ta rs , z a jm u ją c  p ie rw sze

m ie js c a  w  s w o ic h  g ru p a c h . D o  f in a łu  
d o s z li c i d ru d zy . P o k o n a li 4 :3  F lo o rb a ll 
T e a m  - z e sp ó l, z  k tó ry m  m ie rz y l i się 
w  fa z ie  g ru p o w e j. W te d y  ró w n ie ż  b y l i  
g ó rą  w y g ry w a ją c  1:0.

Z w ie ń cze n ie m  o b c h o d ó w  b y ło  w ie 

lo p o k o le n io w e  s p o tk a n ie  in te g ra c ji 
u n ih o k e is tó w  w  G r i l l  B a rz e  „G ó rs ł 
w  K o t lin ie .  N ie  z a b ra k ło  to r tu  jub il 
u szo w e g o , s z a m p a n a  i w sp o m n ie ń , 
s z k o ln y c h  la t.

(SI

Jeden z najlepszych młodych 
piłkarzy w historii Jaroty Jarocin, 
a zarazem jej wychowanek - Karol 
Danielak odwiedził Zespół Szkół 
Ogólnokształcących w Jarocinie.

Zawodnik Chrobrego Głogów 
(I liga) spotkał się z młodszymi 
kolegami, którzy tłumnie przyszli 
do szkolnej auli. - Bardzo dobrze 
wspominam czas spędzony w LO. 
Przez te trzy la ta dużo się na
uczyłem - powiedział w rozmowie 
z klubową telewizją 25-latek.

Piłkarz zdradził uczestnikom 
spotkania, że chciałby zakończyć 
karierę w Jaracie. - Każdy piłkarz, 
który wychowuje się w jakim ś k lu 
bie, chce tam skończyć karierę. Ze 
mną je s t podobnie. I n ie dlatego, 
że wszyscy tak mówią, ale po pro 
stu tak czuję - dodał.

Karol Danielak w 2015 raku trafił 
do Pogoni Szczecin i przez pewien 
czas grał w ekstraklasie. Później 
został wypożyczony do Zawiszy 
Bydgoszcz, a latem 2016 roku 
wrócił do Chrobrego Głogów, dla 
którego strzelił w tym sezonie dwa 
gole i zaliczył trzy asysty.

Jarota ma 
swój sklep i i

Koszulki meczowe, czapki, 
kubki i długopisy z emblematami 
klubu mogą od niedawna kupić 
sympatycy JKS-u. Sklep interne
towy to jedyne miejsce, w którym 
można nabyć replikę oficjalnej ko
szulki. Władze klubu zapowiadają, 
że w przyszłym roku powiększą 
asortyment żófto-niebiesko-czer- 
wonych gadżetów.

Akademia 
z prezentami

Po ubiegłotygodniowym zakoń
czeniu rundy i spotkaniu wigilijnym 
dla piłkarzy seniorskiej drużyny oraz 
juniora starszego, przyszedł czas na 
podsumowanie pracy młodszych 
grup. - Serce rośnie, ja k  patrzę  
na to wydarzenie, bo jesteśm y  
jedną wielką rodziną - powiedział 
do młodych adeptów piłki nożnej 
Hubert Bachórz, prezes Jaroty. 
Szef klubu wręczył młodym za
wodnikom dyplomy i prezenty 
świąteczne.

Przyszli piłkarze ledwie po
mieścili się w sali konferencyjnej. 
- Dążymy do tego, żeby być na j
lepszą szkółką piłkarską w Jaro
c in ie  - oznajmił Piotr Garbarek, 
koordynator akademii.

(seb)

O G Ł O S Z E N I E

£eśniemcu
wikp. i

l ó i l i  i l l M y  (biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE 
KOSTKA BRUKOWA!
PROMOCYJNE CENY!

OPAŁ KLINKIER
Czynne w  godz. 7 .00 -1 7 .0 0

. kom. 600-600-199

Król strzelców
Karolina Woźniak (Pokemony) - 4 bramki i 1 asysta 
Piotr Woźniak (Ali Stars) - 7 bramek i 3 asysty 
Najlepszy bramkarz 
Aleksandra Szczepaniak (Pokemony)
Jakub Janicki (Ali Stars)
Najwszechstronniejszy zawodnik (MVP):
Agata Mastowska (Złotka)
Damian Kowal (Ali Stars)

Dziewczęta
I. Złotka
II. Pokemony
III. Floorball 
Chłopcy
I. Ali Stars
II. Floorball Team
III. Złoci ChłopcyCeremonia 

wręczenia medali 
f zakończenia turnieju

PODNOSZENIE CIĘŻARÓW

P rz e d  św ię ta m i n ie m a l 
w szy scy  p o b ili rek o rd y

kg, a więc o kilogram więcej 
niż wynosi jego rekord Polski. 
W podrzucie wyrównał swój 
wynik w skali kraju i uzyskał 
59 kg, ustanawiając nowy 
rekord Polski w dwuboju 
-11 7  kg.

N a jm ło d s i stażem  
w większości ustanowili 
nowe rekordy życiowe. 
Sztangiści osiągający naj
lepsze rezultaty oraz ci, 
którzy zanotowali najwyższą 
frekwencję na treningach, 
zostali nagrodzeni medalami 
i upominkami ufundowanymi 
przez Starostwo Powiatowe 
w Jarocinie. (seb)

Zwycięzcy Turnieju [Hura
Gwiazdkowego kat. 45 kg  Jacek Zieliński (2 4 +  30) -  54 kg

kat. 62 kg: Kajetan Matuszewski (5 8 +  80) -  138 kg
DZIEWCZĘTA kat. 69 kg: Michat Kostrzewski (37+ 54 ) -  91 kg
kat 53 kg: Weronika Kowalewska (29+38) - 67 kg i kat. V kg: Mateuy Filipiak (52 +  74) -  126 kg 
kat. 58 kg. Wiktoria Pawłowska (25 + 31 ) 56 kg i kat 85 kg: Miłosz Kosmowski (50+65) -1 1 5  kg 
ka t 62 kg: Anna Pawłowska (41 + 48 ) -  89 kg i kat. 94 kg: Paweł Jakubowski (50+62) -  112 kg 
kat. 69 kg: Kinga Voge!s (27 + 36 ) -6 3  kg ; kat. 105 kg: Bartosz Stachowiak (4 2 + 6 0 )-  102 kg 
kat. 75 kg: Edyta Budzińska (29 + 37 ) - 66 kg i k a t.+ 105 kg: Szymon Stanicwski (72+ 84 ) - 156 kg

Dorocznym Turniejem 
Gwiazdkowym zakończyli rok 
ciężarowcy z Zespołu Szkół 
Przyrodniczo-Biznesowych 
w Tarcach. Najlepiej spisali 
się Anna Pawłowska i Kaje
tan Matuszewski.

Sportowy rok zakończyli 
także ciężarowcy-weterani 
zrzeszeni w przyszkolnym 
Kole Masters ZSP-B w Tar
cach. Paweł Lewandowski 
wyrówna! ustanowiony przez 
siebie rekord Polski w rwaniu 
(70 kg), a w podrzucie zali
czył 95 kg, co w dwuboju dato 
mu 165 kg. Andrzej Borkie
wicz natomiast wyrwał 58

Anna Pawłowska 
została najlepszą 
sztangistką Turnieju 
Gwiazdkowego 
w podnoszeniu 
ciężarów w Tarcach

Pingpongiści 
wrócili 
z  medalami

Dwa brązowe medale przywieźli z III Grand 
Prix Okręgu Południowej Wielkopolski w- Tenisie 
Stołowym w Gizałkach Magdalena Podlewska 
(2007 r.) i Paweł Idziaszek (2006 r.). Zawod
nicy UKS-u Komorzanki Komorze po raz 
kolejny pokazali się z dobrej strony w zawo
dach, w których wzięto udział kilkudziesięciu 
uczestników. (seb)

http://www.jarocinsa

